
Dragi bralci, naslednja številka 
Kamniškega občana izide 
predvidoma 4. septembra.

Rok za oddajo člankov je petek, 
29. avgusta, za oglase in zahvale 
pa v torek, 2. septembra, v 
uredništvu v Kamniku, Glavni trg 
25 (stavba med občino in pošto), 
tel.: 01/83 91 311, 041/662-450, 
e-naslov: sasa.mejac@siol.net

Časopis Kamniški občan lahko 
prebirate tudi v elektronski izdaji 
na www.kamnik.si 

Kamfest kljuboval 
vremenu in znova 
navduševal 

Pa je že spet za nami. Najlepši čas v Kamniku v vsem letu 
po prepričanju navdušenih rednih obiskovalcev največjega 
kulturnega poletnega festivala v regiji. Tudi 11. festival Kam-
fest je za okoli 27.000 obiskovalcev, kot so jih prireditelji 
našteli v vseh desetih dneh, prinesel vrsto presežnikov, pa 
čeprav je festivalski program deloma krojilo tudi muhasto 
poletno vreme. Na kamniških odrih in ulicah, na znova odkri-
tih prizoriščih mestnega jedra, je tradicionalni Kamfest od 8. 
do 17. avgusta z bogatim sporedom številnemu občinstvu od 
blizu in daleč krajšal poletne dni. Raznolik program s preko 
osemdesetimi dogodki za vse generacije in vsak okus že od 
samega začetka organizira Kulturno društvo Priden možic s 
soproducenti. Poleg standardne koncertne ponudbe festivalski 
spored vedno znova popestrijo številne predstave in delavnice 
za odrasle in otroke, športni dogodki, razstave in ustvarjalni 
sejem, letošnji program pa sta še kako obogatila tudi kino in 
gledališče pod zvezdami. Festival z razgledom, ki vsako leto 
odkrije in oživi kak prezrt prostor Kamnika, je letos poleg 
otroškega živžava v Keršmančevem parku in idiličnega oko-
liša Malega gradu, gradu Zapric ter mestnih ulic in dvorišč, 
navdušil s prizoriščem pod zvezdami Katzenberg, organiza-
torji pa so še enkrat več pokazali, kako se da s povezovanjem 
vseh v lokalni skupnosti in brezmejno kreativnostjo uspešno 
organizirati najboljšo prireditev v mestu.

Calcit Team - GT je tudi letos v 
okviru Kamfesta v soboto, 16. avgu-
sta, priredil atraktivni GT Bike Elimi-
nator, adrenalinsko kolesarsko dirko 
po ulicah Kamnika. Gorski kolesarji 
so se za naslove državnih prvakov 
pomerili v bojih na izpadanje med 
ovinki in ovirami s štartom in ciljem 
v Samčevem predoru. Članski naslov 
državnega prvaka je ubranil Miha 
Halzer, ki je velikem finalu za seboj 
pustil člana Calcit Bike Teama Urba-
na Ferenčaka in Gregorja Krajnca. V 
okrnjeni ženski konkurenci je slavila 
Tina Perše, ki je v finalu premaga-
la klubske kolegice Tamaro Sitar, 
Hano Kranjec Žagar in Zojo Kranjec. 
Matic Kranjec Žagar je bil najboljši 
v kategoriji do 13 let.

A tudi tokrat se na dirki niso po-
dili le »ta velki profiji«, temveč tudi 
mali nadebudneži s poganjalčki. 

Več na 13. strani. 

Rekordna nedelja na Veliki planini
»Pa smo ga končno dočakali, rekord po številu obiskovalcev na nihalki«, nam je z zadovoljstvom povedal Leon 

Keder, v.d. direktorja družbe Velika planina d.o.o. Minula nedelja, 17. avgusta, je bila letos ena redkih, ki smo ji 
lahko rekli lepa nedelja. Lepo vreme in zabavni program z duom Pustotnik pri gostišču Zeleni rob je na Veliko 
planino privabilo rekordno število obiskovalcev, z nihalko so prepeljali skoraj 1.200 potnikov. 

Na planini pa je bilo živahno že teden dni prej, na žegnansko nedeljo, 10. avgusta. Pred Preskarjevo muzejsko 
bajto so obiskovalci lahko spremljali postopek izdelovanja sira trniča, te velikoplaninske posebnosti, ki so ga 
nekoč pastirji izdelovali kot simbol ljubezni. Žan Potočnik, ki mu domačini pravijo kar najmlajši kustos muzeja 
v Sloveniji, je obiskovalcem nazorno predstavil nekdanje življenje in običaje pastirjev. Turisti se kar niso mogli 
načuditi znanju petnajstletnika o pastirstvu.

Več na 2. strani. 

Z Matjažem Šerkezijem, strokovnim sodelavcem PZS in predsedni-
kom Komisije za informiranje in analitiko pri GRZS

O SVETU ZA BOGOVE IN IZBRANCE na 10. strani

vpis od 5. septembra 14.00-19.00

Dobro znanje tujega jezika -  
pot do dobre službe, kariere in v svet.

V centru Kamnika na Japljevi 4 pri Kavarni Veronika 
TEL - 831 73 60, GSM - 041 553 711
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ZA OTROKE IN ODRASLE

tel:  01 / 721-69-13, 01 / 729 24 86,
041 / 317-444 

dude@dude.si  www.dude.si 

Kamniški Festival Kamfest človek preprosto mora doživeti. Ekipa Festivala Kamfest KD Priden možic s soproducenti 
in prostovoljci iz tujine in domovine vsako leto znova ustvari nepozabnih deset festivalskih dni s prepletom zabavnih, 
kulturnih in športnih dogodkov, o katerih se še dolgo časa govori. Že tradicionalen in nepogrešljiv Kamfest vsekakor 
predstavlja vrhunec poletnega dogajanja v mestu, obiskovalci pa so vsako leto znova navdušeni nad »odštekanimi« 
idejami, ki jih organizatorji pokažejo pri izbiri izvajalcev, prizorišč in dogodkov. Spontanosti in improvizacije nikoli ne 
zmanjka, kar pa se zdi navzven preprosto, v resnici zahteva trdo delo. HVALA Kamfest ekipi za vse lepe trenutke na še 
enem, odlično izvedenem Kamfestu. Že odštevamo do Kamfesta 2015!

Reportaža s Kamfesta 2014 na straneh 7-9.

Glavni koncertni oder 
na Malem gradu z naj-
lepšim festivalskim raz-
gledom vsa leta privablja 
največ obiskovalcev.

Eliminator po ulicah Kamnika ponovno 
navdušil tekmovalce in gledalce



Ne glede na to, da se je o odstopu 
Kolarjeve šušljalo že spomladi, je njen 
odstop marsikoga presenetil, zlasti ker 
se je za to odločila sredi turistične se-
zone in pred največjo prireditvijo v 
občini – Dnevi narodnih noš. Nekateri 
vidijo simboliko v tem, da se je skoraj 
istočasno zgodilo več katastrofalnih 
stvari za kamniški turizem: zaprl se je 
hotel Malograjski dvor, Planinka, pa 
tudi na Veliki planini ni vse tako, kot 
bi moralo biti.

Svetniki so ob tem izpostavili tež-
njo po spremembi Statuta Zavoda za 
turizem in šport v občini Kamnik. Do-
ločeni pogoji za direktorja Zavoda se 
neprimerni, zlasti ta, da mora kandidat 
imeti vsaj pet let delovnih izkušenj. 
Že tako naj bi Zavod dobil malo vlog 
za mesto direktorja, s takšnimi pogoji 
pa skoraj nimajo veliko izbire med 
prijavljenimi kandidati. Tudi odpove-
dni rok 30 dni naj bi bil po mnenju 
nekaterih prekratek, da bi delo lahko 
nemoteno potekalo naprej ob menjavi 
vodilnih.

S strani nekaterih je bila predlaga-
na tudi revizija (oziroma varčnejša 
možnost, da bi pregled dokumenta-
cije opravil odbor), saj naj bi ostali 
neporavnani računi ter neodgovorje-
na vprašanja za nazaj, poleg tega pa 
svetniki želijo poročila o preteklih 
projektih Zavoda, za katera so prosili 
skozi redne seje Občinskega sveta. Le 
na tak način bi bilo novemu direktorju 
omogočeno, da bi delo opravljal neo-
madeževano od začetka in brez grehov 
iz preteklosti. Kot so povedali, bi mo-
ral biti novi direktor močna osebnost, 
ki bo dobro sodeloval s politiko in bo 

Dosedanjemu direktorju družbe Velika planina d.o.o. Dušanu Bombaču se 
je iztekel štiriletni mandat, ponovno pa se na razpis ni prijavil. Zato je mesto 
v.d.direktorja za največ eno leto prevzel Ljubljančan Leon Keder. 42-letnik 
veliko hodi v hribe, kolesari in igra nogomet, prosti čas pa rad preživlja z dru-
žino. Kot nam je zaupal, je pred 23 leti, na dan začetka vojne za Slovenijo, iz 
takratne kadetske šole odšel na Policijsko postajo Ljubljana Šiška, kjer je prve 
dni preživel na t.i. barikadah. Njegova kariera v policiji se je nadaljevala skozi 
vse segmente dela, tako na lokalni ravni (policijska postaja), regionalni (poli-
cijska uprava) in državni ravni (generalna policijska uprava). Opravljal je delo 
policista, kriminalista, pomočnika komandirja, višjega inšpektorja itd. Velik del 
delovnih obveznosti je vključeval organizacijo dela, optimizacijo poslovanja 
itd., ukvarjal se je tudi s preiskovanjem resnega gospodarskega kriminala. 
Leta 2004 je diplomiral na Fakulteti za varnostne vede, trenutno pa zaključuje 
specialistični študij managementa na tej fakulteti.

Kot pravi, se njegova vizija deloma pokriva z delom prejšnjega direktorja, 
v nekaterih stvareh pa se razlikuje. Družba bo tako še naprej vlagala v žič-
niško infrastrukturo in gostinsko po-
nudbo, a poudarek bo na posodobitvi 
opreme in storitev, tako gostinskih kot 
turističnih.

Predvsem nas je zanimalo, kaj je bo-
trovalo njegovi odločitvi, da prevzame 
mesto v.d. direktorja družbe, ki, kot je 
znano, ne more in ne more iz težav. 
Odgovoril je, da je že od nekdaj ljubi-
telj Velike planine in da si želi s svojimi 
izkušnjami in znanjem družbo popelja-
ti iz rdečih številk ter ji povrniti ime, ki 
si ga zasluži.

Letošnje leto je še posebej nenaklo-
njeno Veliki planini - slabo finančno 
stanje, manjši obisk zaradi splošne go-
spodarske krize, žledolom in zausta-
vitev sedežnice so le nekateri izmed 
problemov. Glede trenutnega stanja 
družbe je povedal, da družba redno 
poravnava svoje obveznosti. »Mislimo, 
da smo edina družba v Sloveniji in celo 
širše, ki nismo dolgoročno zadolženi z 
velikimi (milijonskimi) krediti. Seveda pa se zavedamo, da opravljamo dela v 
panogi (žičničarstvo), ki sama sebe težje preživlja. Zato se je družba v zadnjem 
času usmerila tudi v gostinsko in turistično dejavnost, ki se je izkazala za dobro. 
Zavedamo se, da žičniška dejavnost prispeva k ohranjanju delovnih mest v 
gostinsko-turistični dejavnosti v celotnem okraju. Brez nihalke in sedežnice bi 
turizem v okraju počasi zgubljal na svoji vrednosti. To se je drugje v preteklosti 
že izkazalo. Iz tega razloga bomo vztrajali, da žičniške naprave obratujejo. Ker 
pa je prihodek od žičniških naprav preveč odvisen od vremena, bo družba v 
prihodnje nadaljevala z vlaganji v gostinsko in turistično ponudbo, ki je lahko 
neodvisna od vremena.«

Trenutno načrtujejo reorganizacijo in optimizacijo poslovanja družbe, tudi 
glede izdatkov. Podrobnosti nam gospod Keder v tem trenutku še ne more 
razkriti, pove pa, da je bistvo sprememb v tem, da družba prične poslovati na 
način, da bo prinašala dobiček. Letošnje vreme ni naklonjeno poletni sezoni, 
kar se bo lahko odrazilo tudi na poslovnem rezultatu, upa pa na vremensko 
lepši avgust.

Na vprašanje s čim privabljajo turiste in na kakšen način Kveder odgovarja, 
da stremijo k širitvi ponudbe za obiskovalce, kot je denimo nov prostor za 
peko na žaru na spodnji postaji. V okrepčevalnici pri spodnji postaji nihalke 
bodo prenovili kuhinjo.

Nekateri vidijo Veliko planino brez zimskega turizma (sedežnice) in usmeri-
tev v nove, sodobnejše turistične oblike, spet drugi bi radi oživeli zimsko tradi-
cijo izpred desetletij. Zanimalo nas je, kakšna je njegova vizija. »Zimska sezona 
je seveda odvisna tudi od delovanja sedežnice. Trenutno je postopek preučitve, 
kaj se bo naredilo z obstoječo sedežnico v zaključni fazi. Družba bo svojo odlo-
čitev predložila Nadzornemu svetu. Če bo vse potekalo po predvidevanjih, bi 
sedežnica obratovala še pred novim letom. Ko bo sprejeta dokončna odločitev 
glede sedežnice, bomo tudi lažje odgovorili kaj bo z zimsko sezono. V družbi 
imamo izdelane scenarije za vse možnosti, ki pa jih v tem trenutku še ne bi 
razkrivali.« Odstranili so tudi staro otroško vlečnico Jurček, trenutno pa poteka 
postavitev nove vlečnice, ki bo svojemu namenu služila kar nekaj časa.

Katja Urankar

ODSTOP URŠKE KOLAR Z MESTA DIREKTORICE ZTŠ,  
NA NJENO MESTO IMENOVAN FRANCI KRAMAR

LEON KEDER, NOVI V.D. DIREKTOR DRUŽBE 
VELIKA PLANINA D.O.O.

Velika planina pred 
reorganizacijo in 
optimizacijo poslovanja

znal voditi za Kamnik tako pomemb-
no dejavnost kot je turizem.

O odstopu smo povprašali zdaj že 
nekdanjo direktorico ZTŠja Urško 
Kolar, ki je trenutno v tujini. Pove-
dala nam je, da je bil partner službeno 
premeščen v tujino in da si ob majh-
nem otroku ne moreta privoščiti, da bi 
bila družina narazen. Očitke, da se je o 
njenem odstopu govorilo že prej in da 
je čas skrajno neprimeren za odstop, 
je komentirala: »Za obdobje glavne 
turistične sezone je ključna priprava 
in izvedba iniciativ, ki so načrtovane 
za to obdobje. Za poletno sezono je 
bila večina načrtovanih projektov 
in priprav na poletje izvedenih pred 
mojim odhodom. Ne le to, pripravili 
smo tudi okvirni načrt za leto 2015, 
kar pa bo seveda v domeni novega 
direktorja. «

Svoje delo v ZTŠju ocenjuje tako-
le: » Glede na podatke Statističnega 
urada republike Slovenije v zadnjem 
letu število prihodov turistov raste 
hitreje od povprečja za Slovenijo. 
Meseca maja je Kamnik prvič prejel 
nagrado za inovativnost v turizmu – 
Snovalec za projekt Trnič na vsako 
mizo. Projekt Okusi Kamnika je 
požel veliko medijske pozornosti v 
celotni Sloveniji, podobni projekti 
pa se sedaj lansirajo tudi v drugih 
turističnih krajih. Za pripravo Oku-
sov Ljubljane v mesecu juniju smo 
sodelovali s Turizmom Ljubljana 
in jim predali primer dobre prakse. 
Dnevi narodnih noš in oblačilne 
dediščine so v lanskem letu beležili 
3-4 krat večjo medijsko pozornost, za 
nekaj tisoč se je povečalo tudi število 
obiskovalcov. Letos pričakujemo se 
boljši odziv sponzorjev in medijev. V 
decembru smo lansirali decembrsko 
dogajanje Kamnik. Decembra. Čas 
veselja. Dogodek, ki skozi celoten 
december nudi dogajanje za vse sta-
rostne skupine, obenem pa smo po-
daljšali delovanje drsališča do konca 
zimskih šolskih počitnic. V maju smo 
v mestno jedro Kamnika pripeljali do-
brodelni tek »Wings for life« in vsem 
tekmovalcem nudili Okuse Kamnika 
ter glasbeno dogajanje. Vsako zadnjo 
soboto v mesecu Kamnik lokalnim 
pridelovalcem hrane nudi brezplačno 
tržnico, kjer lahko svoje izdelke pro-
dajajo obiskovalcem mestnega jedra.« 
Kolarjeva se nadeja, da bo novi direk-
tor primere dobre prakse peljal naprej 
in sam prišel z novimi, inovativnimi 
idejami, ki bodo Kamnik postavili 

med najboljših pet turističnih desti-
nacij v Sloveniji. Bistveno za razvoj 
Kamnika pa je dobro sodelovanje med 
vsemi ponudniki v Kamniku.

O problematiki Zavoda, izraženi 
na izredni seji OS, smo povprašali 
še zdajšnjega v.d. direktorja ZTŠja 
Francija Kramarja. Ker je bilo seji 
OS rečeno, da se ne bo prijavil na 
razpis za novega direktorja Zavoda in 
da bo poskrbel, da bo do razpisa pri-
šlo čimprej, nas je zanimalo, kako to 
komentira. »Res je. Funkcijo vršilca 
dolž   nosti direktorja Zavoda sem spre-
jel predvsem z mislijo, da bi bilo Zavo-
du čim lažje v tem prehodnem obdobju 
in do konca izpeljati dobro začrtane 
projekte na področju turizma, s kateri-
mi sem kot zaposleni na Zavodu dobro 
seznanjen. Ne smemo pozabiti, da ima 
Zavod tudi športni del, za katerega od 
aprila skrbim sam in predstavlja do-
bršen del Zavoda. Menim, da kamni-
škemu športu in predvsem športnim 
društvom lahko dam še mnogo, zato 
se ne vidim kot direktor Zavoda, ker bi 
enostavno zmanjkalo časa za šport ni 
del, ki ga za enkrat opravljam z najve-
čjim veseljem. Poleg tega bi bilo ide-
alno, če bi novi direktor pokrival tako 
turizem kot šport. Kot sem že omenil, 
sem sam v preteklem obdobju že dodo-
bra spoznal kamniški turizem in že na-
redil nekaj prepotrebnih potez. Skupaj 
z novim vršilcem dolžnosti direktorja 
Velike planine d.o.o. sva že navezala 
stike in dobro zastavila naše nadaljnje 
sodelovanje, podobno pa nameravam 
storiti tudi z ostalimi kamniškimi po-
nudniki.«

Zanimalo nas je tudi, kako oce-
njuje trenutno situacijo na področju 
turizma v Kamniku. Svoja vrata sta 
namreč zaprla hotel Malograjski dvor 
in Planinka. Gledano globalno, je Ka-
mnik na področju turizma v zadnjih 
letih naredil velik korak naprej, pravi 
Kramar. Turistična ponudba je vsako 
leto pestrejša, uspevajo dobri produkti 
(zadnji najbolj odmeven je Okusi Ka-
mnika in seveda zgodba o Trniču), o 
kamniški turistični ponudbi pišejo tuji 
novinarji, ki Kamnik redno obiskuje-
jo, nenazadnje pa so tudi statistične 
številke pozitivne. Vsekakor situacije, 
kot so zaprtje hotela Malograjski dvor 
sredi sezone ali zapiranje/odpiranje lo-
kalov niso pozitivne, a hkrati tudi niso 
nekaj novega niti niso edinstvene le za 
Kamnik, saj se dogajajo tudi drugod 
po Sloveniji. In na to so pripravljeni. 
Na srečo, kot pravi, imamo v Kamni-
ku še kar nekaj podobnih ponudnikov, 
ki »rešujejo« trenutno situacijo, a se 
zavedajo, da to ne more in ne sme 
trajati večno. Kamnik potrebuje hotel. 
Na Zavodu se zavedajo, da to v turiz-
mu prinaša posledice. A verjamejo in 
si želijo, da se bo ta problematika čim 
prej razrešila, do takrat pa bodo v Za-

vodu poskrbeli, da bodo zaprtje hotela 
obiskovalci čim manj občutili.

Povedal nam je še, da ima Kamnik 
veliko turističnega obiska, kar naka-
zuje tudi statistika. Številke so sicer 
pozitivne, vendar so prepričani, da bi 
bile te še višje, če jim letošnje poletje 
ne bi nagajalo vreme. Zagotovo bi 
bilo več turistov na Veliki planini, ki 
še vedno velja za največji turistični 
magnet v občini. Zavod za turizem in 
šport redno spremlja statistiko Stati-
stičnega urada RS. Do sedaj dostopne 
številke so do maja. Prihodov vseh tu-
ristov (domačih in tujih) je v primer-
javi z lanskim letom za 27% več, v 
primerjavi z letom 2012 pa 24 % več. 
V letošnjem letu beležijo velik porast 
tujih turistov in sicer jih je po uradni 
statistiki kar za 68 % več kot preteklo 
leto. Kar se tiče nočitev je le-teh do 
konca maja v letošnjem letu več za 
31,5 % v primerjavi z letom 2012 pa 
za 19 % več.

Svetniki so na seji predlagali re-
vizijo (ali vsaj odbor, ki bi pregledal 
dokumentacijo za nazaj), češ da obsta-
jajo nekatere neporavnane obveznosti 
znotraj Zavoda. Zopet so poudarili, 
da želijo poročila, za katere so prosili 
skozi seje. »Pri reviziji me ne moti sam 
postopek, ampak dejstvo, da takšna re-
vizija precej stane in da na koncu ne 
da pričakovanih rezultatov tistih, ki jo 
zahtevajo. Zavod pa teh sredstev nima 
in bi se znašel še v težji situaciji, kot je. 
Ne bi bila pa to prva revizija v Zavodu. 
Če že želijo, naj Nadzorni odbor spet 
pregleda naše poslovanje, ki ga je pre-
gledoval že pred kratkim. Sem mnenja, 
da Zavod dela pošteno in v skladu z 
vsemi zakoni. A vedno se najde nek-
do, ki mu kaj ne ustreza in ima seveda 
pravico zahtevati pregled poslovanja. 
O kakšnih neporavnanih obveznostih 
znotraj Zavoda slišim prvič. Obljubil 
pa sem, da bomo priskrbeli mnenje 
glede drsališča, spet seveda v skladu z 
našimi finančnimi zmožnostmi. Paso-
ve zategujemo na vseh koncih in smo 
vedno primorani iskati najugodnejše 
in najkvalitetnejše ponudnike za naše 
projekte«, je komentiral Kramar.

Povprašali smo ga še po predno-
stnih nalogah v novi vlogi, ali namera-
va nadaljevati delo Kolarjeve in katere 
so bistvene spremembe na področju 
turizma v Kamniku. Povedal je, da je 
v prehodnem obdobju potrebno na po-
dročju turizma zgolj nadaljevati dobro 
zastavljeno delo nekdanje direktorice, 
saj se kažejo odlični rezultati. Večjih 
sprememb naj ne bi bilo, saj tega ne 
dopuščajo finančna sredstva. »Idej je 
veliko. Predvsem je potrebno končno 
več pozornosti posvetiti športnemu 
turizmu, o katerem govorimo že ne-
kaj let in je prihodnost kamniškega 
turizma.«

KATJA URANKAR

»Pa smo ga končno dočakali, 
rekord po številu obiskovalcev 
na nihalki«, nam je z zadovolj-
stvom povedal Leon Keder, v.d. 
direktorja družbe Velika planina 
d.o.o. Minula nedelja, 17. avgu-

sta, je bila letos ena redkih, ki smo 
ji lahko rekli lepa nedelja. Lepo 
vreme in zabavni program z duom 
Pustotnik pri gostišču Zeleni rob 
je na Veliko planino privabilo 
rekordno število obiskovalcev, z 

nihalko so prepeljali skoraj 1.200 
potnikov.

Med obiskovalci planine so bili 
tudi turisti iz Kuvajta, Japonske, 
Francije, Izraela, Nizozemske, 
Belgije in Velike Britanije, ki se 
niso in niso mogli nagledati neo-
krnjene narave, avtohtonih plan-
šarskih hišic in proste paše krav. 
Uživali so tudi v izvrstni hrani.

Planino so obiskali tudi sta-
rodobni traktorji in traktoristi iz 
Most pri Komendi, ki so poželi 
obilico navdušenja med obisko-
valci. Najstarejši traktor je bil 
izdelan daljnega leta 1948.

Na planini pa je bilo živahno 
že v nedeljo, 10. avgusta. Pred 
Preskarjevo muzejsko bajto so 
obiskovalci lahko spremljali po-
stopek izdelovanja sira trniča, te 
velikoplaninske posebnosti, ki so 
ga nekoč pastirji izdelovali kot 
simbol ljubezni. Nekateri so si iz-
delali tudi svoj trnič. Postopek pri-
prave mase za izdelavo trniča traja 
od 4 do 5 dni. Pastirji namolzejo 
mleko, ga skisajo, odstranijo sme-
tano (iz nje naredijo maslo), kislo 
mleko nalijejo v glinen »pisker« 
- sirovnik, ga pustijo na ognjišču 
približno dve uri pri temperaturi 40 
stopinj Celzija. Zatem maso odli-
jejo v torilo, kjer se skuta odcedi. 
V primeru, da je skuta presuha, ji 
dodajo smetano, sicer pa le sol. 
Masa je tako pripravljena za obli-

kovanje. Za izdelavo enega trniča 
potrebujejo dva litra mleka.

Ker pa je nedelja sovpadla z že-
gnansko nedeljo, so se številni obi-
skovalci udeležili tudi tradicional-
ne maše v kapelici Marije Snežne. 
Kapela je postavljena nekoliko 
dvignjeno nad pastirskim naseljem, 
ki je prvotno stala na tem mestu že 
pred 2. svetovno vojno. Ob koncu 
vojne so jo nemški vojaki požgali, 
ponovno pa je bila zgrajena leta 
1988, na pobudo takratnih pastir-
jev. Posvečena je Mariji Snežni in 
tako 5. avgust predstavlja poseben 
praznik za kapelo ter celotno pa-
stirsko naselje. V poletnih mese-
cih, v času pastirske sezone, svete 
maše potekajo vsako nedeljo.

Pred kratkim imenovana vršilca dolžnosti direktorja Zavoda za turizem 
in šport v občini Kamnik Franci Kramar in družbe Velika planina Leon 
Keder sta že navezala stike in dobro zastavila nadaljnje sodelovanje.

Planino so obiskali tudi starodobni traktorji in traktoristi iz Most pri 
Komendi, ki so poželi obilico navdušenja med obiskovalci. Najstarejši 
traktor je bil izdelan daljnega leta 1948.

Konec julija je bila sklicana izredna seja Občinskega sveta Občine 
Kamnik, na kateri so svetniki sprejeli odstop dosedanje direktorice 
Zavoda za turizem in šport Kamnik Urške Kolar. Razlog odstopa je 
osebne narave. Na mesto v.d. direktorja so potrdili Francija Kramarja 
in sicer za obdobje do zaključka izvedbe razpisa za delovno mesto di-
rektorja oziroma najdlje za obdobje enega leta. Kramar je bil v Zavodu 
doslej zadolžen za vzdrževanje športnih objektov.

REKORDNA NEDELJA NA VELIKI PLANINI

OBČINA KAMNIK 

objavlja JAVNI RAZPIS za:

Dodelitev pomoči za ohranjanje in spodbujanje razvoja 
kmetijstva in podeželja v občini Kamnik v letu 2014 za 
naslednja ukrepa:

•  Naložbe v kmetijska gospodarstva za primarno proizvodnjo
•  Šolanje v srednješolskih kmetijskih programih 

Razpisna dokumentacija bo objavljena na občinski spletni strani 
www. kamnik.si od 1. 9. 2014 dalje. Vloge je potrebno oddati 
najkasneje do petka, 10. 10. 2014, do 12.00 ure. 

Dodatne informacije: Mira Crnkovič tel: 8318-107 ali po e-pošti: 
mira.crnkovic@kamnik.si 

Marjan Šarec
ŽUPAN



Nekoč so maturo poimenovali zrelostni izpit, a kamniški matu-
rantje pravijo, da je snov, ki so jo  pisali na maturi, vendar veliko 
lažja od snovi, ki so jo morali znati med šolskim letom. V prvi 
polovici julija, ko so bili znani rezultati poklicne in splošne ma-
ture, so bili znova zelo uspešni maturantje hvaležni profesorjem 
in vodstvu za tak način dela v Gimnaziji in srednji šoli Rudolfa 
Maistra Kamnik.  Morda se maturo res naredi zlahka, a težko jo 
je odpisati z odliko. Očitno ne na kamniški šoli, kajti tudi letos 
se šola ponaša s štirimi zlatimi maturantkami na splošni maturi 
in s kar sedmimi na poklicni.

Uspešnost kamniških dijakov krepko nad 
slovenskim povprečjem

Šemso Mujanovič, ravnatelj Gimnazije in srednje šole Rudolfa Mai-
stra Kamnik, je zelo ponosen na letošnjo generacijo maturantov, saj je 
uspešnost dijakov močno nad slovenskim povprečjem. Letošnja poklicna 
matura je dijakom in šoli prinesla najboljše rezultate doslej, saj so jo vsi di-
jaki, 64 redno vpisanih in 8 odraslih,  uspešno opravili že v prvem spomla-
danskem roku, medtem ko je bila uspešnost v Sloveniji 92,89%. Število 
doseženih točk kamniških poklicnih maturantov je krepko nad slovenskim 
povprečjem, vsesplošen uspeh poklicne mature pa je okronalo kar sedem 
zlatih maturantk. Zlate maturantke 
so postale: Tina Juhant in Lea Dr-
čar iz izobraževalnega programa 
ekonomski tehnik ter Anja Pric, 
Nina Šuštar, Teja Rajter, Indira 
Kudelič ter  Lea Podgoršek  iz pro-
grama predšolska vzgoja, slednja 
je dosegla tudi maksimalno število 
točk, možnih na poklicni maturi. 

Tudi na splošni maturi 2014 so bili 
kamniški dijaki zelo uspešni in uvr-
ščeni višje od slovenskega povprečja. 
Od 119 kandidatov, ki so v prvem 
roku opravljali maturo v celoti, je 
bilo uspešnih 116. Uspešnost letoš-
njih slovenskih maturantov je bila v 
povprečju 93,11%, na kamniški gim-
naziji pa kar 97,48%. V slovenskem 
merilu je bilo povprečje maturitetnih 
točk 19,72, kamniški gimnazijski ma-
turantje pa so jih dosegli v povprečju 
20,12. Letos se kamniška gimnazija 
ponaša s štirimi zlatimi maturant-
kami. Najbolj uspešne so bile Saša 
Skok, Larisa Vrtačnik, Lina Valen-

Nova 
zloženka 
Poletje v 
Kamniku

Zavod za turizem in šport v 
občini Kamnik je izdal še drugi 
del zloženke Poletje v Kamniku, 
v kateri so zbrane poletne priredi-
tve za mesec avgust in september. 
Zloženka v slovenskem in angleš-
kem jeziku je na voljo v prostorih 
TIC Kamnik na Glavnem trgu 2 in 
v vseh večjih turističnih točkah po 
Kamniku. 

V Kamniku nov program 
s področja turizma za 
izobraževanje odraslih

Kamnik leži v zelenem osrčju Slovenije pod čudovito hribovsko kuliso 
in na bregovih živahne Kamniške Bistrice, ki s seboj prinaša življenjsko 
energijo in pozdrav planin. Domala pravi raj za turiste, pa naj pridejo 
iz bližnjega mesta ali daljnih krajev. Zdravo življenje v neokrnjeni na-
ravi, vedno večji pomen gibanja in športa za skladni razvoj in življenje 
posameznika, ekološko pridelana hrana in ščepec adrenalina so trendi 
sodobnega vsakdana, ki oblikujejo turizem v pomembno gospodarsko  
vejo. Kamničani se zavedamo lepot narave, ki nas obkroža, cenimo da-
rilo, ki nam ga poklanja, hkrati pa ga, tudi v želji za nadaljnji razvoj in 
boljše življenje, želimo ponuditi gostom, ki prihajajo na nedeljsko kosilo, 
kolesarski izlet, hribovsko avanturo, adrenalinski podvig ali dopust v 
termah. Naj bo slogan, da smo turizem ljudje, še tako oguljen, njegovo 
sporočilo drži kot pribito. In prav zaradi tega smo se na Gimnaziji in 
srednji šoli Rudolfa Maistra v Kamniku odločili, da začnemo izobraže-
vati tudi za poklic, ki bo s strokovne plati podprl turistično naravnanost 
občine. Tako je novost, ki jo na GSŠRM v okviru izobraževanja odraslih 
uvajamo  jeseni, program  gastronomija in turizem.

Doslej so se odrasli pri nas lahko vključili v programe gimnazija, eko-
nomski tehnik, predšolska vzgoja, maturitetni tečaj  ter različne jezi-
kovne in računalniške tečaje,  sedaj pa širimo ponudbo na področje 
gastronomije in turizma. Kot pove že samo ime, je program sestavljen 
iz gastronomskega in turističnega dela, na GSŠRM Kamnik pa bomo iz-
vajali module s področja turizma. Program je štirileten, seveda ga lahko 
v okviru izobraževanja odraslih,  še posebej ob prekvalifikaciji, zaključite 
v krajšem času. Četudi bomo usmerjeni na module turizma, si bodo 
udeleženci pridobili še nekaj osnovnih znanj s področja gastronomije, 
kar bodo lahko s pridom uporabili pri svojem delu. Pri oblikovanja od-
prtega kurikula bomo upoštevali značilnosti našega okolja in želje oz. 
potrebe turističnih ponudnikov, ki so nas podprli že pri pridobivanju 
programa.

Vpis in informacije septembra 2014 na 
01-830-32-28 ter na www.gssrm.si

V turizmu je prihodnost!  
Če smo srečneži, da živimo v tako zelenem 

koncu dežele pred čudovito hribovsko kuliso 
ter med prijaznimi ljudmi, pa še toliko bolj …

In turizem smo ljudje – zato na Gimnaziji in 
srednji šoli Rudolfa Maistra Kamnik  

v okviru izobraževanja odraslih odpiramo  
nov program:

GASTRONOMIJA IN TURIZEM

Začnemo v jeseni 2014, izobraževanje lahko 
izberete tudi kot prekvalifikacijo.

Razgibano delo receptorja zahteva ustrezno izobraženo in vsestransko 
osebo.

S pridobljeno izobrazbo gastronomski in turistični tehnik bodo naši 
udeleženci usposobljeni predvsem za delo kot animatorji, turistični in-
formatorji, organizatorji turističnih storitev in receptorji, naučili se bodo 
hotelskega poslovanja oz. poslovanja turističnih agencij, poslovnega 
nastopanja, vodenja in timskega dela, sporazumevanja v treh tujih je-
zikih, ravnanja s strankami oz. gosti in partnerskimi podjetji.  Uspešno 
zaključen program  je tudi odlična osnova za nadaljevanje šolanja na 
višjih strokovnih šolah ali v visokošolskih in nekaterih univerzitetnih 
programih.

Želimo si, da bi v sodelovanju z občino in vsemi tistimi, ki si prizade-
vajo za še lepši razcvet turizma, izobrazili ustvarjalne turistične delavce, 
s svojim delom pa Kamnik naredili v še bolj prepoznavno in prijazno 
turistično destinacijo.

Kamniški maturantje izredno uspešni, 
dijake čaka lepša podoba šole

tinčič in Lara Jerman z maksimalno možnim številom točk - štiriintri-
deset, kar je v Sloveniji uspelo dvajsetim dijakom. Primerjava povprečnih 
ocen po predmetih na kamniški gimnaziji in v državi je pokazala, da so 
bili kamniški gimnazijci veliko bolj uspešni od slovenskega povprečja 
pri predmetih filozofija, matematika in umetnostna zgodovina, malo 
slabši pa pri biologiji, fiziki, informatiki in sociologiji.

Ravnatelj kamniške srednje šole se strinja, da je bilo v vseh pogledi 
nadpovprečno leto,  uspešni in prodorni generaciji pa skupaj s profesorji 
želi vse dobro v prihodnje, tudi s kančkom potrebne sreče v življenju. 
Zrelostni izpit pa je sedaj tisto, kar sledi. Študij! Naj bo uspešen in vsem 
v veselje!

Dijaki prvega septembra stopajo 
v obnovljeno šolo

Na Gimnaziji in srednji šoli Rudolfa Maistra Kamnik so čas poletnih 
počitnic dobro izkoristili za nujna investicijsko-vzdrževalna dela. Preple-
skali so skupne prostore šole, ki se sedaj kažejo v svetlejši in mirnejši po-
dobi. Na radiatorje so namestili termostatske ventile, ki bodo omogočali 
bolj enakomerno ogrevanje vseh učilnic. Vgradili so toplotno črpalko z 
novim 2.000 litrskim bojlerjem, kar bo zagotavljalo toplo vodo za kuhi-
njo in tuše v garderobah. Uspeli so sanirati parkirišče, ki bo zagotavljalo 
enakomerno odtekanje vode, normalno pluženje ob sneženju in seveda 

lepši izgled glavnega vhoda v šolo. Pred šolo so odstranili nevarno ograjo 
in namesto nje namestili količke, ki bodo omogočali normalen dostop, 
tudi osebam na vozičkih. Razširili so dostopkovne točke za brezžični 
internet, pripravili prostor za mini kolesarnico ob zadnjem vhodu, kjer 
so tudi zamenjali talne obloge in sanirali ter pobrusili parket v zbornici. 
Zamenjali so vrata v mali telovadnici, sanirali garderobe za zaposlene v 
kuhinji, pregledali in servisirali vse klime na šoli ter popravili in uredili še 
nekaj drugih stvari po šoli. Vodstvo šole je zadovoljno, da je šolski kuhinji 
uspelo podaljšati pogodbo za pripravo in dostavo kosil vsem trem šolam, 
od septembra pa bodo s hrano oskrbovali tudi zasebni vrtec Sonček. 
Uskladili so tudi pogodbo z Eltec Petrolom, ki bo šoli dobavljal toplotno 
energijo z lokacije Svilanit, ki je cenejša in bolj ekološka. Vodstvo šole 
je prepričano, da bo z izvedenimi deli bivanje in delo v šolskih prostorih 
bolj prijetno in tudi bolj produktivno. 

Naj bo šolsko leto, ki prihaja, v vseh pogledih znova uspešno, vsem di-
jakom kamniške srednje šole pa želimo, da bi se v prenovljenih prostorih 
dobro počutili in nanje lepo pazili.

BOJANA KLEMENC

Letošnja generacija poklicnih maturantov je najboljša doslej, saj so bili vsi dijaki uspešni že v prvem spo-
mladanskem roku. Šola se je razveselila kar sedem zlatih maturantk: Tina Juhant, Lea Drčar, Anja Pric, 
Nina Šuštar, Teja Rajter, Indira Kudelič ter  Lea Podgoršek, ki je dosegla tudi maksimalno število točk, 
možnih na poklicni maturi. 

V času počitnic so na Gimnaziji in srednji šoli Rudolfa Maistra Kamnik 
izvedli nujno potrebna investicijsko vzdrževalna dela. Med drugim so 
prepleskali skupne prostore, ki so sedaj odeti v svetlejše in bolj umir-
jene barve.



OBČINA KAMNIK 

objavlja JAVNI RAZPIS za:

Dodelitev proračunskih sredstev za pospeševanje razvoja 
malega gospodarstva za naslednje oblike pomoči: 

1. Pospeševanje zaposlovanja
2. Sofinanciranje zaščite patentov in licenc
3. Pospeševanje udeležb na sejmih in razstavah
4. Subvencioniranje najemnin v starem mestnem jedru 

Razpisna dokumentacija bo objavljena na občinski spletni 
strani www.kamnik.si od 1. 9. 2014 dalje. Vloge je treba oddati 
najkasneje do petka, 10. 10. 2014, do 12.00 ure. 

Dodatne informacije: Mira Crnkovič tel: 8318-107 ali po e-pošti: 
mira.crnkovic@kamnik.si 

Marjan Šarec
ŽUPAN

Kamniški folklorniki smo to poletje zaključili še eno lepo in bogato sezono ljudskega plesa in petja.

Kot režiser sem šele v deveti 
sezoni dočakal, da smo izpeljali 
vse načrtovane izvedbe. Vsako 
leto nam je eno ali dve predsta-
vi vzelo slabo vreme. Letošnja 
predstava je bila nekoliko večji 
zalogaj zaradi različnih scen, za 
kar so morali vrli Tunjiški fantje 
pod vodstvom Justina Klanška 
narediti dva odra za igro in kot 
vsako leto enega za gledalce.

Sceno, kot že vsa leta doslej, je 
mojstrsko mizarsko oblikoval Ja-
nez Leskovc, prepleskal Andrej 
Čimžar, dokončno pa oplemeni-
til Janez Golob. Kar nekaj nas je 
priskrbelo tudi ustrezne rekvizi-
te, na pomoč pa so nam prisko-
čili še naši znanci in prijatelji: 
Miro Kaplja, Franci Zobavnik, 
Nataša Petek, Janez Klemenc, 
Ciril Vombergar, Marija Koželj 
in Milka Žagar. Vsem iskrena 
hvala za vse zaupane predmete.

Za igralske obleke sta zopet 
poskrbeli Marjanca Klobčar in 
predsednica društva Ana Stele, 
ki je s pomočjo Marjete Humar 
pripravila tudi vse potrebne pa-
pirje, da se je predstava na po-
bočju pod Tunjiško cerkvijo sv. 
Ane sploh lahko zgodila. Poleg 
tega Ana skupaj s prijateljicami 
vedno poskrbi za dobro malico 
po predstavah.

Ne smem pozabiti tudi na la-
stnika zemljišč, ki dovolita, da 
se prireditev z razgledom zgo-
di: župnika Razingerja in Jože-
ta Grkmana, pa na dežurnega 
elek trikarja in fotografa Ma-
tjaža Sedušaka in osvetljevalca 
Miho Urbanija; tu je tudi »mini 

V začetku julija je Kulturno društvo dr. Franceta Steleta v »letnem gledališču« 
na pobočju pod cerkvijo sv. Ane v Tunjicah štirikrat uprizorilo ljudsko igro Cvetka 
Golarja Dekle z rožmarinom. Igra je bila dobro obiskana, saj letos po dolgem času 
ni bilo ne dežja ne prevelikega mraza (vroče pa kljub juliju tudi ni bilo).

Dekle z rožmarinom, ki sodi ob Vdovi Rošlinki med najbolj znana Golarjeva 
dela, je bila druga njegova igra, uprizorjena v Tunjicah. Pred dvema letoma so 
člani društva nastopili z Vdovo Rošlinko. Dekle z rožmarinom je Cvetko Golar 
napisal leta 1925, prvič pa so jo igrali v Ljubljani leta 1931, eno leto prej pa je 
nastala Vdova Rošlinka. Obe igri prikazujeta osebno problematiko ljudi, zlasti 
žensk v začetku prejšnjega stoletja.

Zaigrali so amaterski domači igralci, večina že ima igralske izkušnje iz preteklih 
sezon. Igro je z velikim posluhom za oživitev in aktualizacijo starejših besedil 
ponovno režiral Dominik Krt, ki je domislil tudi odlično sceno, razpostavljeno po 
pobočju, poskrbel za osvetlitev in glasbeno opremo.

Ob vsakoletnem kulturnem prazniku v Tunjicah se odpira veliko vprašanj, po-
vezanih zlasti s prostorom za vaje, hrambo kulis, oblek itd. Največje vprašanje 
pa je t. i. letno gledališče v čudoviti okolici s tunjiško cerkvijo v ozadju, vendar 
pod milim nebom. Organizatorji tako nikoli ne vedo, ali predstave bodo ali ne, 
ker so odvisni od vremena. Marjeta Humar

Fotografije: Matjaž Sedušak

Na Kamniškem veselje do ljudskega plesa in petja narašča. Najprej 
med folklorniki. V zadnjem letu se nas je nabralo kar lepo število, tako da 
smo v prostorih kulturnega doma, kjer vztrajno vadimo, dodobra preve-
trili plesišče. Člani smo večinoma že preskrbljeni s kostumom gorenjske 
narodne noše. Priložnosti, da svoje znanje in veselje, ki ju dopolnjujemo 
in pilimo pod mentorstvom Tanje Drašler, delimo navzven, je bilo v le-
tošnjem letu veliko. Po Kamniku in drugod.

Posebej pomenljiva in navdušujoča so bila povabila k najmlajšim v 
kamniške vrtce. Marca se je zgodilo posebno srečanje v vrtcu Antona 
Medveda, v enoti Pestrna na Duplici – lahko bi rekli srečanje dveh 
folklornih skupin. Otroci vrtičkarji so se namreč pod mentorstvom 
vzgojiteljic in Francija Poljanška v pravi otroški ljudski opravi spre-
tno zavrteli po ljudskih taktih in folklornikom FS Kamnik pokazali 
svoje znanje in navdušenje. Seveda se ob takšnih priložnostih zago-
de in zapoje tudi kakšna narodno zabavna viža. Skratka dopoldanska 
druženja med starejšimi folklorniki in najmlajšimi nadobudneži so 
neprecenljiva.

Ob različnih priložnostih in praznovanjih, kot so na primer Pozdrav 
pomladi, tržni sejem v Ljubljani, poroke in jubileji, lahko z ljudskim 

Dekle z rožmarinom na pobočju  
pod Tunjiško cerkvijo sv. Ane

»Polka je ukazana, tla so namazana«

ekipa«, ki skrbi za vstopnice in 
deli »tunjiško dobrodošlico«, in 
redarji iz vrst PGD Tunjice pod 
vodstvom Cirila Remsa. Da se 
dobro sliši, poskrbi Dream stu-
dio Krt in moja malenkost, ki 
doda še nekaj milozvočnih in 
v koncept igre vpetih akordov 
glasbene podlage.

Ko me je Ana Stele leta 2005 
povabila k sodelovanju in je bila 
s strani KD izražena jasna želja 
igrati ob jubileju izgradnje cer-
kve, če bi se izkazalo za uspeš-

no, pa tudi v prihodnje, sem 
bil skeptičen iz dveh razlogov: 
nisem poznal igralcev in ni bilo 
prostora za izvedbo. Z Ano sva 
obhodila dobršen del tunjiške 
zemlje: spodaj pri sadovnjakih, 
zgoraj pri cerkvi, na parkirišču, 
kjer je nekoč že stal kulturni 
dom... Tudi ideja za gradnjo 
doma pri sadovnjakih in zgo-
raj na parkirišču se je pojavila 
(imam zrisano), a ob spoznanju, 
da za kulturo v Tunjicah ne bo 
denarja, je bilo vse skupaj le po-
božna želja. Potem sem si dejal: 

plesom in petjem še polepšamo dogodek. Nedavno smo bili povabljeni 
na mednarodno srečanje krščanskega bratstva invalidov in bolnikov v 
Celje. Občinstvo je bilo zbrano z vseh koncev sveta. S ponosom smo 
jim predstavili, kako se Slovenci že od nekdaj znamo poveseliti in zavr-
teti. Folklorni skupini, pevci in ansambel smo ustvarili pravi slovenski 
večer z ljudskimi plesi in slovenskimi pesmimi. Kdor je mogel, je ta 
večer pristopil na plesišče in se z nasmehom zavrtel v ritmu polke in 
valčka. Gorenjska noša je tujce navdušila; niso skoparili s komplimenti 
in fotografiranjem.

Slovenska ljudska tradicija je bogata. Kdor jo zna ceniti, si bo priza-
deval za njeno ohranitev. Zato se v FS Kamnik veselimo vsestranskega 
povezovanja in sodelovanja. Hvaležni smo, da nas Dom kulture Kamnik 
gostoljubno sprejema pod svojo streho. In hvaležni smo tudi za vso pod-
poro, ki pri širjenju veselja do ljudskega petja in plesa prihaja z občinske 
strani. S skupnim sodelovanjem smo močnejši in boljši, Kamnik pa bolj 
prepoznaven.

Že zdaj vas prisrčno in z veseljem vabimo na jesenske dneve narodnih 
noš. Veselo bo!

Lucija Rifel

in stroške, s katerimi se spopada 
Ana), a imata žal tudi pomanj-
kljivost – v slabem vremenu se 
pod dežnikom ne da ne igrati, še 
manj pa »gor gledati«.

Ob cerkvi v Tunjicah sicer ob-
staja še en možen prostor – desno 
od tega, v globeli, če gledamo 
proti zahodu: naraven amfitea-
ter s polkrožnimi padajočimi te-
rasami za gledalce, spodaj pa bi 
se zgradil oder. Verjetno teren ni 
tako trden. To so le sanje za dru-
štvo in kraj. A nikoli se ne ve...

Prisrčna hvala vsem, ki se 
trudite, da kulturno življenje v 
kraju ne opeša in da k nam kljub 
nezainteresiranosti za tovrstno 
kulturno udejstvovanje prihaja-
jo novi, mladi kadri, da izpolnijo 

VPIS in INFORMACIJE

med 3. in 25. septembrom, ob ponedeljkih,

sredah in petkih med 11. in 15. uro,

v torek in četrtek med 12.00 in 17.30.

Tel.: 01 830 3228 in 01 830 3212 www.scrm.si

GIMNAZIJA IN SREDNJA ŠOLA  
RUDOLFA MAISTRA KAMNIK

IZOBRAŽEVANJE  
ODRASLIH

Vpisujemo v programe za odrasle:

• PREDŠOLSKA VZGOJA

• EKONOMSKI TEHNIK

• GASTRONOMIJA IN TURIZEM

• MATURITETNI TEČAJ

• GIMNAZIJA

•  TEČAJI TUJIH JEZIKOV in 
RAČUNALNIŠTVA

V nedeljo, 6. julija, nekaj čez 23. uro je padel zastor na 
»Igri z razgledom«, ki so jo uprizorili amaterski igralci KD 
dr. Franceta Steleta iz Tunjic: vedno izvrstna Petra Kočar 
kot LENKA, Kristjan Kuhar kot njen sin URHEC, Marta 
Černevšek kot njena mama KATRA, Domen Matjaž kot 
MIRTOV PAVLE, Marija Šmidovnik kot njegova teta 
JERA, pa njena neuslišana nevesta META – Nika Železni-
kar, spet izvrsten Bogo Čimžar kot TOMAŽ – intrigar in 
krvnik, Sašo Mikuš kot oča GONTAR, Urša Klemenc kot 
njegova žena MINA, Nejc Černevšek kot pastir GAŠPER 
in KMETA Lado Lanišek in Matjaž Sedušak. Vsem pa je v 
svoji krčmi žejo gasil mladi »oča« TILEN, ki ga je uprizoril 
Blaž Romšak.

Igralci sezone 2014 z režiserjem. foto: Petra Kočar

»Če bi v bregu igrali, spodaj pa 
bi se dogovorili z lastnikom za 
poravnavo hriba ali postavitev 
odra, možnost obstaja«. Sprejel 
sem režisersko delo, obenem pa 
poskrbel za tehnično izvedbo. In 
tako se je zvrstilo že devet se-
zon. Podobno sem se odločil za 
pobočje Malega gradu, kamor se 
že nekaj let vrača sv. Miklavž. 
Izkazalo se je, da sta to najlepša 
ambienta, ki ju lahko hitro pri-
pravimo za uporabo (če odšte-
jemo administrativne postopke 

svoje kulturno poslanstvo.
Ker pa se apetiti po avtorstvu 

idej pri nekaterih že dolgo pora-
jajo, sem prepričan, da v Tunji-
cah še niso rekli zadnje besede, 
saj se nekateri hitro učijo. V 
razmerah in v času, v katerem 
živimo, pa najbolj verjamem iz-
reku »Tiha voda bregove dere« 
in tako tudi sam najraje delam 
in se z videnim, slišanim ali ob-
čutenim promoviram.

gostujoči režiser
Dominik Krt iz Stranj



Leta 2010 je motniško kulturniško žezlo po 30-letnem 
predsedovanju Jožeta Semprimožnika prevzel Rafko 
Goltnik. Jože Semprimožnik je zasnoval dejavnost dru-
štva, oživil spomin na Gašperja Križnika in skupaj s SAZU 
organiziral simpozij o znamenitem Motničanu, postavil 
spomenik, uredil dvorano in sploh vplival na kulturni 
utrip kraja. Kako uspeva mlademu Motničanu Rafku 
Goltniku? To nas je zanimalo zaradi dobrega sodelova-
nja in sinergije pri organizaciji Križnikovega pravljičnega 
festivala, poznanega širom po Sloveniji.

Čeprav je Motnik med najbolj oddaljenimi kraji v ka-
mniški občini, ima dejavna društva in močne korenine, ki 
segajo daleč v 12. stoletje, ko je bil prvič pisno omenjan 
kraj Motnik in približno sto let pozneje še grad. Kraj je 
bil v 16. stoletju trg, živahna je bila obrtniška dejavnost, 
kraj pa je bil pomemben zlasti med 15. in 19. stoletjem 
zaradi prometne povezave med Štajersko in Kranjsko. 
V Motniku je bil rojen Gašper Križnik (1848-1904), zbi-
ralec slovenske slovstvene dediščine, ki ima v središču 
vasi v parku Pod lipami doprsni kip. V parku pa je tudi 
sramotilni steber z letnico 1793. V vasi imajo kar dve 
cerkvi: svetega Jurija in svete Magdalene ter opuščen ru-
dnik rjavega premoga, od katerega je ostal le še kamnit 
vhod. V premogovih slojih so našli fosile pritlikavega 
nosoroga, v nekdanji občinski hiši pa je muzejska soba 
o tej najdbi. V vasi delujejo podružnična šola in vrtec 
ter krajevna knjižnica. Ko se peljete mimo, ne more-
te spregledati Vrbanovčevega kozolca - toplarja, ki je 
zaradi dobre ohranjenosti zaščiten kot objekt kulturne 
dediščine državnega pomena. 

Vendar pa se je potrebno truditi, da življenje tukaj 
ostaja in se razvija. To omogoča tudi kultura, ki vedno 
poživi in obogati vsakdanjik. Rafko Goltnik je začel svoje 
delovanje leta 2010 in prvi projekt je namenil otrokom, 
saj so ti v vaških okoljih običajno prikrajšani za različne 
dejavnosti. To so bile plesne urice, sodelovali pa so tudi 
s športnim društvom pri izvajanju namiznega tenisa. 
Kulturno društvo pripravlja tudi glasilo Motniške novi-
ce, srečanja krajanov pod jelko in Prangerijado skupaj 
s turističnimi društvi iz krajev, kjer še imajo prangerje. 
Posebnost je festival Jekret je biv: Križnikov pravljični 
festival, ki v Motnik privabi otroke in odrasle tudi od 
drugod in življa dediščino Gašperja Križnika, najbolj zna-
menitega zapisovalca folklornih pravljic. Dva dni kraj 
živi s pravljicami, ki jih je Križnik zapisoval v Motniku, na 
Vranskem in v okolici, pripovedovali pa so mu jih kmetje, 
okoličani, »lončarica iz Kokerje pri Mozirje, devovc v Špi-
tal, star 70 let, čevljarsk pomagač v Motniku, 20 let«, kot 
je zapisal sam na svojih rokopisih. Goltnik pravi: »Kar ne 
moremo verjeti, da se takšni dogodki, kot je Križnikov 
pravljični festival, dogajajo pri nas in ne le v Ljubljani. In 
da k nam pridejo ljudje iz Ljubljane, kot na primer profe-
sor Bogataj ali pisatelj Pregl. Profesor Bogataj, priznani 
etnolog, nam je povedal, da je Križnikov festival pravi 
način negovanja kulturne dediščine.« Pravi, da če ne bi 
bilo kamniške knjižnice, ne bi bilo tudi festivala, vendar 
resnici na ljubo – Rafko Goltnik je dal idejo o promociji 
Križnika, v pogovoru Irene Cerar, Ivanke Učakar in Brede 

TD Motnik eno 
izmed najstarejših 
društev v Sloveniji

Na simpatični prireditvi v čast 
visokemu jubileju so se člani 
društva vprašali, koliko ponosa 
na domači kraj, odločnosti in že-
lje po izboljšanju prepoznavnosti 
Motnika je vodila težnja usnjarja 
in kmeta Zdravka Hribovška in 
drugih petnajst podpornih članov 
Turistično olepševalnega društva, 
da so 14. decembra 1934 na obč-
nem zboru zastavili prve smernice 
delovanja društva, ki aktivno de-
luje še dandanes. Skozi vsa leta je 
bilo društvo vzor marsikomu, ne 
le v kamniški občini, kjer so edino 
aktivno delujoče turistično dru-
štvo na podeželju, temveč širom 
Slovenije. 

Že od samih začetkov društvo 
skrbi za ohranjanje kulturno etno-
loškega izročila kraja, za čisto-
čo in urejenost okolice, dviguje 

usmerjajo k pomembnejšim izlet-
niškim točkam. 

Drugi predsednik društva Ivan 
Piskar je dosegel, da se je društvo 
vpisalo v ljubljansko turistično 
zvezo, turisti pa so lahko ohra-
nili spomin na svoja potepanja 
po Motniku in okolici s pomočjo 
črnobele razglednice. Krajani so 
pričeli s tekmovanjem najlepših 
rož na okenskih policah in na 
vrtu, večkrat pa so se podali tudi 
na izlete, na katerih so spoznavali 
turistične posebnosti drugih krajev 
po Sloveniji. Jože Semprimožnik, 
dolgoletni predsednik turističnega 
društva, je med krajani ozavestil 
pomembnost čistega kraja, v ka-
terem živijo, poskrbel za izvedbo 
čistilnih akcij, prizadeval pa si je 
tudi za obnovo razvalin nekdanjega 
motniškega gradu. Motnik je eden 
izmed redkih slovenskih krajev, 
v katerem stoji sramotilni steber 
– pranger, katerega so ob 550-let-
nici prve omembe trga Motnik po-

projekte Celostni razvoj podeželja 
in obnova vasi. Eden izmed pred-
nostnih projektov je bila ureditev 
turistične poti po Motniku in 
okolici, pri tem je aktivno sode-
lovalo tudi turistično društvo. Pri-
zadevanja za uveljavitev Motnika 
kot zanimive izletniške točke so 
se nadaljevala. Leta 2007 so Ob-
čina Kamnik, Turistično društvo 
in Športno društvo Motnik izdali 
vodnik po pešpoteh v okolici Mo-
tnika in turistično karto Motnik 
z okolico. Leta 2008 so stekle pri-
prave na ureditev informacijske 
točke in izposojevalnice koles v 
hiški nekdanje vaške tehtnice, kjer 
so tehtali živino, v središču trga. 
Motniško turistično društvo aktiv-
no sodeluje tudi z vsemi sloven-
skimi kraji, kjer stojijo prangerji. 
Društvo je že organiziralo dve 
prangerijadi, leta 2004 in 2013, ko 
je Motnik praznoval 590. obletni-
co prve omembe trga in pridobitve 
trških pravic.

Društvo, katerega vodenje je 
leta 2010 prevzel Marjan Sem-
primožnik, si bo tudi v priho-
dnje prizadevalo za urejen videz 
Motnika in okolice in se trudilo, 
da se bo Motnik razvijal v izlet-
niški kraj z urejeno turistično in 
rekreativno infrastrukturo, se 

Osem desetletij skupnih prizadevanj  
za turistični razvoj Motnika

Sobota, 16. avgust, je bila za članice in člane Turističnega dru-
štva Motnik poseben dan, saj so navkljub slabemu vremenu ob 
prijetnem kulturno zabavnem programu veselo proslavili časti-
tljivi jubilej ustanovitve turističnega društva. Že 80 let Motničani 
s skupnimi močmi organizirano lepšajo svoj kraj, pripomorejo 
k njegovi širši prepoznavnosti in dobremu počutju krajanov in 
obiskovalcev.

V kulturnem programu so skozi pesem, ples in govor motniški otroci slikovito in izvirno vodili obiskovalce 
prireditve skozi zgodovino in znamenitosti Motnika z okolico. Motnik je eden izmed redkih krajev na kamni-
škem podeželju, kjer krajani že 80 let skrbijo za razvoj in privlačno predstavitev za obisk najbolj vzhodnega 
kraja v kamniški občini.

Lipa je simbol trga Motnik. Ob častitljivi 80-letnici Turističnega druš-
tva Motnik sta predsednik društva Marjan Semprimožnik in kamniški 
župan Marjan Šarec posadila lipo v Parku pod lipami.

prepoznavnost kraja in njegove 
turistične ponudbe. Zagotovo je 
Turistično društvo Motnik povezo-
valni člen med lokalno skupnostjo 
ter vsemi posamezniki in drugimi 
društvi, ki jih turistično delovanje 
kraja zanima. Motnik, najvzho-
dnejši in hkrati najbolj oddaljen 
kraj od središča mesta v kamniški 
občini, je s svojo ponudbo danes 
zares privlačen za turiste. Vseka-
kor po zaslugi samih krajanov in 
članov turističnega društva, ki so 
že od nekdaj imeli v mislih skupno 
dobrobit in razvoj trga. 

Že v prvem letu svojega delova-
nja je Turistično olepševalno dru-
štvo pripravilo črnobelo zloženko 
svojega kraja za turiste, kar je v 
tistih časih verjetno predstavljalo 
velik izziv, a je v kraj pripeljalo 
marsikaterega meščana, ki se je 
naužil lepote in miru idilične va-
sice. Že pred osemdesetimi leti 
so se zavedali, kako je turistom 
pomembno, da se v kraju, ki ga 
obiščejo, dobro znajdejo, da izve-
jo, kaj si je smiselno ogledati ter 
kam se odpraviti. Poskrbeli so za 
številne kažipote, ki so in še danes 

stavili na današnje mesto, v Park 
pod lipami, katere so posadili va-
ščani leta 1936 v spomin na kra-
lja Aleksandra Karadjorjevića. 
V park so umestili tudi doprsni 
kip rojaka Gašperja Križnika, 
zbiratelja in zapisovalca ustnega 
izročila. Letos je v začetku junija 
potekal že 3. Križnikov pravljični 
festival, ki je prejel priznanje Naša 
Slovenija 2014. 

Po zaslugi Jožeta Semprimožni-
ka so leta 1984 oživeli tradicijo 
motniških obrtnih sejmov. Tu-
ristično društvo Motnik je tesno 
sodelovalo tudi s Kulturnim dru-
štvom Motnik. Člani obeh društev 
so združili svoje moči tudi pri 
prizadevanjih predstavitve oko-
stja pritlikavega nosoroga, kate-
rega del je bil najden leta 1910 v 
Rudniku Motnik, njegova starost 
pa ocenjena na 25 milijonov let. 
Leta 2001 je turistično društvo v 
krajevnem domu uredilo posebno 
sobo, ki jo krasita dve skulpturi 
motniškega pritlikavega nosoroga, 
najdba pa je bila predstavljena tudi 
na razstavi v Zagrebu. Motnik se 
od leta 2003 aktivno vključuje v 

povezoval z bliž njimi turistični-
mi in izletniškimi kraji ter se s 
svojo ponudbo povezal z drugimi 
ponudniki. 

Lipa – simbol 
Motnika

V spomin na visok jubilej 
Turističnega društva Motnik je 
predsednik društva Marjan Sem-
primožnik, skupaj z županom ob-
čine Kamnik Marjanom Šarcem, 
v Parku pod lipami posadil mlado 
lipo v upanju, da bosta tako motni-
ški turizem kot simbol Motnika še 
naprej dolga leta bujno brstela in 
cvetela. Čeprav je prireditvi zago-
dlo vreme, so bili obiskovalci zelo 
zadovoljni z lepo predstavitvijo 
kraja, ki so jo pripravili otroci po-
družnične šole Motnik, nekaj mi-
sli, zahval in čestitk pa sta društvu 
in obiskovalcem namenila tudi 
Marjan Šarec ter Franci Kramar, 
v.d. direktor Zavoda za turizem 
in šport v občini Kamnik. Marjan 
Semprimožnik in Marjan Šarec sta 
zaslužnim v Turističnem društvu 
Motnik podelila zlata in srebrna 
priznanja, Turistična zveza Slo-
venije pa je za dolgoletno uspešno 
delo podelila priznanje tudi Turi-
stičnemu društvu Motnik. Po kul-
turnem programu so obiskovalce 
zabavali Navihani muzikantje in 
Klapa Sidro, potekale so delavnice 
za otroke in sejem domače obrti. 

Če vas zanima, kje stoji Park 
pod lipami s prangerjem, 
muzej pritlikavega nosoroga, 
Kužno znamenje, razvaline 
Motniškega gradu, cerkev sv. 
Jurija in cerkev sv. Magdale-
ne, Vrbanovčev kozolec – to-
plar, vhod v zapuščen rudnik 
rjavega premoga in še mnogo 
drugih zanimivosti, če bi radi 
izvedeli, kaj se dogaja z motni-
škim polžem ali se preprosto 
sprehodili po idiličnem kraju 
na kamniškem podeželju, obi-
ščite Motnik. Krajani znajo 
lepo povabiti in sprejeti goste 
v svoj kraj. Že osemdeset let.

BOJANA KLEMENC

Motniška kultura sloni na zanimivi 
preteklosti in jo povezuje z današnjostjo

Podbrežnik pa je vzniknila ideja o nadaljevanju. Dogodi-
la se je naključna in pozitivna sinergija lokalnih pobud, 
pripovedovalskih praks in zagnanih ljudi. »Če so imeli 
v Velenju festival Pike Nogavičke, v Kamniku Kamfest, 
potem sem razmišljal, da bi tudi mi morali imeti kakšen 
pomemben in velik dogodek, posvečen Križniku. Ena 
od glavnih spodbud pa je bila nečakova izjava, da jim 
je učiteljica v OŠ Šmartno pripovedovala o Križniku, a 
motniški otroci ga niso poznali. Potem je bil organiziran 
simpozij, ki je obravnaval Križnikovo delo, v sodelovanju 
s SAZU in dr. Marijo Stanonik ter Jožetom Semprimožni-
kom oziroma Kulturnim društvom Motnik pa izdan zbor-
nik Gašper Križnik (1848–1904) in njegov čas«.

 Lani so v Motniku gostili 16. Prangerijado, imenovano 
po prangerju, sramotilnem stebru, na katerega so pri-
vezovali in s tem kaznovali tatove, prešuštnike, lumpe, 
zlikovce ... Prangerijada povezuje mesta, kjer takšni ste-
bri še stojijo: Negova, Brestanica, Ptujska Gora, Pilštanj, 
Podsreda, Rečica ob Savinji, Predgrad in Radovljica. Na 
prireditvi so prikazali, kako so kaznovali Podmeninskega 
Pepija (igral ga je Jože Keršič), ki je kradel tobak in jajca 
pa pod kozolcem kuril. Vaški rihtar ga je obsodil na za-
smehovanje in obmetavanje s kamni v velikosti graha iz 
oddaljenosti desetih korakov. Na prangerijadi pa se še 
marsikaj dogaja: vsi kraji se predstavijo s turistično po-
nudbo in kulinaričnimi dobrotami. Rafko Goltnik pravi: 
»Naš pranger ima vklesano letnico 1793, kar potrjuje tra-
dicijo. Da bi jo poudarili, smo si dali izdelati tudi kostu-
me, ki se ujemajo s tedanjim časom. Lani smo v Motniku 
pripravili dobro uprizoritev. Morda bi bila dobra ideja, če 
bi kamniški Zavod za turizem na prangerijado pripeljal 
kak avtobus turistov, tudi izven redne prireditve smo 
pripravljeni prikazati sojenje Podmeninskega Pepija in 
izpolnjevanje rihtarjevih zahtev. Žal pa še premalo izpo-
stavljamo bivši rudnik in odkritje pritlikavega nosoroga. 
Če bi nekje v Avstriji ali drugi državi, ki se ukvarja s turiz-
mom, našli kaj takega, kot v našem nekdanjem rudniku, 
bi bilo to povsod obeleženo. To nam manjka.«

BREDA PODBREŽNIK VUKMIR

Zadnja novica 

KRIŽNIKOV PRAVLJIČNI FESTIVAL S PRIZNANJEM NAŠA 
SLOVENIJA 2014

 v 2. kategoriji (raziskovanje in uveljavljanje dediščine). Priznanje podeljuje gibanje Kultura – natura: gibanje 
za ohranjanje in uveljavljanje slovenske kulturne in naravne dediščine ter krajine. Svečana podelitev priznanj 
Naša Slovenija bo v nedeljo, 28. septembra, v okviru projekta SLOVENIJA BREZ MEJA na sejmu BONACA 2014 
v Portorožu. 

V treh letih so organizatorji - Matična knjižnica Kamnik in Kulturno društvo Motnik ter sodelavki in pravlji-
čarki Irena Cerar in Ivanka Učakar - uspeli uveljaviti festival in razširiti zavest o pomenu Križnikove dediščine za 
celotno slovensko ozemlje. Festival uspešno povezuje kulturo, knjižnice, lokalno skupnost in posameznike pri 
ohranjanju kulturne dediščine

Motnik ima bogato zgodovino. Spoznavamo jo lahko na pravljični poti po Motniku, ki se odvija tudi v okviru 
festivala (foto: Marko Prezelj).

Ivanka Učakar, Rafko Goltnik, Irena Cerar in Bre-
da Podbrežnik po uspešnem zaključku Križnikovega 
festivala.



Nova sestava Državnega zbora (Vir: Arhiv Državnega zbora RS).

Nadpovprečna volilna udeležba
Julijskih predčasnih volitev se je v kamniško-komendskem volilnem 

okraju (10. volilni okraj, 1 volilna enota) udeležilo 15.577 volivcev ali 56, 
22%, kar pomeni skoraj 4.000 manj kot zadnjih DZ volitev decembra 2011. 
V primerjavi z državnim povprečjem, ki znaša 51,73 %, je bila udeležba na 
Kamniško-komendskem za 4,5% nad povprečjem.

Izvoljena poslanca sta  
mag. Matej Tonin (12,59%)  
in mag. Julijana Bizjak Mlakar (11,08%)

Julijske predčasne volitve v DZ so Kamniku prinesle dva poslanca, ki 
nikakor nista novinca v kamniški in državni politiki. To sta poslanec iz 
prejšnjega mandata DZ mag. Matej Tonin iz NSi in poslanka v predzadnjem 
mandatu DZ, dosedanja kamniška podžupanja mag. Julijana Bizjak Mlakar 
iz DeSUS-a.

Relativna zmaga SMC  
na večini krajevnih volišč

Relativna zmagovalka volitev v kamniško-komendskem volilnem kraju, 
kot tudi na državnem nivoju, je Stranka Mira Cerarja (SMC), ki je skupaj 
zbrala 5.128 glasov ali 33,31% oz. za slaba dva odstotka več kot je na tem 
območju zbrala pred tremi leti zmagovalka takratnih volitev Jankovićeva 
Pozitivna Slovenija (31,76%). Drugo mesto je z 19,83% zasedla Slovenska 
demokratska stranka (SDS), ki je zbrala 3.053 glasov (osip glasov pri tej 
stranki v primerjavi z letom 2011 znaša preko 1.600, saj je takrat s 4.690 
glasovi zbrala 24,30%). Tretje mesto je s 1.938 glasovi oz. 12,59% pripadlo 

Novi Sloveniji – Krščanskim 
demokratom (NSi) (leta 2011 
je NSi s 1.982 glasovi zbra-
la 10,27%). Četrto mesto je 
s 1.706 glasovi oz. 11,08% 
pripadlo DeSUS-u (leta 2011 
je Desus dobil 1.533 glasov 
oz. 7,94%). Peto mesto je na 
kamniško-komendskem pre-
senetljivo zasedla novousta-

novljena levoradikalna Združena levica (ZL), ki je zbrala kar 892 glasov ali 
5,79% in s tem prehitela levosredinske Socialne demokrate (SD), ki so s 523 
glasovi oz. 3,40% dosegli 7. mesto (še leta 2011 so dobili kar 1.440 glasov 
ali 7,47%). Socialne demokrate je v našem volilnem okraju prehitelo tudi 
novoustanovljeno Zavezništvo Alenke Bratušek (ZaAB), ki je zbralo 553 
glasov oz. 3,59%. Zmagovalna stranka iz leta 2011 - Pozitivna Slovenija pa 
je v tem volilnem okraju zbrala le 452 glasov ali 2,94%, iz parlamenta prav 
tako izpadla SLS pa 340 glasov ali 2,21% (leta 2011 je prejela 974 glasov 

Na letošnjih državnozborskih volitvah je stranka DeSUS dobila doslej največje 
zaupanje volivcev. Za 46% je stranka DeSUS presegla rezultat prejšnjih volitev in 
dobila 10 poslancev. Posebno uspešna je bila stranka DeSUS v občinah Kamnik in 
Komendi, kjer je z 11,08% glasov presegla rezultat stranke na državni ravni, kar 
je tudi za 33% višji rezultat stranke od povprečja strake DeSUS v volilni enoti ena 
(Gorenjska). Občini Kamnik in Komenda sta tako dobili poslanko iz vrst politične 
stranke DeSUS. Zaradi izvolitve v parlament sem prenehala opravljati funkcijo 
podžupanje občine Kamnik. Župan Marjan Šarec in sodelavci so mi ob našem slo-
vesu zaželeli veliko uspeha na novi zadolžitvi. Vesela sem, da sem sodelovala v 
dobri občinski ekipi in v preteklih letih uspela pripomoči k ustrezni usmeritvi naše 
občine, ki lepo napreduje.

Velik uspeh stranke DeSUS na volitvah in svojo izvolitev v Državni zbor RS ra-
zumem kot odgovornost za realizacijo vsega tistega, za kar si stranka DeSUS pri-
zadeva. To je za izboljšanje življenja vseh generacij, za zmanjšanje brezposelnosti 
mladih in starejših, za javno, kakovostno in vsem dostopno zdravstvo ter šolstvo, za 
samooskrbo, za čisto naravno in delovno okolje, za suvereno državo in za vrnitev 
dostojanstva ljudem, ki jim je bilo odvzeto, ker so se politične elite zlizale s kapi-
talom in oropale naša podjetja ter nekdanjo skupno družbeno lastnino, množice 
pa pahnile v revščino.

Kot pogajalka stranke DeSUS s stranko Mira Cerarja o vsebini koalicijske pogod-
be sem imela priložnost v koalicijski pogodbi uveljaviti zahteve naše stranke. Žal se 
je v novem osnutku koalicijske pogodbe uveljavila določba o ukinitvi plačila davka 
po 50% davčni lestvi najbolj bogatim, t.j. tistim, ki zaslužijo več kot 70.000 evrov 
letno. Ta določba naj bi kompenzirala zahtevo NSI po uvedbi socialne (bogataške) 
kapice, po kateri bi se 42.000 najbolj bogatim, bankirjem, upravam in tudi poslan-
cem na letnem nivoju lahko povišal dohodek v povprečju za 5.000 evrov. Predlog 
se mi zdi nespodoben, saj bi denar za višje dohodke bogatih morali prispevati manj 
premožni sloji prebivalstva.

Utemeljevanje, da gre pri 42.000 najbolje plačanih za najbolj produktivne ljudi 
v družbi, ki bi zagnali naše gospodarstvo, je zvit iz trte, saj so prav predstavniki 
politične in gospodarske elite s svojim neetičnim ravnanjem spravili gospodarstvo 
te države na kolena, prebivalstvo pa v revščino. V času pogajanj so me šokirali še 
nekateri drugi predlogi NSI – npr. zahteva, da bi obvezno zdravstveno zavarovanje 
izvajale profitne zasebne zavarovalnice. Kot, da se iz tujih in domačih izkušenj ni 
nihče nič naučil. Čeprav sem vesela, da se znotraj koalicije s temi predlogi zagovor-
nikov kapitala ne bo treba več ukvarjati, se mi zdi škoda, da odgovornosti za razvoj 
države niso pripravljene prevzeti še nekatere druge stranke.

Po prepričanju stranke DeSUS obdobje krize ni čas za bonitete najbolj premožnim 
na račun ostalih slojev prebivalstva, temveč za vzpostavitev vrednot solidarnosti 
v družbi in za okrepitev zdravih človeških, intelektualnih ter gospodarskih sil, ki jo 
poleg izobražencev in delavstva predstavljajo mali in srednji podjetniki, obrtniki, 
kmetje in drugi. Pričakovati je, da bo bitka za uveljavitev skupnega dobrega težka, 
saj kaže kapital svojo moč tudi preko vpliva v medijih, ki tudi pri teh pogajanjih 
promovirajo spremembe v korist najbolj premožnih.

Zavedati se moramo, da je verjetno ta vlada zadnja priložnost Slovenije za nor-
malizacijo države. Morda je to zadnja priložnost, da postanejo politiki služabniki 
ljudstva, ki skrbijo za skupno dobro vsega prebivalstva. Morda je to zadnja prilož-
nost, da se v politiki in na vseh drugih področjih družbe uveljavi etične in moralne 
standarde ter odgovornost posameznika. Morda je to tudi zadnja priložnost, da 
se politične in gospodarske elite odpovedo neoliberalnemu konceptu družbenega 
razvoja.

Verjamem pa, da se brez večje družbene angažiranosti prebivalstva v smeri 
zagovarjanja solidarnostnega družbenega koncepta veliki premiki k uveljavitvi 
skupnega dobrega ne morejo zgoditi. Moč kapitala in zasebnih interesov je na-
mreč velika. Priložnost za lepšo prihodnost celotne družbe je torej v naših skupnih 
rokah. Izkoristimo jo!

   mag. Julijana Bizjak Mlakar, poslanka DeSUS

Pri naših vsakodnevnih opravkih je toliko dejavnosti, ki so povezane pismenostjo, da 
še pomislimo ne, da gre v resnici za splet pomembnih veščin, ki jih moramo tudi odrasli 
negovati in razvijati, včasih pa tudi povsem na novo raziskovati.

Raziskava pismenosti odraslih v Sloveniji,  z imenom PIAAC, je v polnem teku. Gre 
za nacionalno raziskavo pod okriljem ministrstva za izobraževanje, zato je odveč vsaka 
skrb, da bi z njo zbirali podatke v komercialne namene. Sodelavci, ki so za to raziskavo 
posebej usposobljeni, se že na vratih izkažejo s posebno izkaznico. Že zdaj so dejavni po 
vsej državi, saj je bilo k sodelovanju povabljenih  dovolj naključno izbranih prebivalcev 
Slovenije, da skupaj statistično predstavljajo značilnosti vsega  slovenskega prebivalstva, 
starega od 16 do 65 let. Raziskava namreč zahteva enakomerno zastopanost ljudi po 
spolu, starosti, kraju bivanja.  Anketarji povprašajo o dejavnostih, ki jih največkrat brez 
težav opravljamo vsak dan, zato je nelagodje glede sodelovanja v raziskavi odveč. Lahko 
je zanimivo in poučno, za vsakogar.

Po dosedanjih izkušnjah občani večinoma radi sodelujejo, ko spoznajo, kako pomemb-
ne podatke za prihodnje načrtovanje razvoja bomo s tem dobili, nam je povedala sodelav-
ka Metka, ki je pri raziskavi zadolžena za širše kamniško-domžalsko območje.  »V Kamniku 

Na Kamniškem zmaga Stranke Mira Cerarja, 
poslanska mandata pa NSi in DeSUSu

VELIKO ZAUPANJE STRANKI 
DeSUS TUDI V KAMNIKU  
IN KOMENDI

Kaj danes pomeni pismenost?
S sodelovanjem v nacionalni raziskavi boste prišli do odgovora

oz. 5,05%). Zelo hud je bil tudi padec podpore Državljanski listi: zbrala je 
samo 78 glasov oz. 0,51% (leta 2011 je s 1.444 glasovi zbrala 7,48%).

Če pogledamo po krajevnih voliščih v našem volilnem okraju, je bila na 
večini volišč relativna zmagovalka SMC. Največ glasov je prejela na volišču 
v vrtcu Sneguljčica v Kamniku (40,28%) in v Mekinjah (39,40%), drugou-
vrščena SDS je bila relativna zmagovalka v Špitaliču, na Selah, v Tunjicah 
in na Križu (v občini Komenda), tretjeuvrščena NSi pa je zmagala v Mot-
niku, na Lazah v Tuhinju (tam je zbrala rekordnih 43,03%) in v Šmartnem 
v Tuhinju. Od ostalih strank nobeni ni uspelo postati relativna zmagovalka 
na katerem od krajevnih volišč. Kot zanimivost naj omenimo tudi letošnje 
glasovanje po pošti iz tujine. Tu je bila zmagovalka volitev Cerarjeva SMC, 
ki je zbrala 35 glasov, druga je bila z 20 glasovi NSi, tretja pa z 10 glasovi 
SDS. Ostale stranke so po pošti iz tujine prejele le po nekaj glasov.

Rezultati strank na Kamniškem primerjalno  
v celotni volilni enoti

Ker je za izvolitev oz. pridobitev poslanskega mandata poleg medstran-
karskega tekmovanja potrebno upoštevati še znotrajstrankarski »boj« v 
okviru celotne volilne enote, je zanimivo pogledati, kako uspešne so bile 
posamezne stranke, ki so kandidirale v našem volilnem okraju v okviru 
celotne prve volilne enote. Najbolj uspešni sta bila NSi in Desus, ki sta 
osvojila prvi mesti, pri čemer je rezultat kamniške NSi kar za enkrat boljši 
(120%) od povprečja NSi na državnem nivoju (Kamnik:12,59, Sloveni-
ja: 5,59) in predstavlja drugi najboljši rezultat te stranke v celotni državi, 
kamniški DeSUS pa je dosegel ne samo procentualno rast, ampak kljub 
letošnji manjši udeležbi na volitvah celo rast absolutnega števila volivcev 
v primerjavi z letom 2011 (porast glasov z 1.533 leta 2011 na 1.706 leta 
2014). Naslednja po uspešnosti v volilni enoti je bila s 5. mestom kamniška 
PS, kamniška SD je dosegla 6. mesto, SDS 7. mesto, zmagovalna stranka v 
našem volilnem okraju SMC je gledano v volilni enoti v znotrajstrankarski 
konkurenci dosegla (šele) 8. mesto, SLS, ZaAB in DL so dosegle 9. mesto 
in ZL 10. mesto.

Skupno število glasov pomladnih strank  
in SD manjše, vzpon ZL

Glavne ugotovitve letošnjih volitev na Kamniškem lahko torej strnemo 
v naslednje:

- tudi v Kamniku je slavila nekoliko v levo pomaknjena sredina (SMC), 
katere prava politična orientacija se bo šele izoblikovala oz. bo vidna po 
nekaj mesecih

- desno-sredinske (pomladne) stranke SDS, NSi in SLS so skupaj dosegle 
okoli 35%, torej dobro tretjino, na prejšnjih volitvah so zbrale nad 40%. 
Tako kot na državnem nivoju sta od teh strank tudi na Kamniškem izgubili 
SDS in SLS, NSi pa je nekoliko pridobila, vendar ne toliko kot je bil volilni 

osip pri obeh drugih konkurenčnih strankah
- v levem taboru se je zelo okrepil DeSUS, 

k temu je zagotovo pripomogla velika osebna 
prepoznavnost njegove kandidatke in dej-

stva, da so ostale leve stranke kandidirale 
v Kamniku širši javnosti precej nepozna-

ne kandidate. Opazna je velika podpora 
Združeni levici, predvsem na račun 

zmernejših Socialnih demokratov

in okolici  smo z obiski po domovih začeli že sredi aprila. Do zdaj  smo obiskali in uspešno 
opravili razgovore z več kot polovico v projekt izbranih prebivalcev. V teh počitniških 
dneh po domovih obiskujem anketirance v Tuhinjski in Moravški dolini. Večinoma me 
ljudje sprejmejo prijazno in so, kljub številnim obveznostim in pomanjkanju časa, ki nas 
danes vse zaznamuje, pripravljeni sodelovati. Preseneča pa me, da le malokdo natančneje 
prebere povabilno pismo in zloženko (dobijo ju po pošti), v kateri najdejo odgovore na 
pogosta in pomembna vprašanja o vsebini ter  pomenu raziskave in uporabnosti zbranih 
podatkov. Sama sem prepričana, da bodo rezultati mednarodne raziskave PIAAC imeli 
veliko težo pri sprejemanju odločitev na področjih izobraževanja, zaposlovanja, kulture, 
zdravja, zato se vsem tistim, ki se mogoče obotavljajo sodelovati, trudim pojasniti, kako 
pomembno je, da v projektu sodelujejo in z nami delijo svoje življenjske in delovne iz-
kušnje ter spoznanja o pomenu znanja, izobraževanja in učenja za vsakdanje življenje. 
Velikokrat po zaključenem razgovoru pravijo: 'Nisem si mislil, kaj vse znam in koliko sem 
se pravzaprav naučil po tem, ko sem zapustil šolske klopi.'«

S sodelovanjem v anketiranju krajani opravijo torej dragoceno družbeno koristno delo, 
saj posredno vplivajo na prihodnje razvojne načrte tako države kot tudi svojega kraja.

Kaj pričakovati na bližnjih lokalnih volitvah?
Verjetno bodo rezultati lokalnih volitev čez nekaj tednov prinesli precej 

drugačen rezultat pri volitvah v občinski svet, kot ga kažejo rezultati dr-
žavnozborskih volitev. Vsekakor pa je jasno, da bodo etablirane politične 
stranke ponovno in morda še na težji preizkušnji, da konkurirajo na hitro 
ustanovljenim lokalnim listam z močnim poudarkom osebnosti vodje stran-
ke oz. liste. Vsekakor pa bo še bolj kot na DZ volitvah do veljave prišla 
poimenska oz. osebnostna prepoznavnost kandidatov na kandidatnih listah 
posameznih strank oz. list. dr. Damjan Hančič



Pa je že spet za nami. Najlepši čas v Kamniku v vsem letu, 
sodeč po brezštevilnih navdušenih izjavah rednih obiskovalcev 
največjega kulturnega poletnega festivala v regiji. Tudi 11. fe-
stival Kamfest je, roko na srce,  že kar pričakovano postregel 
z vrsto presežnikov, pa čeprav je festivalski program deloma 
krojilo tudi muhasto poletno vreme. 

Na kamniških odrih in ulicah, na znova odkritih prizoriščih 
mestnega jedra, je tradicionalni Kamfest z bogatim sporedom 
od 8. do 17. avgusta številnim obiskovalcem od blizu in daleč 
krajšal poletne dni. Kako priljubljen je med  zvestim občinstvom 
pa potrjuje tudi dejstvo, da marsikateri obiskovalec načrtuje 
poletni dopust tako, da v času festivala zagotovo ni nikjer drugje 
kot na festivalu. Raznolik program s preko osemdeset dogodkov 
za vse generacije in vsak okus že od samega začetka organizira 
Kulturno društvo Priden možic s soproducenti. Poleg standardne 
koncertne ponudbe festivalski spored vedno znova popestrijo šte-
vilne predstave in delavnice za odrasle in otroke, športni dogodki, 
razstave in ustvarjalni sejem, letošnji program pa sta obogatila 
tudi kino in gledališče pod zvezdami. Festival z razgledom, ki 
vsako leto odkrije in oživi kak prezrt prostor Kamnika, je letos 
poleg otroškega živžava v Keršmančevem parku in idiličnega 
okoliša Malega gradu, gradu Zapric ter mestnih ulic in dvorišč, 
navdušil s prizoriščem pod zvezdami  Katzenberg,  organizatorji 
pa so še enkrat več pokazali, kako je mogoče s povezovanjem 
vseh v lokalni skupnosti in brezmejno kreativnostjo uspešno or-
ganizirati najboljšo prireditev v mestu.

Organizacija festivala na več kot desetih 
prizoriščih zahteven logistični zalogaj

Letos so se dogodki zvrstili na več kot desetih prizoriščih. Popoldnevi  
so bili namenjeni otrokom, proti večeru mladini, pozno zvečer pa starej-
šim obiskovalcem. Direktor festivala Rok Kosec je z letošnjim Kamfe-
stom zelo zadovoljen.  »Končno smo se z dogodki razširili po celotnem 
Kamniku. O čemer smo sanjali že od samega začetka, smo letos zares 
uresničili. Kamfest namreč še nikdar doslej ni potekal na toliko lokacijah, 
kar pa nam je predstavljalo kar dober izziv, saj se je na različnih koncih 
odvijalo več dogodkov hkrati. Čeprav je naša ekipa že dobro utečena in 
izkušena, je bilo letos zares naporno,« pojasnjuje Kosec. Že vrsto let je 
stalnica ekipe šest članov, ki vedno delajo vse po vrsti, vsako leto pa se 
jim pridružijo nepogrešljivi prostovoljci iz tujine, tokrat štirinajst iz šestih 
evropskih držav (Nemčije, Rusije, Španije, Francije, Češke in Italije).  
Novost letošnjega festivala je, da se je organizatorjem pridružilo tudi 
deset prostovoljcev iz Kamnika in okolice, ki so z veseljem pomagali in 
spremljali potek dogajanja. Festival drži korak tudi z moderno tehnolo-
gijo, zato je še ena letošnja novost – podrobnejši program festivala je bil 
poleg spletne strani dostopen tudi prek aplikacije na pametnih telefonih 
- naletela na dober odziv.

Vreme v manjši meri prekrižalo načrte 
Organizatorji so po lanskoletnem rekordnem obisku letos upravičeno 

pričakovali okoli 30.000 obiskovalcev v desetih dneh, a je končna šte-
vilka malo nižja, pa vseeno skorajda enaka lanskoletni, ko so jih našteli 
približno 27.000. Žal je muhasto vreme, ko do zadnjega trenutka ni bilo 
jasno, ali bo deževalo ali ne, marsikoga odvrnilo od obiska prireditve. A 
organizatorji so vremenu trmasto kljubovali in pripravili vse načrtovane 
dogodke, četudi na nadomestnih lokacijah. »Naša tradicija festivala je, 
da vedno poskušamo izpeljati vse dogodke, ne glede na okoliščine. Ne-
stanovitno vreme je od nas zahtevalo dodaten napor. Žal nimamo dovolj 
opreme, zato smo se na sestankih odločali, kaj naj storimo. Tisti trenutek, 
ko je padla odločitev, da je tveganje možnosti padavin preveliko, smo 
morali preseliti vso opremo na drugo lokacijo«, razlaga direktor festivala. 
Letošnji festival je bil dobro pokrit tudi s strani medijev, na  dogajanje pa 
so vabili številni jumbo plakati po vsej Sloveniji.

Deset dni pestrega dogajanja
Glavni oder, po katerem je festival dobil tudi svoje ime, je spet stražil 

razgled in budil duhove na Malem gradu. Najpopularnejši oder Kamfesta 
so odprli ameriški etno punkerji Kultur Shock, ki so v Kamniku za-
ključili turnejo po nekdanji Jugoslaviji,  s švedsko violinsko virtuozinjo 
Ido Meidell Blylod, ki je nastopila skupaj s Simboličnim orkestrom, se 
je letošnji Kamfest poslovil, vmes pa so glasbeni program zaznamovala 
predvsem slovenska imena, med drugim Bilbi, LeeLoojamais, Borghe-
sia, Neca Falk, Tomaž Domicelj, Orleki in kamniški up Leni Kravac, 
predzadnji dan pa so oder ponovno po osmih letih zatresli legendarni 
povratniki Laibach. Po besedah organizatorjev so Laibach prvič povabili 
zato, da so dokazali, da je tudi Kamfest lahko velik festival, letos pa pred-
vsem zato, ker so prepričani, da ima skupina v teh časih veliko povedati. 
Obiskovalci, ki so do zadnjega kotička napolnili prireditveni prostor, so 
se očitno s Kamfestovci strinjali. Koncert skupine Laibach je bil tudi eden 
izmed štirih plačljivih dogodkov, poleg gledaliških predstav.

(se nadaljuje na 8. strani)

Otroci so se udeležili različnih delavnic, z veseljem so sodelovali v 
nagradni igri bingo, ki jo je pripravila kamniška jezikovna šola ITA. 
Zanimivo konverzacijo je vodil Anglež.

Glavni koncertni oder na Malem gradu že od prvega dne festivala pred enajstimi leti privablja največ obiskovalcev in ponuja najlepši festival-
ski razgled daleč naokoli. Letos je sicer organizatorjem malo prekrižalo načrte muhasto vreme, a Kamfestovci so vseeno odlično izpeljali ves 
načrtovan program.

S povorko, ki jo je vodila mednarodna zasedba Banda Kremšnita od Keršmančevega parka do Samčevega predora, se je začel letošnji 11. Festival 
Kamfest, ki je znova postregel z vrsto presežkov. Preko 80 organiziranih dogodkov, lepo število spontanih dogodkov in skoraj 27.000 obiskovalcev 
na več kot desetih prizoriščih v desetih dneh pove dovolj.

Večerni oder je postregel z biseri novejše glasbene produkcije, s koncerti manj znanih, a vseeno izvrstnih 
glasbenih skupin, filmoljubi so letos na svoj račun prišli na projekcijah Kina Kamfest na dvorišču Osnovne 
šole 27. julija, na gradu Zaprice pa je muzej postregel z arheološkimi delavnicami, potopisnimi predavanji 
in nočnimi vodenji po muzeju.

Kam-bus oz. »Kamničan« je vsekakor del kamniške folklore. Avtobusi, 
ki neumorno povezujejo Kamnik s preostalimi deli Slovenije, so namreč 
prepeljali že številne generacije. Tudi letos sta Kam-bus in Kamnikbus 
brezplačno vozila obiskovalce na festival. V okviru DDV programa  so 
Samčev predor zavzeli kar trije Kam-busi. Že pozno popoldne so na 
njih risbice lepili otroci.

... zvečer pa je vsakega izmed njih zavzel drugačen glasbeni žanr. 
V prvem so poslušalci lahko prisluhnili nežnemu prepletu kitare in 
harmonike, na drugem so udarjali balkanski etno ritmi, zadnji pa je 
bil namenjen elektroniki. Vsekakor enkratno doživetje, ki si ga lahko 
izmisli le Kamfest!

Vrhunec koncertnega dela Kam-
festa z največ poslušalci so bili 
zagotovo Laibachi, ki so se po 
osmih letih znova vrnili na ka-
mniški festivalski oder. Popol-
noma nabito koncertno prizori-
šče dokazuje, da je mednarodno 
priznana slovenska skupina še 
vedno zelo aktualna. Tudi vreme 
je pripomoglo k še bolj doživete-
mu koncertu enega izmed najbolj 
impozantnih bendov.

Kamfest kljuboval vremenu in znova navduševal

V MC Kotlovnica so za letošnji Kamfest pripravili pravo mobilno 
aplikacijo, ki je obiskovalce obveščala o programu festivala, prenoči-
ščih in restavracijah. V projektu Appfest je sodelovalo več kot deset 
programerjev, oblikovalcev in drugih kreativcev. Projekt je potekal 



Deževen praznični petek je na Kamfestu poleg odličnih koncertov in 
Thinskih slacklinerjev zaznamovala urbana igra Okol Kamnika na Kamfest. 
Koncept in ideja imata ameriške korenine, mi pa smo jo priredili po kamni-
ško. Organizacijske niti so v rokah držala tri kamniška mladinska društva: 
Študentski klub Kamnik, KulKura in Kufr v sodelovanju z Rodom Bistriških 
Gamsov, Debelo Veroniko in Thin Slackline – sekcijo društva KulKura. 

Gre za sodobno igro ravbarjev in žandarjev, nekateri jo imenujejo tudi 
tek pred zombiji. Osnovna oprema tekmovalcev je poleg orientacijske karte 
in barvnega traku, ki označuje njegovo kategorijo (tekmovalec ali lovilec), 
polna mera adrenalina, otroška navihanost, razigranost in zvitost. Gre na-
mreč za igro, kjer je poleg kondicijske pripravljenosti potrebna precejšnja 
mera spretnosti. Letošnje polje je obsegalo 12 km (po najkrajši poti), na 
katerih je tekmovalce čakalo 13 kontrolnih točk, na vsaki pa še dodaten 
izziv. Vrstni red zbiranja točk je bil prepuščen vsakemu tekmovalcu. Prav 
tu pa se je čar urbane igre. Poleg tekmovalcev so v igri tudi lovilci oziroma 
zombiji, katerih cilj je uloviti čim več tekmovalcev. Ko je tekmovalec ujet, se 
tudi sam spremeni v lovilca in sodeluje v lovu. Zmagovalec pri tekmovalcih 
je tisti, ki zbere največ točk na posameznih kontrolnih točkah. Pri lovilcih 
pa zmagovalca določa število ujetih tekmovalcev. 

Keršmančev park ob Kamniški Bistrici z otroškim odrom in za-
nimivimi otroškimi predstavami, mestno plažo, zelenico za norenje in 
zabavo, s številnimi športnimi in ustvarjalnimi delavnicami in primerno 
gostinsko ponudbo so družine z manjšimi otroki že popolnoma vzele 
za svojega. Brez tega prizorišča in dogajanja za najmlajše si Kamfesta 
vsekakor ni več moč predstavljati. 

Samčev predor je ob 19.30 s svojim DDV programom že pred 
leti postal poligon za predstavitev domačih, lokalnih ustvarjalcev. 
Program z dodano vrednostjo je še enkrat minil v številnih uličnih 
predstavah, koncertih in športnih izzivih in človek kar ne more ver-
jeti, kaj vse znajo, obvladajo in počnejo naši občani. Večerni oder je 
postregel s koncerti manj znanih, a vseeno izvrstnih glasbenih sku-
pin, filmoljubi pa so letos na svoj račun prišli na projekcijah Kina 
Kamfest na dvorišču Osnovne šole 27. julija. Veliko pozornosti je 
vzbudila že tradicionalna razstava Foto kluba Kamnik Oko Kamnika, 
Medobčinski muzej Kamnik pa je obiskovalcem pripravil med drugim 
tudi vodenja po razstavah, otroški program in arheološke delavnice. 
Tudi na kamniških dvoriščih je bilo živahno dogajanje s pripovedo-
valskimi večeri, koncerti...

Gledališki oder letos nekaj posebnega
Kamfest je že od samega začetka znan po odkrivanju skritih prizorišč 

po mestu, na kar so prireditelji še posebej ponosni. Obiskovalce festi-
vala je letos presenetil novi gledališki oder v atriju dvorca na območju 
bivše kamniške smodnišnice. Goran Završnik, programski direktor 

Kamfest kljuboval vremenu in znova navduševal
Nadaljevanje s 7. strani

Urbana igra navdušila Kamničane 
Glede na to, da smo dogo-

dek organizirali prvič, je bil 
odziv udeležencev neverje-
ten, po kamniških ulicah se je 
pognalo kar 70 udeležencev. 
Tovrstne dogodke vedno po-
pestrijo zgodbe udeležencev 
v cilju. Nekateri so, da bi se 
izognili lovilcem, zaplavali v 
Kamniški Bistrici, ker se jim je 
prečkanje čez brvi zdelo pre-
cej manj varno. Spet drugi so 
zmago izgubili tik pred t.i. var-
no cono, kjer lovilci ne smejo 
uloviti tekmovalcev. Pri tako 
razgibani in atraktivni igri je 
pomembno, da vsi udeleženci 
upoštevajo pravila igre. Posebno nagrado za pošteno igro si je prislužil naj-
mlajši tekmovalec Stin Brinovec, ki je kot lovilec našel izgubljeni trak druge-
ga tekmovalca in mu ga vrnil, da je ta lahko nadaljeval s tekmovanjem. 

Važno je sodelovati, ne zmagati, a vendar naj omenimo nekaj najbolj-
ših. Po številu točk sta bila na prvem mestu med tekmovalci Nace Matičič 
in Andraž Maleš z 1248 točkami. Ker delitve mest ni, ju je na podelitvi 
čakal izziv, ki je odločil zmagovalca. 

Ker je letošnji Kamfest gostil tudi pivovarje, sta morala pokazati, kako 
velika ljubitelja hmeljevega napitka sta. Zmaga je pripadla Nacetu, Andraž 
pa se je prijateljsko sprijaznil z drugim mestom. Sledili so jima: Gregor 
Mlakar, Aleš Zobavnik, Karlo Reisner, Matej Schaffer in Izidor Bitenc. Lo-
vorika najuspešnejšega lovilca je pripadla Petru Kirbusu, ki je ulovil kar 
10 tekmovalcev, sledili so mu Anže Zore, Martin Juvan, Matija Grkman, 
Manca Smolnikar, Sara Vidmar in Urška Kadunc. Čestitke tudi vsem osta-
lim, ki ste sprejeli izziv in vztrajali do konca.

Zahvala donatorjem, ki so poskrbeli, da udeleženci domov niso odšli 
praznih rok. Posebna zahvala pa gre tudi Kulturnemu društvu Priden 
možic in Mladinskemu centru Kotlovnica. 

Igra je naletela na odličen odziv, a prostora za izboljšave je še dovolj. 
Zagotavljamo, da bomo prihodnje leto še boljši! 

ŠPELA NOVAK
Fotografije: Luka Komatar, KulKura

Nace Matičič (levo) in Andraž Maleš  
(1. in 2. mesto med tekmovalci).

Na kontrolnih točkah so tekmovalci opravljali različne izzive.

Oko Kamnika je razstava fotografij na prostem, skozi katero člani Foto 
kluba Kamnik vsako leto predstavijo svoj pogled na mesto in okoli-
co. Letos, kot pove že naslov - Noč v Kamniku, večerno dogajanje v 
mestu prikazujejo avtorji Andrej Flerin, Klara Galičič, Blaž Janežič, 
Maja Jemec, Dušan Letnar, Brane Mihajlov, Robert Novak, Ana Sta-
novnik Perčič, Ana Pogačar, Aleš Senožetnik, Mateja Ravnikar in Rudi 
Volkar.  Občudujemo raznolike prizore mestnih in predmestnih ulic in 
arhitekture, panoramske posnetke, prizore družabnega življenja  in 
druge detajle. Ob ogledu fotografij se gledalcu utegne zarisati ločnica 
med fotografijami, ki prikazujejo vsakdan življenja mesta, ter prizori 
(pri)mestne pokrajine, ki v odsotnosti človeka izražajo praznino. Morda 
je ravno tu prostor za vprašanje, ali se Kamnik res spreminja v spalno 
naselje, kot menijo nekateri, ali pa vendarle ponuja dovolj urbanega 
(tudi nočnega) življenja, da se lahko kiti z imenom - mesto. Odgovor 
bo iskal (ali pa tudi ne) gledalec sam, vsekakor pa bodo fotografije 
zadovoljile tudi tiste, ki jih zanima zgolj/bolj estetska plat, ki pa je 
mesto ponuja v obilici, samo ujeti jo je potrebno v objektiv. Razstava 
na Glavnem trgu je na ogled še do  10. septembra

Saša Mejač

Tek s »feršterkerjem« na Mali grad je že stalnica festivala, ki z adrenali-
nom vedno napolni tudi gledalce. Letos je tek poskrbel tudi za spektaku-
larne padce, ko so tekači predvsem v skrbeh za feršterkerje po zraku lovili 
svoj tovor. Posledice na kolenih so bile seveda jasne.  Tek s feršterkerjem 
opomni na delo organizatorjev, ki že od samega začetka festivala sami 
znosijo vso potrebno opremo na prizorišče z razgledom.

Pred koncerti na Glavnem odru se je v Samče-
vem predoru in okolici odvijal DDV program, 
ki v ospredje postavlja lokalne ustvarjalce z 
različnih področij. Gledalci so zajemali sapo 
ob vragolijah vrvohodcev. Člani skupine Thin 
Slackline so se ponovno dokazali v umetnijah 
vratolomnosti s Thina.

Glavni oder letošnjega Kamfesta je bil predvsem v znamenju sloven-
skih glasbenih izvajalcev.  Poslušalstvo na palaciju Malega gradu so 
navduševali Bilbi, LeeLooJamais (na fotografiji), Neca Falk,Tomaž 
Domicelj, Orleki, leni Kravac in Borghesia.Tudi salsa na glavni kamniški ulici.Oko Kamnika -  

Noč v Kamniku

festivala, nam je zaupal:  »Za vhodno rampo KIK-a se marsikaj dogaja 
in je precej zanimivosti, ki so vredne ogleda.  Tukaj nadaljujemo projekt 
Kam so šle vse fabrike, s katerim smo lani na razstavi v Parku Evropa 
predstavili usode kamniških tovarn, letos pa nam je uspelo vključiti v 
festivalski program eno od najbolj skrivnostnih lokacij v Kamniku. V 
atrij nekdanje upravne stavbe KIK-a, znane tudi kot dvorec Katzenberg, 
smo postavili naše gledališče pod zvezdami. Prepričani smo, da je to naj-
boljše odprto prizorišče v vsej občini in širše, saj smo tu odkrili izredno 
akustiko. Ta izvrstna lokacija je lahko dosegljiva z zanimivo industrijsko 
zapuščino, polno zgodb. Prav to novo prizorišče je zame največji presežek 
letošnjega festivala«. Gledališče Katzenberg je na svoj spored uvrstilo 
monokomedijo Matjaža Javšnika Striptiz, Patty Diphusa, izpovedi porno 
dive z Boštjanom Gombačem, Žigo Golobom in Sergejem Randjelovićem 
ter stand up komedijo Boštjana Gorenca - Pižame 50 odtenkov njive. 
Prizorišče oz. pot do Katzenberga je krasila zanimiva razstava Obsesije 
kamniške kiparke Nine Koželj. Člani KD Priden možic že dalj časa želijo 
opozoriti na zapuščeno območje nekdanje smodnišnice in z umestitvijo 
gledališkega odra v ta prostor so ga izpostavili širši javnosti kot izredno 
priložnost za ustvarjalni razvoj Kamnika.

Nepogrešljivi del letošnjega festivala je bila tudi kamniška video 
skupina Stairs Production, ki je pod okriljem MC Kotlovnica  vsak 
dan fotografirala in snemala dogodke, zabeleženi momenti pa so 
bili nemudoma objavljeni na spletni strani festivala in na družabnih 
omrežjih.

Novost letošnjega festivala in novo festivalsko prizorišče je predstavljal Gledališče Katzenberg 
v atriju nekdanje upravne stavbe Kemijske industrije Kamnik na območju nekdanje kamniške 
smodnišnice. Poln avditorij - 250 gledalcev si je ogledalo monokomedijo Matjaža Javšnika Strip-
tiz, ekstravagantni kabaret Patty Diphusa z Boštjanom Gombačem, Žigo Golobom in Sergejem 
Randjelovićem, celovečerna stand up komedija 50 odtenkov njive v izvedbi Boštjana Gorenca 
- Pižame pa je bila zaradi dežja preseljena v dvorano DKK.

Z nekdanjo industrijsko zapuščino Kamnika je Umetniški kolektiv 
Ljud, ki je lansko leto z roza osvajanjem ulice s projektom Invazija za-
baval obiskovalce Kamfesta, skupaj z Goranom  povezal zanimiv projekt 
Pocestnica. Vsakodnevno vodeni ogledi po spontano ustvarjeni galeriji 
na poti od Šutne do Alprema, so obiskovalcem predstavili dvaindvajset 
na prvi pogled običajnih predmetov, ki so skozi določeno vsebino dobili 
pridih umetniškega dela.

Kamfest tudi v znamenju prvega Festivala 
piva in Okusov Kamnika

Dvodnevni gurmansko-pivski festival, kot so ga poimenovali v sklopu 
Kamfesta, je še ena zanimiva novost. S svojimi pivskimi mojstrovinami  
so se na Trgu talcev predstavili veliki in mali slovenski pivovarji, obisko-
valci pa so ta del festivala že vzeli za svojega. Med malimi slovenskimi 
pivovarji sta se predstavila tudi Kamničana Florjančič, ki s svojim Malim 

Goran Završnik, programski direktor Festivala Kamfest, razmišlja:  
»Kamfest ostaja. Trajnostno se razvija in kaže na neskončne možno-
sti, ki jih ponuja Kamnik z okolico. A za avgustovskim kulturno špor-
tnim cunamijem potrebujemo resne, stabilne turistične in kulturne 
organizacije, ki bodo na še toplo podlago postavile nove vsebine, 
privlačne za nas, ki v Kamniku živimo, in za naše obiskovalce. Celotno 
področje KIK, za katerega je še do nedavnega veljalo, da vanj lahko 
vstopijo samo posvečeni, je priložnost, ki se pojavi enkrat na sto let. 
Pa predor pod Malim gradom, Keršmančev park, park Evropa, Stari 
grad, Velika planina, Šutna, stari Utok in še in še in še.«



Boštjan, Daša in Hugo: 
Nad festivalom Kamfest 
smo že vrsto let navdu-
šeni. Imamo občutek, da 
postane Kamnik v času 
festivala svetovljansko 
mesto, neke vrste vele-
mesto, v katerem se do-
gaja. Ko hodiš po mestu, 
vidiš pozitivno energijo, 
ki jo med letom pogosto 
pogrešamo, mesto zares 
živi in žari, na vsakem 
vogalu se nekaj dogaja. 
Zdi se nam fantastično, 
da je KD Priden možic z 
vsemi sodelavci ta festival 
sposoben izpeljati v taki 
meri, kot ga doživlja-
mo v zadnjih letih. Slišal 
sem, da se na Šutni tudi 
kdo pritožuje, saj niso navajeni hrupa v mestu, a sem prepričan, da  mora 
biti središče mesta polno življenja in dogajanja. Obiskali smo vse koncerte 
in vsi po vrsti so bili prva liga. Predvsem so me navdušili Laibachi, katere je 
potrebno doživeti in videti vsakih nekaj let. Bili smo tudi ponosni na plesni 
nastop naše Daše na otroškem odru. 

Adis in Hana: Kam-
fest je super, čeprav 
smo ga letos zaradi po-
manjkanja časa obiskali 
manjkrat kot prejš nja 
leta. Všeč nam je, da 
na festivalu vsakdo naj-
de nekaj zase. Otroški 
oder s predstavami nav-
dušuje otroke, v mestu 
pa se lahko zabavajo 
odrasli. Všeč mi je, da 
se otroci lahko v parku 
znorijo in zabavajo, od-
rasli pa med seboj po-
klepetajo.  Zadovoljen 

sem, da na festivalu niso samo kulturne predstave, temveč da organizatorji 
v festivalski program vključujejo tudi zanimive, adrenalinske in zabavne 
športne dogodke. Želimo si, da bi festival potekal skozi vse poletje, le tako 
bi bilo mesto bolj živahno. 

Družinski program z otroškim odrom v Keršmančevem parku je ponovno privabil veliko mladih obiskovalcev. Festivala Kamfest brez otroškega vrveža z odličnimi predstavami, 
ustvarjalnimi in športnimi delavnicami v najlepšem kamniškem parku si ni moč več zamisliti.

Na otroškem odru so si tako 
majhni kot veliki otroci ogledali 
deset otroških predstav, tudi do-
mačih izvajalcev. Dogajanje se 
je v parku začenjalo že uro pred 
predstavo, otroci pa so si že pre-
cej pred začetkom igre zagotovili 
najboljše sedeže pod odrom, da o 
sodelovanju otrok z raznimi med-
klici ali odprtih ustih med pred-
stavo sploh ne govorimo.

Tilen: Na festivalu Kamfest sem drugi dan 
kot del reševalne službe. Vesel sem, da nima-
mo veliko dela. Včeraj je bila poškodba na 
kolesarski dirki. Nič posebnega oz. hujšega, 
kar se tiče naših intervencij. Kamfest se mi zdi 
zares lušten festival. Delam tudi na drugih fe-
stivalih in če primerjam Kamfest z ostalimi pri-
reditvami, lahko povem, da so tu obiskovalci 
zares zelo umirjeni in previdni. Vse je odlično 
organizirano, vsi so prijazni, zato prav uživam 
v tem pristnem festivalskem vzdušju. Lepo je 
videti, da se zberejo ljudje skupaj v takem številu, se družijo in zabavajo.

Mojca in Jernej: 
Na festival prideva 
vsak dan. V Ker-
šmančevem parku 
se želiva zabavati, 
igrati in si ogledati 
otroške predsta-
ve, ki so vsak dan 
super, najbolj nav-
dušena pa sva bila 
nad igrali, ki so bila 
postavljena v parku 
včeraj. S starši smo 
šli enkrat tudi po 
mestu. Kamfest nam 
je vsem zelo všeč.

Rok in Klara: Kamfest 
nama je super všeč. Sem pri-
deva vsak dan, saj se končno 
nekaj dogaja v mestu. S pro-
gramom sva zelo zadovolj-
na, želiva pa si, da bi imeli 
morda kakšen dogodek več, 
primeren za naša leta oz. da 
bi bil kakšen drug dogodek 
tudi v času glavnega koncer-
ta. Všeč so nama predstave 
v Keršmančevem parku in  v 
Samčevem predoru ali na Šu-
tni. Poletja v Kamniku si brez 
Kamfesta sploh ne predsta-
vljava več, zelo pa bi bila zadovoljna, če bi bil festival kakšen dan dlje. Ostale 
dni poletja se nama zdi Kamnik prav dolgočasen.

Lara: Kamfest je res odličen 
festival na čudovitem kraju s kra-
snim vzdušjem. Prav ponosna sem, 
da se lahko v okviru ustvajalnega 
sejma Diversity s svojo kolekcijo 
predstavim someščanom.  Vesela 
sem, da opazijo moje delo. Kam-
fest je iz leta v leto večji, raste v 
pravo smer, ponuja nam ogromno 
kvalitetnih dogodkov. Navduše-
na sem, da uspe organizatorjem 
združiti različne ustvarjalce, a 
vsi dogodki vseeno delujejo kot 
celota. Tudi tale sejem lepo po-
pestri kamniško promenado. Fe-
stival je dobra promocija mesta, 
na festival so vabili tudi jumbo 
plakati po Sloveniji. Na sejmu se 
predstavljam s kolekcijo nakita 
geoatraction in torbami iz 100% 
reciklaže. Obiskovalci stojnice so 
mojo idejo lepo sprejeli in večina 
se jih strinja, da bi morali več re-
ciklirati. Odpadke spreminjam v dizajn, želim pa si, da bi ljudje postali bolj 
ozaveščeni o uporabi stvari.

Joži in Slavko: Festival Kam-
fest nama je zelo všeč, vsako 
leto ga komaj pričakujeva in 
ga absolutno podpirava, saj je 
preostale poletne dni mesto 
preveč mrtvo. Želiva si le, da 
bi bil kakšen koncert več tudi 
za našo generacijo meščanov, 
čeprav se nama zdi zanimivo 
tudi prisluhniti koncertom, 
katere morda drugače nikoli 
ne bi obiskala oz. poslušala. 
Vreme ni bilo najbolj idealno, 

a je večino časa kar zdržalo. Zelo naju je navdušila predstava vrvohodcev, 
postavitev kambusov v Samčev predor in tek »feršterkerjev« na Mali grad. 
Kapo dol organizatorjem festivala, da speljejo toliko dogodkov na toliko 
prizoriščih. Vsa prizorišča so super, žal nama ni uspelo priti do Katzenberga, 
želiva pa si, da bi morda v dogajanje še več vključili tudi Grad Zaprice. V 
mestu poleti drugače vlada mrtvilo, razen v času sobotnega boljšega sejma 
in mesečnega sejma Okusi Kamnika. 

Pogovarjala se je BOJANA KLEMENC

Obiskovalci Kamfesta o svojih vtisih:

Calcit Team - GT je tudi letos na Kamfestu priredil tradicionalni GT 
Bike Eliminator, adrenalinsko  kolesarsko dirko po ulicah Kamnika. 
Gorski kolesarji so se pomerili v bojih na izpadanje med ovinki in 
ovirami s štartom in ciljem v Samčevem predoru. A tudi tokrat se na 
dirki niso podili le »ta velki profiji«, temveč tudi mladi nadebudneži 
s poganjalčki. 

KUD Kufr, Študentski klub 
Kamnik, Rod bistriških gamsov 
in KulKura so v okviru DDV pro-
grama pripravili  razburljivo ur-
bano igro, katere svež koncept 
od leta 2006, ko je bila v San 
Franciscu pod imenom Journey 
to the end of the night prvič 
predstavljena javnosti, priva-
blja pustolovščin željne junake 
in junakinje.  Drznost, pogum 
ter nekaj malega kondicije in 
premetenosti je bilo potrebnih 
za sodelovanje v tem adrenalina 
polnem teku.  Igra, kjer je igral-
na površina kar mesto samo, 
igralna plošča s točkami tako v 
samem mestu kot tudi v bližnji 
okolici ter na tekmovalce preže-
čimi lovilci je navdušila gledalce 
in tekmovalce, za dodatno zvi-
ševanje srčnega utripa pa je po-
skrbela  tudi borba s časom.

gradom spadata med mlajše pivovarje. Kamfestovci so prepričani, da se 
ob dobrem pivu prileže vedno tudi dobra hrana, zato so že znani kamniški 
gostinci znova predstavili svojo ponudbo Okusov Kamnika. 

Kamnik po Kamfestu nadaljuje festivalsko 
vzdušje do dnevov narodnih noš

Dolgoletne izkušnje organizatorjev Kamfesta so pokazale, da pona-
vadi središče mesta dan po zaključku festivala že sameva. Da se to ne 
bi več dogajalo, je že lani padla ideja o dogodku, ki bi povezal čas med 
Kamfestom in Dnevi narodnih noš in oblačilne dediščine. Po dobrem  
lanskoletnem odzivu na Kamnik po Kamfestu je tudi letos v povezavi s 
štirimi kamniškimi gostinci pripravljen bogat program koncertov, poto-
pisnih predavanj in manjših predstav za poznopoletno popestritev mesta 
in za bolj prijazen prehod v delovni september. 

Kamniški Kamfest preprosto moraš doživeti in okusiti. Rok 
Kosec se strinja z ugotovitvijo, da imajo zares veliko podpore 
lokalnega prebivalstva. Seveda se vedno najde tudi kdo, ki mu 
kaj ni všeč, a tudi kritika je dobrodošla, saj le tako lahko raste-
jo. Festival Kamfest vsako leto znova potrjuje, da ima mesto z 
dobrimi idejami in medsebojnim sodelovanjem možnosti za več 
življenja, za boljši obisk mesta, za razcvet turizma in gostinstva.  
Neizpodbitno dejstvo je, da so občani vzeli festival za svojega. V 
času Kamfesta Kamnik zares zaživi in živi. Tudi festival živi in 
zaživi z mestom. 

Po mestu se pletejo zgodbe, ki ostajajo v spominu. Mestne ulice 
sprejmejo živahen vrvež, povsod se  sliši razposajen smeh in prija-
zen klepet. Rok Kosec meni, da festival zagotovo lahko v prihodnje 
pripravi še kakšno presenečenje, Goran Završnik pa je prepričan, 
da  Kamfest ne more več rasti, če okoli njega ne bo rasla lokalna 
skupnost. Smo na to pripravljeni ali bomo le križem rok čakali na 
naslednji festival? Močno upam, da ne, do takrat pa HVALA or-
ganizatorjem Kamfesta za vse lepe trenutke na festivalu. Ponovno 
ste dokazali, da ste zakon.

BOJANA KLEMENC
Avtorji fotografij:  

Klemen Udovč, Simon Podgoršek, Uroš Škerjanc

Kamfest kljuboval vremenu in znova navduševal



Poskušam se izogibati branju ko-
mentarjev na spletnih straneh. Vedno 
so obstajali posamezniki, ki so bili 
dovolj sposobni ali nori, kot pravijo 
nekateri, da so spreminjali svet. Vedno 
pravim, da smo alpinisti moderni no-
madi, Kolumbi sodobnega časa. Razi-
skujemo svet, skušamo pridobiti nove 
informacije, živimo z naravo. Morda 
so alpinisti res raziskovalci nekoristne-
ga sveta, a so lahko ta spoznanja ka-
sneje pomembna tudi za širšo družbo. 
Motivi alpinistov so različni. Tako sam 
kot moji prijatelji smo začeli hoditi v 
hribe že zelo zgodaj v otroštvu in to 
ti ostane. To je bila poslanica mojih 
staršev in to sedaj poskušam prenesti 
naprej svojim otrokom. Vse življenje 
se vrti okrog hribov. Morda na začetku 
skozi šport, neke vrste samodokazo-
vanja, tekmovalnosti, danes pa je po-
membno, da si v dobri družbi, sediš na 
gorskem grebenu in opazuješ čudovito 
naravo. Želja po raziskovanju novega 
ti vedno znova da zagon. Privlači te 
divjina, svet, ki ga je potrebno na novo 
odkriti ... Gore so v očeh staroselcev 
vedno imele pridih mističnosti, sam 
ga imenujem svet za Bogove in Iz-

brance. Včasih so se ljudje gora bali, le redki so zašli tja. Gore so bile vedno 
svet Morane, slovanske boginje smrti, nekaj prepovedanega. Tisti, ki pa jih je 
imel moč spoznati, je lahko okusil vse njihove lepote in zato se vedno znova 
vračamo tja. 
Ali imajo Kamniške Alpe tako veliko moč oz. vpliv na uspeh kamni-
škega alpinizma v svetovnem merilu?

V Kamniku ima alpinizem dolgoletno tradicijo. Izhajam s Koroške, v Ka-
mnik sem se poročil, a lahko potegnem neke vzporednice. Ljudje iz hribovske-
ga sveta, iz okolice Kamnika ali drugih alpskih področij, so izredno trdoživi, 
saj jih je okolje tako izoblikovalo. Ves čas so v borbi s kruto naravo, kar jih 
utrdi v močne osebnosti, na katere se lahko vedno zaneseš. Če se nekaj do-
govoriš, to velja. Če pride do nesreče, so ti pripravljeni priskočiti na pomoč. 
Gore zahtevajo take ljudi. Danes prihaja generacija mladih, ki jim pravim 
frutek mladina. Če želimo preživeti v hribih, moramo imeti trši karakter, da se 
lahko spopademo z mrazom, snegom, dežjem, čeprav si utrujen in bi lahko kar 
umrl, moraš naprej. Tu vidim ključni recept, zakaj ima Kamnik toliko uspešnih 
alpinistov. Prisoten pa je še en pomemben dejavnik. V Kamniku je zelo dobra 
planinska druščina, močno planinsko društvo z alpinističnim odsekom in iz 
Kamnika izhajajo ključne osebnosti, ki skrbijo za vzgojo mladih alpinistov 
ter pripomorejo k zdravemu jedru planinskega gibanja, denimo Metod Hu-
mar, Bojan Polak, Tone Škarja, Marko Prezelj... Recept za uspešne vrhunske 
kamniške alpiniste je dober učitelj in karakter posameznika. 
Omenil si, da je generacija mladih karakterno »mehkejša«. Kako 
je z alpinističnim podmladkom v Kamniku? Je dovolj zanimanja za 
planinarjenje?

Zanimanja je dovolj, tako pri fantih kot puncah. Seveda jih skozi proces 
usposabljanja pripravimo na življenje v gorah, izluščimo pa tudi najboljše, ki 
lahko peljejo del društva naprej. Nivo je zelo visok, saj moraš imeti v gorah 
ob sebi le najboljše. Mladi hitro vidijo, ali jim naša pot ustreza ali ne. Veseli 
smo, da je v Kamniku še vedno toliko zanimanja, tudi pri Gorski reševalni 
službi imamo dovolj podmladka. Seveda pa se moramo tudi mi z izkušnjami 
ves čas truditi za podmladek. 
Že večkrat si vodil izobraževalne tabore planinskih veščin v Nepa-
lu, dobro poznaš visokogorja širom sveta. Ali lahko potegneš kakšno 
vzporednico z našimi Alpami in vršaci Himalaje?

Slovenski alpski svet je odličen poligon za trening. Alpe imajo visoke stene, 
apnenec, torej skalo, ki je dokaj dobro krušljiva, zato zahteva veliko mero 
previdnosti in usposobljenosti. Dostopi so dokaj dolgi, torej se moraš kar po-

truditi, če želiš kam priti, kar je primerljivo s Himalajo. Tam same stene niso 
bistveno višje, le da je naš alpski svet tam višje, od 5.000-6.000 metrov naprej. 
Tudi zaradi tega imamo Slovenci v Himalaji odlične rezultate. Smo v vrhu v 
alpinističnem svetu, o čemer govorijo tudi številne nominacije za Zlati cepin, 
najvišje alpinistično priznanje, katerega sta že prejela Marko Prezelj in Tomaž 
Humar, Aleš Holc pa je bil pred dvema letoma zanj nominiran. Himalajo sem 
vedno enačil z našimi hribi. Tudi tam imajo nekakšne Velike planine, imenu-
jejo se karke, kjer se pasejo krave in jaki... Tudi karakter himalajskih ljudi je 
podoben karakterju pravih hribovskih ljudi pri nas. 
Nesreče v gorah se žal dogajajo. Tudi v naših Alpah dokaj pogo-
sto. Poznan si tako kot strokovnjak na področju varnosti v gorah kot 
gorski reševalec. Kaj lahko glede varnosti v gorah svetuješ našim 
bralcem?

Priznam, da se včasih težko zadržim, da ohranim mirno kri, ko vidim, kaj 
nekateri počnejo v »hribih«. Danes me je bistveno bolj strah kot pred pet-
najstimi leti, saj imam več izkušenj in se zavedam, kaj vse se lahko zgodi. V 
naših gorah srečaš pester izbor ljudi. Od usposobljenih planincev do takih, za 
katere ne veš, kako so sploh zašli v hrib, z neprimerno obutvijo, oblačili, ne-
kateri se tudi ne znajo obnašati... Vsem bralcem, ki nimajo izkušenj z gorami, 
svetujem, da se včlanijo v PD Kamnik, kjer se lahko na organiziranih pohodih 
priključijo vodniku PZS, saj se bodo tako varneje gibali po gorskem svetu, 
pa še veliko bodo izvedeli. Tisti, ki odhaja v gore sam, mora dobro preceniti, 
kakšen vzpon je glede na telesne sposobnosti, vremenske razmere in podobno 
najbolj primeren zanj. Prepogosto se zgodi, da precenimo svoje sposobnosti. 
Tudi sam vedno načrtujem pot, pokličem v planinsko kočo, rezerviram prostor, 
se pozanimam o vremenu in podobno. Letos je potrebna posebna previdnost, 
saj je po februarskem žledu še vedno marsikatera pot zaprta ali nevarna. Ve-
liko ljudi se, zlasti v poletnem času, na planinske ture odpravlja neprimerno 
oblečenih. Največ podhladitev planincev imamo ravno v juliju in avgustu, saj 
pohodniki ne predvidevajo naglih vremenskih sprememb. V vsak nahrbtnik 
sodi obvezna planinska oprema: prva pomoč, čelna svetilka, dodatna hrana, 
zaščitna krema in očala, kapa, rokavice in zaščitna oblačila. S seboj imamo 
mobilni telefon v neprodušni vreči, ki je ugasnjen, predvsem zaradi varčevanja 
z baterijo. V primeru nesreče vedno takoj kličemo telefonsko številko 112. 
Pomembno je tudi, da se redno vpisujemo v planinske knjige, da za našo pot 
komu povemo ali v avtu na armaturni plošči pustimo opis ture. Letos imamo 
v gorah, žal, že šestnajst mrtvih, zato je res potrebna pazljivost, predvsem 
zaradi dolgotrajno ležečega snega. Planinska pot poteka čez snežišča, ljudje 
nimajo prave obutve, ne uporabljajo cepina in derez in lahko hitro pride do 
zdrsa. Včasih so ljudje preveč trmasti, tudi lahkomiselni. Planincem pogosto 
pravimo, da bo gora počakala. 

V Kamniku je zares dobra Gorska reševalna postaja. Kakšni občutki 
te prevevajo, ko dobiš klic za intervencijo, pa razmere niso najboljše, 
ko lahko celo tvegaš lastno življenje? 

Vsak gorski reševalec in njegova družina s tem živi in ve, v kaj se po-
daja in kaj se lahko zgodi. Vpoklici v intervencije so lahko kadarkoli, sredi 
dneva, pogosto zvečer, sredi noči...Telefon zazvoni, vzameš opremo in greš. 
Pri intervencijah nas predvsem skrbi za mlade, ki nimajo izkušenj. Vsaka 
akcija predstavlja nek izziv, velik adrenalin in lahko hitreje pride do napak. 
Več izkušenj imaš, bolj je akcija preudarna. Dandanes se tudi gorski reševalci 
odločamo, ali je na akcijo smiselno iti ta trenutek ali je bolje počakati. Če je 
situacija prenevarna, so naša prva skrb reševalci, saj smo v preteklosti po spletu 
okoliščin že izgubili nekaj odličnih kolegov.
Gorska reševalna služba se lahko primerja z delom gasilcev. Znani ste 
po pogumu, požrtvovalnosti, srčnosti in prostovoljstvu. Ali Slovenci 
cenimo vaše delo?

Vsi, ki redno hodijo v hribe, nas zelo spoštujejo, saj človek nikoli ne ve, kdaj 
bo potreboval pomoč. V kamniškem koncu nam ljudje gredo zelo »na roke«, 
dobro sodelujemo z lokalnimi skupnostmi. 
Kamnik velja za apsko mesto, a se zdi, da se bližina gorskega sveta 
v ponudbi turizma, z izjemo Velike planine, skorajda ne opazi. Kako 
sam vidiš naše alpsko mestece? 

Kamniški gorski turizem še ni dovolj razvit v primerjavi z alpskimi mesti 
v tujini ali tudi v Sloveniji. Kamniški planinci smo prepričani, da ima mesto 
še dovolj rezerv pri alpskem turizmu, tako v športni kot nastanitveni ponudbi. 
Zame je pogled na Kamniško-Savinjske alpe ob povratku domov nekaj naj-
lepšega. Silhueta Brane, Kamniškega sedla in Planjave me vedno prevzame. 
Nisem edini. Pod temi hribi je še ogromno rezerve za zdrav, ekološki turizem. 
Potrebni so dolgoročni načrti, zagotovo pa kamniške planine ne potrebujejo 
megalomanskih načrtov in množice turistov. V tujini alpska mesta zaživijo 
zvečer, delajo veliko na domači lokalni ponudbi, v centru Kamnika pa turist 
težko najde ponudbo, ki jo lahko dobi na planini. Ljudje si želijo doživeti 
pristno planinsko življenje. Ko se s fanti pogovarjamo, imamo vedno kup idej, 
bomo videli, kaj bo prinesla prihodnost. Na Veliki planini zagotovo manjka 
nek gorniški center, kjer bi lahko potekala določena usposabljanja za turiste. 
Kamniški aktivni planinci si želimo aktivnega sodelovanja s turističnimi sku-
pnostmi v občini, a prepogosto se v Kamniku najdejo »solisti«, ki delajo po 
svoje. Turisti v hribih to takoj opazijo. 
Kje se boljše počutiš, doma ali v raziskovanju tujih hribov? 

Najlepše je doma. Čisto zares. (smeh) V Kamnik sem se preselil s Koroške in 
priznam, da bi se zelo težko vrnil nazaj. Tukaj sem se čisto udomačil. Tu je moja 
družina in druščina, s katero se imamo zelo fajn. Prva stvar po prihodu iz tujine, 
ki zapaše, je goveja »župa« in pražen krompir, sledijo pa kamniški hribi. 

BOJANA KLEMENC

Pogovor z Matjažem Šerkezijem, strokovnim sodelavcem PZS in predsednikom Komisije za 
informiranje in analitiko pri GRZS

V SVETU ZA BOGOVE IN IZBRANCE

Matjaž se je v svet gora, kamor so ga redno vodili starši, zaljubil že 
zgodaj v otroštvu. To poslanico z ženo Tinkaro prenašata na otroke 
Marušo, Medejo in Joža. Matjaž je prepričan, da lahko z vzgledom, 
vzpodbudo in zanimivimi zgodbami otrokom približaš gorski svet.

Gorski svet je svet za Bogove in 
Izbrance, pravi Matjaž Šerkezi. 
Ko spoznaš in okusiš lepote gora, 
se vedno znova vračaš. Matjaž 
slovi po dobrem poznavanju viso-
kogorja, tako doma kot v tujini. 
Spomladi se je podal na Elbrus, 
najvišji vrh Evrope.

V vsak nahrbtnik sodi obvezna planinska oprema: prva pomoč, 
čelna svetilka, dodatna hrana, zaščitna krema in očala, kapa, rokavi-
ce in zaščitna oblačila. S seboj imamo mobilni telefon v neprodušni 
vreči, ki je ugasnjen, predvsem zaradi varčevanja z baterijo. V pri-
meru nesreče vedno takoj kličemo telefonsko številko 112.

... bilo tako lepo je
občutil sem spokoj,
vseh belih snov sijočih,
omamil me je opoj ...
(Aleš Holc, osebna spletna stran)

Kaj vodi alpinista, da prepleza strmo steno, se povzpne na visoko in mogočno 
goro, išče poti kjer jih ni, išče … Nekaj divjega in čarobnega, kar ni le prizna-
nje in slava, temveč nekaj prvobitnega, sta se odpravila iskat tudi Aleš Holc in 
Peter Mežnar. Njun cilj je bila še neraziskana dolina Shaksgam v kitajskem delu 
Karakoruma, območje vodnatih rek, neprehodnih sotesk in nepoznanih gora: 
Durbin Kangri I, (6824 m), Durbin Kangri II (6898 m), Barnag Kangri (6821 m), 
Kaimuk Kangri (6952 m). V okviru mednarodne odprave, ki so jo sestavljali še 
vodja Bruce Normand (Škotska), Jesse Mease in Rob Duncan (ZDA), Dmitry Sha-
povalov (Ukrajina), Christof Nettekoven, Herald Kirschenhofer in Lukas Brexler 
(Nemčija), in bi trajala od 14. junija do 28. julija, sta imela namen preplezati 
okoli 2000 metrov visoko steno Durbin Kangri II (6898 m).

Po uspešno najdenem prehodu čez štiri kilometre dolg kanjon in na ledenik pod 
goro sta se po mobilnem telefonu zadnjič javila 5. julija, ko sta sporočila, da na višini 
okoli 5600 metrov čakata na ugodnejše razmere. Čez deset dni, 15. julija, je vodja 

Aleš in Peter

Aleš Holc (levo) in Peter Mežnar pri stisku rok v Kamniški koči.  
Foto: Bojan Pollak.

mednarodne alpinistične odprave v Slovenijo poslal obvestilo, da Aleš in Peter še 
nista prišla na mesto, kjer so bili dogovorjeni. Čeprav je dvodnevna zamuda pri 
zahtevnih vzponih običajna, je Planinska zveza Slovenije na pobudo družin obeh 
alpinistov in po posvetovanju s poznavalci že isti dan začela z iskalno-reševalno 
akcijo, ki je trajala do 25. julija, v katero so bili poleg nekaterih slovenskih alpini-
stov in članov odprave na Kitajskem vključeni še Ministrstvo za zunanje zadeve, 
Veleposlaništvo RS v Pekingu, PD Kamnik, Urad predsednika RS, veleposlaništvi ZDA 
in Velike Britanije, FAO (Foreign Affairs Office) Republike Kitajske in helikopter 
kitajske vojske. Kljub štiridnevnim poletom do območja, na katerem naj bi se po-
grešana alpinista nahajala, slabim razmeram na terenu (nenadna otoplitev, narasle 
reke, ki so preprečevale prehod), tehničnim omejitvam helikopterja ter ogromnim 
razdaljam, ju niso našli in tako sta Aleš in Peter še vedno pogrešana.  

Dnevi tečejo, člani Alpinističnega odseka PD Kamnik in GRS Kamnik pa se še 
vedno težko soočamo z mislijo, da se naša dva člana ne bosta več vrnila.

Aleš Holc, načelnik kamniškega alpinističnega odseka, in Peter Mežnar sta bila 
tudi gorska reševalca in alpinistična inštruktorja z več preplezanimi prvenstvenimi 
smermi v Sloveniji: Holc-Marko Petek – smeri Kamniški jezik v Razorju in Lunina 
špranjica v Vršičih; Holc-Mežnar – smer K Branki pridem pozno v Brani; Holc-Franci 
Brcar – smer Krušljivka za ozimnico v Brani; Holc-Primož Lavrič – smer Divja roža 
v Brani in tujini: Holc-Jure Prezelj-Marko Petek – smeri Problem-nje problem, Ka-
mniški steber, Slovenka lepotica v gorah nad dolino Valbona v Albaniji; Holc-Tadej 
Krišelj-Matej Smerkolj – smer Slovenska rojstnodnevna zabava v Pik Parashutny 
(5360 m); Holc-Peter Juvan-Igor Kremser – smer Raz zaupanja na še neosvojeni 
Xuelian North East (6249 m) za katero je leta 2012 naveza prejela nominacijo za 
mednarodno alpinistično priznanje Zlati cepin; Mežnar-Matic Jošt – smer Jagodna 
polja v južni steni Nampe (6755 m); Mežnar-Marko Prezelj-Marko Čar-Andrej Štrem-
felj – prvi pristop na Zero Peak (6700 m); Mežnar-Tomaž Jakofčič – prvenstvena 
smer na Gjačung Kang, (7952 m)… V dolgoletnem alpinističnem delovanju sta 
svoje znanje prenašala na mlajše rodove, ponovila mnoge težke smeri v slovenskih 
gorah, znala pa sta tudi uživati v naravi in v družbi prijateljev. 

Njuni življenji alpinističnih inštruktorjev in gorskih reševalcev, v veliki meri po-
svečeni goram in naravi, raziskovanju strmih sten, iskanju in utrjevanju vezi med 
ljudmi, nesebični pomoči drugim in razdajanju znanja mladim sta vplivali tako na 
prijatelje v AO Kamnik in v Društvu GRS Kamnik, kot na vse tiste, ki so z njima delili 
vrv ali bili kako drugače povezani.

Upravni odbor in člani AO Kamnik smo za pokritje stroškov reševanja in pomoč 
njunima družinama pri Planinskem društvu Kamnik, Šutna 42, 1240 Kamnik odprli 
namenski transakcijski račun SI56 0231 1026 1048 689 (NLB), kamor lahko nakažete 
denarna sredstva.

Z SMS sporočilom na številko 1919 s ključno besedo GORA5 pa lahko prispevate 
5 evrov.

Za vašo pomoč in za ohranjanje spomina na Aleša in Petra se vam člani AO 
Kamnik najlepše zahvaljujemo. IRENA MUŠIČ HABJAN

Člana Alpinističnega odseka Planinskega društva Kamnik Aleš Holc in 
Peter Mežnar sta bila del mednarodne alpinistične odprave Shaksgam 2014. 
Skupina devetih članov iz Ukrajine, Nemčije, ZDA, Škotske in Slovenije se je 
14. junija podala na vrhove Durbin Kangrija na zahodnem delu Himalaje na 
Kitajskem, žal pa se je zgodba za kamniška alpinista končala tragično. Iskalna 
akcija je vsak dan znova budila upanje na vzpodbudno novico, čakajoč na 
čudež, ki se ni zgodil. Fanta sta ostala v stenah, v svojem drugem domu, tam, 
kjer sta tako rada iskala pristen stik z naravo in samim seboj. 

Kamnik velja za alpsko mesto z vrhunskimi alpinisti, ki upravičeno uživajo 
svetovni ugled in spoštovanje v svetu gorništva in alpinizma, pa tudi Kamni-
ško-Savinjske Alpe privabljajo vedno več obiskovalcev. O svetu za izbrance, 
kakor gorski svet imenuje naš sogovornik, smo se pogovarjali z Matjažem 
Šerkezijem, ki je že vrsto let nepogrešljiv član kamniškega planinskega dru-
štva, strokovni sodelavec Planinske zveze Slovenije, alpinistični inštruktor 
in inštruktor-gorski reševalec, izvrsten poznavalec in goreč ljubitelj gorskih 
vršacev, oče treh otrok. 
Matjaž, bil si koordinator iskalno-reševalne akcije Aleša Holca in Petra 
Mežnarja. Kaj se je dogajalo in kako je potekala reševalna akcija?

Zadnje sporočilo, ki smo ga dobili od naših fantov, je bilo 5. julija. Bila 
sta na višini 5.600 m, sporočila sta, da sneži in čakata izboljšanje razmer za 
nadaljevanje poti. Povedala sta tudi, da se ne bosta več oglašala veliko, saj naj 
bi bila baterija satelitskega telefona že skoraj prazna. Alpinisti smo navajeni, da 
na take stvari ne odreagiramo, saj so nekaj vsakdanjega. Naslednje sporočilo 
je prišlo 14. julija, ko bi morala priti na dogovorjeno mesto, a ju ni bilo. Tudi 
takrat še nismo reagirali panično, saj zamuda dveh, treh dni še ni kritična in 
pri alpinistih ne tako neobičajna. Preko Ministrstva za zunanje zadeve in ve-
leposlaništva smo sprožili naše dvome o dogajanju na gori, kar se je pozneje 
izkazalo za dobro reakcijo pravočasnega urgiranja. Vsi vemo, da je v nesreči 
vsaka minuta, ura pomembna. Na Kitajskem sistem reševanja še zdaleč ni tako 
dobro vzpostavljen kot pri nas v Sloveniji ali ostalih alpskih državah, zato vse 
poteka veliko počasneje, preko državnih aparatov in vojske. 15. julija smo 
vzpostavili stik z vodjem odprave in pričeli z iskalno-reševalno akcijo. Po prvih 
informacijah naj bi bila ujeta zaradi vode, saj naj zaradi visokega vodostaja ne 
bi mogla prečiti kanjona. To informacijo so žal prehitro povzeli mediji, nam 
pa se je že takoj zdela sumljiva, saj si alpinisti v skrbni pripravi odprav vedno 
naredimo neke zasilne izhode, t.i. stranska vrata. Prepričani smo, da reka ni 
bila ključnega pomena, bolj so nas skrbele otoplitve v tistih dneh in posledično 
plazovi. Domnevamo, da ju je nekje zasul plaz. Žal ju nismo našli. Področje 
reševalne akcije je bilo zelo veliko. Za primerjavo: v Kamniških Alpah včasih 
na področju 500x200 metrov iščemo ves teden, helikopter lahko prileti čisto 
blizu, dolina od izhodiščne točke do stene, kjer sta se nahajala naša fanta, pa je 
velika 10x10 km. Gre za ogromno področje, čeprav smo vedeli za vse točke, 
kjer naj bi fanta bila. Zavedamo se, da so Kitajci pri iskanju naredili zares 
ogromno delo. Hvaležni smo, da so sploh odobrili iskanje, saj so leta 2008 
ruski odpravi na tem področju že takoj povedali, da naj ob morebitnih težavah 
ne računajo na pomoč. Nam je to uspelo, a žal ne s srečnim koncem. Hvaležni 
smo tudi vsem na Ministrstvu za zunanje zadeve RS in na veleposlaništvu v 
Pekingu, ki so se resnično zavzeli za vzpostavitev reševalne akcije. Po nekaj 
dneh iskanja smo pretehtali vse možnosti in akcijo s težkim srcem prekinili. 
Odločitev vsekakor ni bila lahka. Za tiste, ki niso povezani z alpinizmom, tudi 
nerazumljiva. Dobili smo ogromno klicev in elektronske pošte o vprašljivosti 
naše odločitve o prekinitvi iskanja. Zavedati se moramo, da fanta nista šla na 
rafting, temveč v gore, kjer so možni vsi scenariji. Tokrat se žal ni izšlo po 
naših željah in upih.
Kamniški alpinizem je v zadnjem desetletju tragično izgubil nekaj 
vidnejših članov. Kaj za PD Kamnik pomeni zadnja nesreča? 

Vsako življenje je neprecenljivo. Nedvomno sta bila oba fanta velike perso-
ne, predvsem domačin Aleš, ki je bil v zadnjih letih gonilna sila kamniškega al-
pinizma, tudi načelnik alpinističnega odseka PD Kamnik. S svojim mišljenjem, 
z zdravim načinom življenja je znal pritegniti mlade... Zagotovo je to velika 
izguba za Alpinistični odsek Kamnik, Planinsko društvo Kamnik, Gorsko reše-
valno službo Kamnik, da ne govorim o njunih družinah. Peter je bil viden član 
alpinizma v Komisiji za alpinizem PZS in zelo dober poznavalec vrhunskega 
alpinizma doma in v svetu. Seveda bomo še kako občutili, da ju fizično ni več 
z nami, čeprav se alpinisti zavedamo, da še vedno hodita z nami. 
Hitro se ob takih situacijah pojavijo komentarji »Gora ni nora, nor 
je tisti, ki gre gor.« Marsikdo vas, alpiniste, ne razume. Kje alpinisti 
najdete motivacijo, željo za svoje vzpone?



Tridnevna prireditev v začetku avgusta, ki sta si jo pred šestimi leti 
zamislila Aco Kramar in Dare Homar, je tudi letos privabila številne 
ljubitelje kamniškega športa. Na 7. Kvadratlonu, edinstveni prireditvi 
v Sloveniji, ki jo organizira Športna zveza Kamnik s pomočjo Občine 
Kamnik in Zavoda za turizem in šport v Občini Kamnik, Odbojkar-
skega kluba Kamnik, Vaterpolskega društva Kamnik ter  sponzorjev, 
se je merilo devet ekip. Po napornem tridnevnem tekmovanju se je v 
seštevku štirih disciplin (nogomet na mivki, košarka, odbojka na mivki 
in vaterpolo) zmage prvič veselila ekip ZZP (Sandi Bijelič, Mario Bije-
lič, Matek Kališnik, Karlo Reisner in Kristjan Novak). Drugo mesto je 
na veliko presenečenje vseh osvojila ekipa +100 po srcu (Dare Homar, 
Luka Komatar, Bernard Bezeg, Grega Zore in Franci Kramar), na tre-

V soboto, 21. junija, so člani Košarkarskega kluba Kamnik priredili tradici-
onalni košarkarski maraton na igrišču Vila na Duplici. Z igranjem so pričeli že 
ob 8. uri, ko sonce še ni bilo tako močno. Ekipa Košarkarskega kluba Kamnik 
je bila sestavljena iz veteranske, članske in mladinske ekipe. Nasproti pa so 
jim stali fantje iz Duplice, ekipe Sport Cafe in letos prvič sestavljena ekipa ŠD 
Mekinje in Trisport. 

Zanimivi boji pod košema so potekali ves dan. Še posebej so se izkazale mlajše 
ekipe Kamniškega kluba, ki so svoje znanje prikazale med 12. in 16. uro. Med 
seboj so se pomerili igralci ekip U-11, U-13 in U-15. 

V zadnjih letih se je maraton praviloma odločil v zadnji uri igranja. Letos 
pa je članska ekipa Košarkarskega kluba Kamnik v zadnjo uro igranja stopila 
z nekaj več kot dvajsetimi točkami prednosti in boj o končnem zmagovalcu je 
bil že odločen. Tako so številni gledalci lahko navdušeno opazovali poletno 

V soboto, 16. avgusta, se je v mestu Nanjing na Kitajskem začel največ-
ji letošnji spektakel za mlade športnike med petnajstim in osemnajstim 
letom - letne Mladinske Olimpijske igre, ki bodo v zgodovini druge po 
vrsti. Prve igre so leta 2010 organizirali v mestni državi Singapur. To so 
igre, ki združujejo najboljše mlade športnike z vsega sveta, ki so se na to 
veliko tekmovanje uvrstili skozi gosta sita kvalifikacij.

Državo Slovenijo na teh OI zastopa 32 fantov in 16 deklet, ki tekmujejo 
v 14 športnih panogah: atletika, badminton, golf, jadranje, judo, kajak-
kanu, kolesarstvo, košarka, lokostrelstvo, plavanje, rokomet, strelstvo, 
teakwondo in veslanje. Kamničani smo lahko izredno ponosni, da imamo 
v olimpijski vrsti kar tri kamniške mlade športnike, to so 

GAŠPER ŠTRAJHAR, lokostrelstvo, član Lokostrelskega kluba 
Kamnik 
GREGOR KLOBČAR, košarka, član Košarkarskega kluba Helios
in PETER ZUPANČIČ, kolesarstvo, član Calcit Bike Teama
Gašper Štrajhar, ki bo jeseni nadaljeval šolanje na Srednji šoli za gostin-
stvo in turizem v Ljubljani kot dijak 3.letnika, se je Lokostrelskemu klubu 
Kamnik priključil pred sedmimi leti. Svojo športno pot je začel pri Ko-
šarkarskemu klubu Mavrica, nadaljeval pri Triatlonskemu klubu Trisport 
Kamnik, kasneje pa se je pridružil bratu Klemenu na treningih lokostrel-

stva. Čeprav je v svoji duši 
še vedno tudi košarkar, je na 
treningih lokostrelstva kma-
lu pokazal talent in njegova 
lokostrelska športna pot se je 
iz leta in v leto vzpenjala. Šte-
vilni nazivi državnega prvaka 
in osvojeni državni rekordi so 
bili podlaga za uvrstitev v dr-
žavno mladinsko selekcijo, 
nato tudi v mladinsko repre-
zentanco. Njegov vzornik je 
bil starejši brat Klemen, za 
katerega je stiskal pesti na 
Olimpijskih igrah v Londonu. 
Že takrat si je Gašper zastavil 
cilj, da bo naredil vse, da se 
uvrsti na Mladinske Olimpij-
ske igre. Ta cilj je bil dosežen 

Legende iz Kamnika  
so druga ekipa v ligi 
ulične košarke

V soboto, 12. julija, se je v športnem parku Drulovka odvijalo veliko final-
no tekmovanje Triglav Lige 3na3. Odigranih je bilo deset predtekmovalnih 
turnirjev, pet na vzhodu in pet na zahodu. Vse skupaj pa se je kronalo s 
sobotnim turnirjem, ki je postregel z zanimivimi košarkarskimi tekmami 
in spremljevalnim programom. Nagradne igre so dale nove individualne 
zmagovalce, medtem ko smo v 3na3 košarki lahko spremljali finale 3x3 
sistema, kjer so zmago slavili igralci Koroška team. V Triglav Ligi 3na3 zaradi 
dežja ni bilo odigrano veliko finale. Prvaki četrte sezone so zaradi boljše 
uvrstitve v rednem delu postali igralci Cluba Extreme Kranj, drugo mesto 
pa je zasedla ekipa Legende iz Kamnika, za katero so igrali: Dejan Podjed, 
Uroš Pušnik, Dalibor Crnoja, Damir Kajtazović, Grega Kajnih, Nace Matičič 
in Anže Železnik. Ekipa je bila daleč najstarejša ekipa na turnirju. V ligi sta 
sodelovali še dve ekipi iz Kamnika – ZZP in Unicef. 

Zmagovalci individualnih tekmovanj so: SIGAS prosti meti: Dejan Podjed; 
Prestigio trojke: Boris Karadžič; Nupo dvojna moč: Boris Karadžič in Gregor 
Hlebec; Sportmade zabijanje: Jakob Kokalj; Beko prosti meti: Boris Karadžič 
in Met iz sredine igrišča: Andrej Leskovar.

V letošnji sezoni smo obnovili kar 19 igrišč. V Škofji Loki tri igrišča, po 
dve v Novem mestu, Ljubljani (OŠ Miška Kranjca, Ježica), Kamniku, Drulovki 
in Podmežakli in po eno igrišče v Vojniku, Celju, Mariboru in Rogozi. Ve-
lika zahvala vsem sponzorjem, ki so pripomogli, da smo starim in mladim 
ponovno dali zagon in uredili površine za brezplačno rekreacijo. Naj bo 
košarka način druženja in zabave!

Rok Klemenčič

Peter Zupančič pred kitajskim izzivom

»Ves trening sem 
posvetil igram«

Tako kot pred štirimi leti na prvih 
mladinskih olimpijskih igrah v Singa-
purju, ko sta barve Calcit Bike Teama 
branila Urban Ferenčak in Rok Koro-
šec, je tudi na drugih igrah, ki jih od 
16. do 28. avgusta gosti kitajski Na-
njing, predstavnik kamniškega mo-
štva. Med štirimi kolesarji v slovenski 
reprezentanci je Peter Zupančič. Pred 
njim je glavna disciplina – kros, cestna 
dirka pa je na sporedu 22. avgusta. 

Katera disciplina mu najbolj od-
govarja ni nobena skrivnost: »Največ 
ciljam v krosu. Bomo videli, kako bo z 
eliminatorjem. Letos nisem vozil no-
benega, ni bilo niti možnosti. Pustimo 
se presenetiti. Enako velja za cesto, 
nisem še vozil, ne vem, kaj naj priča-
kujem. Bo pa težko.«

Potem, ko je Mednarodna kolesar-
ska zveza v letošnji sezoni mladinske 
dirke ločila v posebni seštevek, je na 
nekaterih dirkah nastopilo ogromno 
tekmovalcev. Tudi od tega bo odvisno, 
kako se bo tekma na Kitajskem odvi-
jala. Edini gorski kolesar med kolesarji 
v slovenski reprezentanci v Nanjingu 
pa se izziva že veseli: »Dvakrat smo 
bili v Mariboru na BMX progi. Dvakrat 
po tri dni. Tam smo se malo spoznali, 
predvsem pa smo se spoznali na iz-
obraževanjih. Mi se ujamemo, jaz se 
razumem z vsemi. Fajn bo.« 

Peter Zupančič vrti pedala na 
mladinskih olimpijskih igrah na 
Kitajskem. Foto: OKS.

Kamniška ekipa Legende se je veselila drugega mesta v ligi.

leta 2013, ko je na Svetovnem mladinskem prvenstvu v mestu Wuxi na 
Kitajskem z uvrstitvijo med šestnajst najboljših pristreljal slovensko kvo-
to za nastop na MOI v moški konkurenci. Gašper je z dobrimi rezultati, ki 
so sledili, svoj nastop na MOI še potrdil in bil letos izbran za slovenskega 
moškega predstavnika v lokostrelstvu. Na naše veliko veselje pa se mu bo 
v slovenskih lokostrelskih vrstah pridružila tudi IVANA LAHARNAR iz 
Črnomlja, ki je na Mladinskem evropskem prvenstvu maja dosegla slo-
vensko žensko kvoto za nastop na MOI. Tako Gašper kot Ivana se bosta 
v Nanjingu pomerila z 32 lokostrelci oz. z 32 lokostrelkami. Uvrstitev 
v tako ozek izbor je za slovensko lokostrelstvo velik uspeh. Gašperja in 
Ivano bo v Nanjing spremljal trener Matej Zupanc. 

Gregor Klobčar, dijak 4. letnika GSŠRM Kamnik, se je za košarko 
začel zanimati že v rosni mladosti. V starejših bratih, ki sta trenirala 
košarko v Komendi, je imel velika vzornika. Vedno ju je spremljal na 
tekmah in ko je enkrat med polčasom na igrišču metal na koš, ga je videl 
takratni trener Brane Kuzma in rekel: »Tega fantička hočem imeti na 
svojih treningih!« Tako je začel kot drugošolec redno trenirati z mnogo 
starejšimi v KK Komenda. Kot perspektivnega košarkarja so ga povabili 
v pionirsko, pozneje v kadetsko in letos v mladinsko reprezentanco. V 
zadnji sezoni je Gregor nadaljeval košarkarsko pot v domžalskem Heli-
osu pri trenerju Dejanu Čikiću. Tu je odigral vidno vlogo na mladinskih 
prvoligaških tekmah. Fantje so se v letošnji sezoni uvrstili na zaključni 
turnir in na koncu dosegli odlično četrto mesto v državi. Konec decembra 
2013 je Gregor igral za v selekcijo U 18 na All Stars 2013, ki je bil letos 
v Grosuplju. 

Kar se tiče igranja ulične košarke oz. košarke 3 na 3 je junija 2012 
postal državni prvak skupaj z A. Zormanom, A. Balažičem in Ž. Lahom. 
V januarju 2013 je bil z ekipo štirih fantov izbran, da zastopa našo drža-
vo na pomembnem mednarodnem turnirju v Istanbulu v Turčiji, kjer so 
premagali vse nasprotnike in osvojili pokal, Gregor pa je bil izbran za 
najboljšega posameznika (MVP) turnirja. V Nanjingu bo skupaj Aljažem 
Šlutejem, Žigom Lahom in Milanom Kovačevičem zastopal slovenske 
barve v košarkarski ekipi 3x3, z njimi pa odpotuje tudi ženska košarkar-
ska ekipa, ki se je prav tako uvrstila na olimpijski turnir. Obe ekipi bo v 
Nanjing spremljal trener Matic Vidic.

Vsem našim mladim olimpijcem želimo veliko uspeha na MOI in da 
bi jim ta dragocena življenska izkušnja v olimpijskem duhu dala čim 
več poleta naprej v doseganje še več kot si sploh lahko želijo. Fantje in 
dekleta, srečno!

BLANKA ŠTRAJHAR

Na mladinskih olimpijskih igrah na Kitajskem trije 
Kamničani: lokostrelec Gašper Štrajhar, košarkar  
Gregor Klobčar in kolesar Peter Zupančič

igro članske ekipe. Zabijanja, hitri protinapadi ter veliko trojk je dokončno 
potrdilo zmago igralcev Calcit Basketball z rezultatom 457:510. Z igranjem so 
končali natanko pet minut čez 21. uro in tako simbolično obeležili 785-letnico 
mesta Kamnik.

Ko je sonce že zašlo, so se udeleženci prijetno utrujeni in zadovoljni okrep-
čali s hrano in pijačo, na plan so prišle tudi marsikatere zanimive košarkarske 
zgodbe. Vodstvo kluba se iskreno zahvaljuje sponzorjem in donatorjem, še 
posebej pa fantom in njihovim soprogam, ki so za to prireditev namenili veliko 
prostega časa in pozitivne energije. 

Člani Košarkarskega kluba Kamnik že pripravljajo nove dogodke. Konec av-
gusta jih čaka organizacija košarkarskega tabora za mlajše selekcije v Kočevju, 
nato pa se že začne nova ligaška sezona. 

Robert Prosen

Še en košarkarski maraton na Duplici

Lokostrelec Gašper Štrajhar in košarkar 
Gregor Klobčar

tje mesto pa so se po zadnji disciplini prebili igralci Ekipe (Martin Stele, 
Gašper Žurbi, Luka Pučnik, Nik Nikolič in Tilen Oražem). Prvakom je 
pripadla tudi posebna nagrada – pečen odojek, ki so ga bili seveda deležni 
vsi nastopajoči, priznanja najboljšim ekipam pa je podelil v.d. direktor Za-
voda za turizem in šport v občini Kamnik Franci Kramar. Najbolj koristen 
igralec Kvadratlona je postal Bernard Bezek iz ekipe +100 po srcu.

Prvi dan je prinesel največje presenečenje turnirja, saj so v nogometu 
na mivki prvič po šestih letih slavili igralci ekipe +100 po srcu, za katere 
je bila to sploh prva skupna zmaga v disciplini. V finalu so bili boljši od 
ekipe Gitri, tretja je bila ekipa ZZP. Pri košarki sta se po pričakovanju 
v finale prebili ekipi Železni team in ZZP. Izkušnje z igranjem košarke 
3 na 3 so tehtnico prevesile na stran ekipe ZZP, ki je po drugem dnevu 

prevzela vodstvo v skupni razvrstitvi. Tretja je bila 
ekipa Gitri. Manjša presenečenja so se vrstila tudi 
pri odbojki, saj so pritiskom podlegli igralci ekipe 
+100 po srcu, v polfinale pa so se uvrstile tudi Ca-
rice. V velikem finalu sta se pomerili ekipi ZZP in 
Ekipa, po pričakovanjih prvi niso imeli večjih pro-
blemov. Tretje mesto je osvojila ekipa Vopi team. 
Pred vaterpolom je imela ekipa ZZP kar 7 točk pred-
nosti pred ekipo +100 po srcu, ki bi jih edina lahko 
še ogrozila. Z uvrstitvijo v polfinale vaterpola so 
igralci ZZP razblinili vse dvome o skupnem zma-
govalcu. V velikem finalu vaterpola sta se pomerili 
ekipi +100 po srcu in Ekipa, boljši pa so bili slednji, 
ki so se tako močno povzpeli po lestvici, saj so v 
zadnjih dveh disciplinah osvojili kar 18 točk. Tretje 
mesto je osvojila ekipa Železni team. Tekmovanje 
in zanimanje zanj je dokaz, da Kamnik potrebuje 
takšna in podobna tekmovanja. Zato ne preseneča 
obljuba vseh ekip, da se naslednje leto zopet vidimo 
prvi vikend v avgustu. 

Tekst in foto: Športna zveza Kamnik

7. Kvadratlon pripadel ekipi ZZP

Najboljše tri ekipe na 7. Kvadratlonu. 

Peter z zadnjega 
do 11. mesta

Peter Zupančič je vendarle dočakal olimpijski kros na mladinskih olim-
pijskih igrah v Nanjingu. V parku Laoshan, kjer so kolesarske proge, je 
mladinec Calcit Bike Teama prikolesaril do 11. mesta. Lahko bi končal še 
višje, vendar je startal iz zadnjega mesta, se prebijal naprej in lovil tekme-
ce, na koncu pa višje ni zmogel. Peter je kljub temu zadovoljen. »Startal 
sem kot zadnji. Sodniki iz Slovenije niso poslali točk na Mednarodno 
kolesarsko zvezo UCI, zato je bilo tako. Točke pač niso bilo vpisane,« je 
uvodni zaplet razložil Peter, vendar ga to ni vrglo iz tira.

»Na delu v gozdu sem prišel nekje do polovice nastopajočih, vozil sem 
kolikor je šlo. Kakšnih večjih napak nisem naredil. Dobro sem vozil in bil 
v pravi liniji. Lovil sem druge, zato sem porabil preveč energije. Poznalo 
bi se, če bi startal višje, saj bi višje tudi končal. Sicer pa je luštna proga, če 
si bil močan, si lahko prehiteval,« je olimpijsko dirko, zanj drugo – vozil 
je še eliminator – opisal Peter.

Do konca mladinskih olimpijskih iger v kolesarstvu je še en dogodek – 
petkova cestna dirka, na njej pa bo nastopil tudi naš mladi olimpijec.



V nedeljo, 10. avgusta, je potekal tek na Krvavec kot izbirna tekma za 
reprezentanco za SP v gorskih tekih v Italiji, kar osem tekačev KGT Papež 
je v ožjem izboru.

Na 9 km dolgi progi na Krvavcu je v absolutni razvrstitvi slavil Miran Cvet, 
tekači KGT Papež so zasedli mesta 3. do 7. mesta (Bratina, Kuhar, Lapajne, 
Novak, Bregar), Triler je bil deveti. Med člani je bil Koželj 17. in Mlakar 19. 
Med članicami je 3. mesto zasedla Nina Oražem, prav tako tretja je bila Petra 
Mikloša med mlajšimi veterankami. Pri ml. vetranih je bil Metod Bregar peti, 
med st. veterani je Franci Teraž zmagal, Bojan Kožuh je bil tretji in Ivan Urh 
šesti. V ožjem izboru za reprezentanco so Bratina, Kuhar, Lapajne, Novak. 
Mitja Kosovelj pa se tekme ni udeležil, ker je že v Ameriki, kjer bo branil 
naslov svetovnega prvaka v gorskem maratonu.

Pri mladincih/mladinkah so se na 5 km dolgi progi odlično odrezali zma-
govalka med mladinkami Karmen Orehek, tretjeuvrščena Lucija Pevec in 
Aljaž Božič, ki so predlagani v mladinsko reprezentanco.

Dečki in deklice ter st. dečki in st. deklice so premagali 3 km dolgo progo. 
Pri deklicah sta 1. in 2. mesto zasedli Tjaša Čirović in Hana Dobovšek, dečki 
Nejc Uršič, Žan Kranjec in Rok Podbregar pa prva tri mesta. Med st. dečki 
sta bila Miha Oražem na 4. in Grega Zagorc na 6. mestu.

Mlajše deklice/dečki so tekli na progi 1 km, Maša Viriant je bila 2., od 4.- 
6. mesta so sledile Tjaša Uršič, Eva Šinkovec in Zoja Kranjec. Pri ml. dečkih 
pa so 2. – 5. mesto zasedli Aleš Prelovšek, Maj Križnar, Miha Podbregar in 
Žan Grčar.

Mira Papež

Po enajstih letih  
ponovno tek na Krvavec

Zadnja julijska nedelja je kljub slabi vremenski napovedi 
v osrčje Grintovcev privabila številne najboljše domače in 
tuje gorske tekače ter navijače. Klub gorskih tekačev Papež 
je organiziral že 16. gorski tek na Grintovec (2558 m), ki je 
bil tudi letos uvrščen med tekme svetovnega pokala v gorskih 
tekih in je štel za Pokal Slovenije ter kot državno prvenstvo 
za otroške kategorije.

Gorskotekaško preizkušnjo v 14 kategorijah je uspešno 
končalo 285 tekačic in tekačev, med katerimi je bilo 35 tujcev 
(iz Italije, Madžarske, Avstrije, Kenije, Japonske, Hrvaške, 
Velike Britanije, Afganistana, Francije in Slovaške). Ekstre-
mno preizkušnjo sta najhitreje premagala Mateja Kosovelj 
(1:32:28) in Isaac Toroitich Kosgei iz Kenije (1:19:30), ki sta 
postala kraljica in kralj Grintovca.

Start vseh kategorij je bil pri Jurju, kjer je potekala tudi uradna 
razglasitev rezultatov, podelitev priznanj ter bogatih praktičnih in 
denarnih nagrad. Zbrane je nagovoril Dušan Papež, predsednik Kluba 
gorskih tekačev Papež. Povedal je, da je bila odločitev o izvedbi teka 
do vrha Grintovca negotova vse do zadnjega trenutka in se zahvalil 
pomočnikom, tekačem, sponzorjem, še posebej pa svoji družini. O 
pomenu teka so spregovorili tudi Tomo Šarf, predsednik Združenja 
za gorske teke pri Atletski zvezi Slovenije in član Svetovne zveze 
za gorske teke, Janez Aljančič, član Atletske zveze Slovenije in član 
Evropske atletske zveze, v imenu Občine Kamnik pa podžupanja Ju-
lijana Bizjak Mlakar.

Najhitrejši Slovenec je bil tudi letos Nejc Kuhar, ki je bil drugi 
absolutno, kot peti pa je na vrh pritekel Mitja Kosovelj (oba KGT 
Papež). Odlično so se odrezali tudi drugi tekači KGT Papež. Od 8. 
do 12. mesta so si sledili Simon Novak, Sebastjan Zarnik, Klemen 
Triler, Rok Bratina ter Gašper Bregar. Jure Šuligoj je bil 14., Matjaž 
Mikloša 15., Bojan Ambrožič 19., Boštjan Erjavšek 24., Luka Mihelič 
26., Martin Koželj 29., Klemen Janša 62., Simon Razpotnik 66.

V kategoriji ml. veterani/veteranke sta bili Urška Trobec in Petra 

TRADICIONALNI TEK NA GRINTOVEC

Gorskotekaško preizkušnjo kljub slabemu 
vremenu uspešno končalo 285 tekačic in tekačev

Mikloša četrta in peta, Metod Bregar 4., Mirko Janjatovič 6., Igor 
Šalamun 8., Martin Vodlan 36.

V konkurenci starejših veteranov so prva tri mesta zasedli člani 
KGT Papež Franci Teraž, Bojan Kemperl in Bojan Kožuh. Klubska 
tekača Marjan Tepina in Bojan Kramar sta bila 15. in 29.

Pokal za najstarejšega tekmovalca v moški konkurenci je prejel 
Tone Petek (ŠKD Mekinje).

Posebno nagrado (zlatega polžka) pa sta iz rok Toneta Fornezzija 
– Tofa v sodelovanju z Butikom Nedeljskega dobila najpočasnejša 
ženska in moški, ki sta vrh osvojila v limitnem času.

Med mladinci/mladinkami je bila do Kokrskega sedla najhitrejša 
Karmen Orehek, njena sestra Suzana je bila druga (obe KGT Papež). 
Pri mladincih je slavil Mohammad Bashir Rezai iz Afganistana. Aljaž 
Božič je bil drugi, Marino Mekiš pa šesti (oba KGT Papež).

Tek mlajših kategorij je štel za državno prvenstvo. Med mlajšimi 
deklicami je naslov državne prvakinje pripadel Maši Viriant. Tjaša 
Uršič je bila 6., Klara Zlatnar 9., Zoja Kranjec 10. ter Iza Škrtič 14. 
Tudi pri mlajših dečkih je mesto državnega prvaka zasedel Aleš Pre-
lovšek (KGT Papež), drugi je bil Martin Močnik (TK Radomlje). Maj 
Križnar je bil 4., Žan Grčar 5., Žan Uršič 9., Aleks in Aljaž Cipot pa 
12. in 13.

Med deklicami je Ana Milović postala državna prvakinja, Tjaša 
Čirović je bila 3., Hana Dobovšek 4. (vse KGT Papež). Rok Sušnik 
je bil najhitrejši med dečki in tudi državni prvak. Nejc Uršič je bil 3., 
Žan Kranjec 7. ter Rok Podbregar 9. (vsi KGT Papež).

Pri starejših dečkih sta bila Miha Oražem in Grega Zagorc iz KGT 
Papež peti in sedmi.

Vrhunska gorskotekaška prireditev ne bi uspela brez pomoči prijate-
ljev in prostovoljcev KGT Papež. Prav tako zahvala tudi sponzorjem, 
ki so pripomogli k uspešni izvedbi. »Dobro je tisto, kar združuje.«

MIRA PAPEŽ

Najboljše članice s podeljevalcema Dušanom Papežem in Ivanom Suš-
nikom, predstavnikom sponzorja Triglav.Kralji višin z organizatorjem Dušanom Papežem.

V soboto 12. julija, je v Kamniku že trinajsto leto zapored potekala 
ena največjih plavalnih tekem v Sloveniji. Plavalni klub Kamnik je gostil 
plavalke in plavalce iz Slovenije, Avstrije, Hrvaške, Italije in Izraela. O 
priljubljenosti tekme med slovenskimi plavalkami in plavalci največ pove 
množična udeležba, saj smo gostili triindvajset slovenskih klubov, skupaj 
z gosti iz tujine je tekmovalo 457 plavalk in plavalcev.

Značilnost našega tekmovanja so 50-metrske discipline (prsno, prosto, 
hrbtno, delfin), z dopoldanskimi predtekmovanji in popoldanskimi finali 
po kategorijah. 

Najboljše rezultate dneva, po točkah FINA, so na tekmi in v moški 
konkurenci dosegli Matjaž Markič (Plavalni klub Koper Kranj), Peter 
John Stevens (Plavalni klub Triglav Kranj) v disciplini 50 metrov prsno, 
Dinko Jukić v disciplini 100 metrov delfin. V ženski konkurenci je 
rezultat dneva pripadel Tjaši Vozel (Zvezda Kranj) na 50 metrov prsno, 
za njo sta se po točkah uvrstili Nina Drolc (Plavalni klub Velenje) na 100 
metrov prosto in Teja Koželj na 50 metrov prsno. 

Uspešno na članskem EP 
v lokostrelstvu

Od 21. do 26. julija je v Armeniji potekalo člansko evropsko prvenstvo v 
lokostrelstvu, katerega se je udeležilo 7 slovenskih reprezentantov in re-
prezentantk, med njimi tudi člana LK Kamnik Jaka Komočar in Den Habjan 
Malavašič, ki so odlično zastopali Slovenijo. 

V Armenijo je pripotovalo 273 tekmovalk in tekmovalcev iz 41 evropskih 
držav.Tekmovali so v dveh slogih – ukrivljeni in sestavljeni lok. 

Naši tekmovalci in tekmovalke so se v domovino vrnili z naslednjimi re-
zultati:

Moški ukrivljeni lok: 8. mesto Jaka Komočar (3. v kvalifikacijah s 665 kro-
gi!) LK Kamnik, 17. mesto Rok Bizjak Mins Postojna, 57. mesto Den Habjan 
Malavašič LK Kamnik.

Moški ekipno ukrivljeni lok: 5. mesto Jaka Komočar, Rok Bizjak, Den Ha-
bjan Malavašič.

19. mesto mixed team ukrivljeni lok: JAKA KOMOČAR in BRINA BOŽIČ.
Naj poudarimo, da so moška ekipa UL in Najka Tomat kot ženska pred-

stavnica z ukrivljenim lokom pristreljali kvoto za nastop na Evropskih igrah, 
ki bodo v letu 2015 potekale v mestu Baku v Azerbajdžanu.

LKK

Jaka Komočar, Rok Bizjak in Den Habjan Malavašič so uspešno na-
stopili na EP Ermenija 2014.

Terme Snovik - Kamnik, Tel.: 080 81 23, www.terme-snovik.si, info terme-snovik.si

13. Mednarodni plavalni miting Veronika
Plavalni klub Kamnik je zastopalo 16 plavalk in 18 plavalcev, naj-

boljše uvrstitve so dosegli:

2. mesto: 
100 m hrbtno kat. D (2004 in mlajši) - JURČEVIČ Kristian
50 m hrbtno kat. D (2006 in mlajše) - PRVINŠEK Tina
3. mesto: 
50 m hrbtno D (2004 in mlajši) - JURČEVIČ Kristian
100 m prsno D (2004 in mlajši) - BLAGUS BASARIĆ Patrick
50 m prsno D (2006 in mlajše) - VEJNOVIČ Taja
50 m delfin D (2006 in mlajše) - PRVINŠEK Tina

Tekmovanje na letnem bazenu Pod skalco v Kamniku je potekalo v 
prijetnem vzdušju, za kar gre zasluga staršem plavalk in plavalcev do-
mačega kluba.

SANDI URŠIČ



V soboto so se na ulicah 
Kamnika za naslove državnih 
prvakov udarili gorski kolesar-
ji v atraktivnem eliminatorju. 
Članskega med moškimi je 
ubranil Miha Halzer, ki je veli-
kem finalu za seboj pustil dva 
člana Calcit Bike Teama, ki je 
državno prvenstvo organiziral 
drugič, eliminator GT-Garmin 
pa četrtič, Urbana Ferenčaka 
in Gregorja Krajnca. V okrnje-
ni ženski konkurenci je slavila 
Tina Perše, ki je v finalu pre-
magala tri klubske kolegice, 
Tamaro Sitar, Hano Kranjec 
Žagar in Zojo Kranjec. Matic 
Kranjec Žagar je bil najboljši v 
kategoriji do 13 let.

»Moja želja je bila, da zadržimo 
jedro ekipe iz minule sezone, kar 
smo deloma uspeli. Eva Mori je 
odšla v Italijo, kjer je podpisala za 
sloviti Bergamo, Lucy Charuk bo 
igrala v Nemčiji, prav tako sta odšli 
Nika Mori in Anja Kavčič, medtem 
ko se s Saro Valenčič še dogovarja-
mo. Žal je z igranjem odbojke pre-
nehala Tjaša Turnšek, medtem ko 
so druge igralke ostale. Tako ima-
mo zdaj na voljo devet igralk, saj 
smo k prvi ekipi pridružili igralki 
iz mlajših selekcij, Majo Forštnarič 
in Klaro Kregar, edina prava novin-
ka za zdaj pa je organizatorka igre 
Zala Kranjc, ki je prišla iz Celovca. 
Do konca meseca moramo rešiti še 
vprašanje korektorke in blokerke, 
ki bosta prišli iz tujine,« je o trenu-
tnem igralskem kadru, ki ga ima na 
voljo, povedal Ribič.

Ker v tem trenutku še ni jasno, 
kdaj in s koliko ekipami se bo 
igrala srednjeevropska liga, v no-
benem primeru ne pred oktobrom, 
bodo imele Kamničanke dovolj 
časa, da se uigrajo tudi z igralkami, 

ki se jim bodo pridružile pozneje. 
Novost v letošnji sezoni bo, da se 
bodo odbojkarice Calcit Volleybal-
la državnemu prvenstvu pridružile 
šele v končnici, zato pa jih, tako kot 
že zadnjih nekaj let, čaka še igranje 
v enem od evropskih pokalov. To-
krat je to pokal CEV, kjer se bodo v 
uvodnem krogu pomerile s Crveno 
zvezdo.

»Za zdaj smo sistem treningov 
postavili na podlagi informacij, 
ki jih imamo, in računamo, da bi 
septembra začeli s pripravljalnimi 
tekmami, prvo nedeljo v septembru 
bomo imeli turnir. Ker smo šele v 
začetni fazi priprav, negotovost gle-
de začetka srednjeevropske lige ne 
bi smela vplivati, saj vemo, kate-
ri so naši cilji v novi sezoni. Prvi 
vrhunec načrtujemo v pokalu 
Slovenije, drugega pa za finale 
državnega prvenstva,« je še dejal 
trener kamniških odbojkaric.

Kamničani imajo 
tudi tri mladinske 
reprezentante

Že kar običajno je, da odbojkarji 
Calcit Volleyballa v 1. DOL moški 
med prvimi začnejo s pripravami na 
novo sezono. Tudi letos se tradiciji 
niso izneverili, saj je trener Marko 
Brumen svoje varovance zbral 28. 
julija. Moška ekipa Calcit Volley-
balla je doživela manj sprememb, 

URBAN IN GREGA LE ZA HALZERJEM, TINI IN MATICU DRŽAVNA NASLOVA

Atraktivni Eliminator po ulicah 
Kamnika ponovno navdušil tako 
tekmovalce kot gledalce

Iz odbojkarskega tabora Calcit Volleyball

Vrnil se je eden najbolj nadarjenih 
slovenskih odbojkarjev Jan Brulec

Martin Hrast se je poslovil od aktiv-
nega igranja odbojke, Kamničani pa 
ne računajo več na Danijela Pokerš-
nika, Aleksandra Ribiča in Jureta 
Laknerja. Seveda vodstvo kluba 
ni sedelo križem rok in po letu dni 
igranja za ACH Volley se v Kamnik 
vrača eden najbolj nadarjenih slo-
venskih odbojkarjev Jan Brulec, ob 
njem pa še dva slovenska mladin-
ska reprezentanta Primož Vidmar iz 
Žužemberka ter Sergej Drobnič iz 

Kočevja. Oba sta skupaj s Tončkom
Šternom na pripravah slovenske 
mladinske reprezentance za nastop 
na EP, ki bo konec tega in na začet-
ku prihodnjega meseca na Češkem 
in Slovaškem. Brumen je k prvi 
ekipi pridružil še Gašperja Hribarja 
ter brata Timoteja in Grego Ratka iz 
druge kamniške ekipe.

»Menim, da bi morali imeti moč-
nejšo ekipo od lanske. Od novincev 
smo z Brulcem dobili izjemno okre-
pitev, prijetno pa me je na testira-
nju telesnih predispozicij presenetil 
Sergej Drobnič, ki se je izkazal za 
izjemnega skakalca. Do odhoda na 
priprave mladinske reprezentance 
se je izkazal tudi Primož Vidmar, 
tako da bomo spet imeli izenačeno 
ekipo, ki bo zelo mlada. Močnejši 
pa bi morali biti tudi zato, ker so 
igralci leto dni starejši in verjamem, 
da so v primerjavi z lansko sezono 
napredovali. Tu mislim na Štember-
gar Zupana, Kotnika, brata Štern in 
še koga. Pričakujem, da bomo na 
marsikateri tekmi pogrešali izku-
šenega Danijela Pokeršnika,« je s 
sestavo ekipe zadovoljen Brumen, 
ki je spregovoril tudi o ciljih v pri-
hajajoči sezoni, v kateri tokrat ne 
bodo igrali v evropskem pokalu, 
temveč le v obeh domačih tekmo-

prvenstvu zapored končal za Hal-
zerjem.

»Že po kvalifikacijah je bilo 
videti, da si finale zaslužijo več 
kot samo štirje tekmovalci, zato 
se je bilo treba do tja kar po-
truditi ... V finalu sem načrtoval 
napad v drugem delu kroga, saj 
pri startu nisem bil najhitrejši. A 
mi je Kevinova tehnična težava 
že ob startu prinesla stopničke, 
a hotel sem še kaj več, vsaj borbo 
do ciljnega sprinta, vendar mi je 
izpad verige spredaj to preprečil. 
Kljub hitremu nadaljevanju sta 
mi Urban in Miha ušla predaleč. 
Do konca sem samo še užival ob 
odličnem vzdušju tudi štajerskih 
navijačev. Bilo je odlično,« pa je 
razložil Grega.

Tina je imela precej lažje delo. 
Na startu namreč ni bilo slo-
venskih zvezdnic Tanje Žakelj 
in Blaže Klemenčič, niti Nine 
Homovec. Tako je nastopila v 
družbi Tamare ter mladih Hane 
in Zoje, še treh tekmovalk iz ka-
mniške ekipe.

Mohor Vrhovnik je na koncu 
osvojil 14. mesto, Matej Vran-
kar je bil 16. Tilen Jagodič in 
Žan Kranjec sta v kategoriji do 
17 let osvojila 10. in 12. mesto, 
v kategoriji do 13 let je bil Jaka 
Starman šesti, Peter Vovk sedmi, 
Urban Koncilija 10., David Jago-
dič 13., Nal Auer 14., Gal Starman 
pa 16.

Urban Ferenčak in Gregor Krajnc sta uspešno zastopala kamniške 
barve Calcit bike teama. Fotografije: Frane Kranjec

Matic Kranjec Žagar je bil najboljši v kategoriji do 13 let.

Letošnje poletne počitnice so za Calcit Volleyball že zgodovina, 
saj so odbojkarji s pripravami začeli konec julija, sredi avgusta 
pa so se jim na treningih pridružile še zmagovalke minule srednje-
evropske lige in aktualne slovenske pokalne zmagovalke. V mlajših 
selekcijah so se v odbojki na mivki izkazale mlade Kamničanke, ki 
so v dveh kategorijah prišle do naslova državnih prvakinj. Trener 
Gašper Ribič, ki je v prvi samostojni prvoligaški sezoni s Kamni-
čankami osvojil slovenski pokalni naslov ter prvič v zgodovini klu-
ba tudi srednjeevropsko ligo, je imel na začetku priprav na voljo 
le osem igralk, ker je bila Lana Ščuka na pripravah slovenske 
mladinske reprezentance.

Jan Brulec se je po letu dni vrnil 
v Calcit Volleyball. Foto: Primož 
Mahkovec.

vanjih in najverjetneje v srednje-
evropski ligi, ki naj bi potekala po 
pokalnem sistemu.

»Brez lažne skromnosti priča-
kujemo uvrstitev med štiri ekipe 
tako v domačem prvenstvu kot v 
pokalu, po tihem pa računamo 
še na kaj več. Dobro je tudi, da bo 
letos redni del državnega prvenstva 
igral tudi ACH Volley, kar bo prine-
slo dve težki tekmi več. Tudi v leto-
šnji sezoni bi morala biti ena naših 
prednosti »dolga« klop, še vedno 
pa ne moremo govoriti o kakšnem 
izjemnem posamezniku, ki bi lahko 
odločal tekme. Končni rezultat bo 
odvisen od ekipe, od njene harmo-
nije in uigranosti.

Štirinajst dni pred državnim 
prvenstvom, ki se bo začelo 20. 
septembra, bodo odbojkarji Calcit 
Volleyballa v okviru občinskega 
praznika priredili tudi močan turnir. 
Na njem bosta nastopili tudi drugo-
uvrščena ekipa lanskega državnega 

prvenstva Panvita Pomgrad ter ak-
tualni slovenski pokalni zmagova-
lec Salonit Anhovo.

Najmlajše blestele 
na mivki

Nekoliko manj živo je bilo v teh 
dneh v mlajših selekcijah. Vendar 
le kar se dogajanj v dvorani tiče, 
kajti najmlajši svoj čas preživljajo 
v glavnem na igriščih odbojke na 
mivki Pod Skalco. Tudi sicer je 
odbojka na mivki med Kamničani 
popularna, zato so priredili tudi vr-
sto rekreativnih turnirjev. V drugi 
polovici julija pa je kamniški klub 
priredil državno prvenstvo v odboj-
ki na mivki do 15 let. Pred navijači 
sta se naslova veselili Eva Pogačar 
in Neža Ladink, ki sta v finalu pre-
magali Kajo Kersnik in Niko Bevc. 
Pred tem sta v Selnici ob Dravi 
navdušili Eva Seretina in Zala 
Špoljarič. Naj omenimo, da je pri 
starejših in mlajših deklicah prišlo 
do spremembe na trenerskem me-
stu. Dozdajšnja trenerka Živa Cof 
je nov izziv našla pri ljubljanskem 
Vitalu, vendar so se v vodstvu klu-
ba potrudili in v Kamnik pripeljali 
Tanjo Božinovič, ki je na Jesenicah 
vzgojila vrsto odličnih odbojkaric.

Miha Štamcar

V prihajajoči sezoni kamniški odbojkarji ne bodo igrali v 
evropskem pokalu, temveč le v obeh domačih tekmovanjih 
in najverjetneje v srednjeevropski ligi, ki naj bi potekala po 
pokalnem sistemu.

»Brez lažne skromnosti pričakujemo uvrstitev med štiri 
ekipe tako v domačem prvenstvu kot v pokalu, po tihem 
pa računamo še na kaj več«, je o ciljih nove sezone razkril 
trener Marko Brumen.

Urban je dan začel s tretjim ča-
som kvalifikacij, a se je ura usta-
vila pri enakih številkah kot pri 
Andražu Jeršinu in Mihi Halzerju. 
Grega je bil peti, med člani pa se 
je preizkusil še Mohor Vrhovnik, 
ki je kvalifikacije končal na 14. 
mestu.

Nato pa je šlo zares. Grega 
je dobil četrtfinale, vajo pa je 
ponovil še Urban. Grega je pol-
finalno vožnjo končal za Kevi-
nom Bergincom, oba sta si za-
gotovila veliki finale, Urban pa 
je svojo vožnjo končal celo pred 

Halzerjem. A so se karte v fina-
lu nekoliko premešale. Halzer se 
ni pustil premagati, za njim sta 
končala Urban in Grega, Berginc 
se je moral zadovoljiti v četrtim 
mestom.

»Mislim, da sem iztržil največ, 
kar sem lahko. Želel sem si fair 
boja ena na ena in sem ga dobil. 
Z rezultatom sem zelo zadovo-
ljen, ker sem že pred dirko vedel, 
da bo drugo mesto dobro samo, 
če zmaga Halzer,« je dogajanje 
po ulicah Kamnika pokomentiral 
Urban, ki je na drugem državnem 



 

OBISKI POTUJOČE KNJIŽNICE 
september 2014 - junij 2015

PONEDELJEK
MARKOVO: pri kapelici 15.00 do 15.30 
SELA: pri gasilskem domu 15.45 do 16.30
SREDNJA VAS: pri gasilskem domu 16.45 do 17.15
HRUŠEVKA: pri Korošcu 17.30 do 18.15
BUČ: parkirišče pri Vrankarju 18.30 do 19.00
LAZE: za trgovino  19.15 do 20.00
1., 15. in 29. september, 13. in 27. oktober, 10. in 24. november,  
8. in 22. december, 5. in 19. januar, 2. in 16. februar, 2., 16. in  
30. marec, 13. april, 11. in 25. maj, 8. junij

TOREK
ŠMARTNO: pred KS 15.00 do 15.30 
ČEŠNJICE: na igrišču 15.45 do 16.15
ŠPITALIČ: pri gasilskem domu 16.30 do 17.15
ZG.TUHINJ: pri cerkvi 17.30 do 18.15 
ZG. TUHINJ: pri Kavsarju 18.30 do 19.30 
2., 16. in 30. september, 14. in 28. oktober, 11. in 25. november,  
9. in 23. december, 6. in 20. januar, 3. in 17. februar, 3., 17. in  
31. marec, 14. in 28. april, 12. in 26. maj, 9. junij

ČETRTEK
ZG. PALOVČE: pred Budnarjevo hišo 12.10 do 12.30 
VRANJA PEČ: pred OŠ 12.35 do 13.00
GODIČ: pri Hribarju 13.15 do 13.40 
ZG. STRANJE: pri gasilskem domu 13.45 do 14.15 
STAHOVICA: parkirišče Calcit 14.30 do 15.15
BISTRIČICA: pri znamenju 15.30 do 17.00
OKROGLO: pri mostu 17.05 do 17.40
TUNJICE: pred OŠ 18.00 do 19.30
4. in 18. september, 2., 16. in 30. oktober, 13. in 27. november,  
11. december, 8. in 22. januar, 5. in 19. februar, 5. in 19. marec,  
2., 16. in 30. april, 14. in 28. maj, 11. junij

PETEK
VOLČJI POTOK: pred KS 14.00 do 14.30 
ČRNA: med bloki  15.00 do 15.30
ŽAGA: na avtobusnem postajališču  15.45 do 16.15
KRIVČEVO: pri Jurčku  16.30 do 18.00
GOZD: pri gasilskem domu  18.15 do 19.15
5. in 19. september, 3. in 17. oktober, 14. in 28. november,  
12. december, 9. in 23. januar, 6. in 20. februar, 6. in 20. marec,  
3. in 17. april, 15. in 29. maj, 12. junij

Info na tel.: 031 693 920

OBVESTILO POTNIKOM 
Vse potnike obveščamo, da s 1.9.2014 začnejo velja  

novi vozni redi. 

Vozni redi so nekoliko prenovljeni zato vas naprošamo, 
da si pravočasno priskrbite nove izvlečke. 

Izvlečke voznih redov lahko dobite na naši spletni strani 
www.kam-bus.si, na vseh prodajnih mes h,  

za posamezno relacijo pa tudi pri vozniku avtobusa.
Za dodatne informacije smo dosegljivi na  

telefonski številki 01/8309-414 ali 01/8309-415  

ter elektronski poš  avtobus@kam-bus.si.

KAM-BUS d.o.o. –  
SKUPINA ALPETOUR Potovalna agencija
Perovo 30, 1241 Kamnik

Valerijo Klemenc sem spozna-
la kot dolgoletno članico Društva 
izgnancev Slovenije 1941-1945, 
KO Kamnik, ki mu predsedujem. 
Z njo se je zanimivo pogovarjati o 
preteklih dogodkih. 
Prizna, da pogre-
ša Rako, kjer je v 
10-članski kmečki 
družini preživljala 
mladost. V Kamnik 
jo je pripeljala lju-
bezen do moža, s 
katerim sta se po-
ročila leta 1946. 
Zadovoljna je, ker 
ima dobre sosede. 
Pravi, da je opti-
mistka. Da to drži, 
sem se lahko prepričala tudi sama. 
Kljub težkemu življenju je Valeri-
ja prepričana, da ima srečo. Dobra 
volja in trdo delo je njen recept za 
dolgo življenje. 94. rojstni dan je 
praznovala prav na dan letošnjih 
državnozborskih volitev. Tunjiški oktet je prejel pova-

bilo na tradicionalno srečanje 
oktetov in malih vokalnih skupin 
v Jurovski Dol, ki je potekalo v 
soboto, 21. junija.

V kulturnem programu smo 
sodelovali: Zagorski oktet iz Za-
gorja ob Savi, Vokalna skupina 
Mavrica iz Jarenine, Vokalna 
skupina KD Ivan Cankar Jurovski 
Dol, Vokalna skupina iz Pavlove 
hiše iz avstrijske Radgone, Tu-
njiški oktet in domači Jurovski 
oktet.

V prečudovitem trškem ambi-
entu, ki mu je svojo čarobnost 
dodala še raznolika igra barv 

ČESTITKE VALERIJI KLEMENC 
OB 94. ROJSTNEM DNEVU

Tunjiški oktet v Jurovskem Dolu

Ko sem ji prišla ob visokem ju-
bileju voščit v imenu Društva iz-
gnancev Slovenije, me je povabila v 
majhno, prijetno kuhinjo. Na stenah 
je bilo polno fotografij. Postregla mi 

je z domačim vinskim likerjem in z 
okusno pehtranovo potico, ki jo je 
spekla sama.

Spominja se 3. novembra 1941. 
Deževalo je ves teden. Pred tem so 
se razširile govorice, da bo okupa-
tor vas izselil. Ob 8. uri so v Vrh pri neba - od nevihte do sonca, smo 

v izvedbi nastopajočih skupin 
slišali vrsto slovenskih narodnih 
in umetnih pesmi, priredb slo-
venskih zimzelenih melodij in 
narodno zabavnih pesmi, naš 
oktet pa je dodal Marijino pesem 
O Gospa, o Mati moja. V redni 
program srečanja smo že prej 
uvrstili: Kam, Njej in Čebelar.

Poslušalci so bili nad izborom 
in tudi kvaliteto izvedbe pesmi 
navdušeni, saj so nam, že preden 
smo zaključili s Slakovim Čebe-
larjem, začeli glasno ploskati.

Za kvalitetno zapete pesmi se 
zahvaljujemo umetniški vodji 

Raki prišli vojaki okupatorja. Va-
ščane so vojaki, orožniki in domači 
izdajalci zbrali pred gostilno Bon na 
Raki. S tovornjaki so jih odpeljali na 
grad Rajhenburg, kjer je nemški oku-
pator maja 1941 uredil preselitveno 
taborišče, preko katerega je v izgnan-
stvo odšlo okoli 45.000 Slovencev. 
V štalah so se izgnanci premočeni 
stiskali na slami dva dni, nato pa 
so jih odpeljali v nemška delovna 
taborišča. Gospa Valerija se podrob-
no spominja dogodkov v taborišču, 
dela v šivalnici, ločitve in ponovnega 
srečanja s starši, brati in sestrami. O 
slabih dogodkih ne želi veliko govo-
riti. Z veseljem pa se spominja svo-
jega rojstnega dneva 13. julija 1945 
leta, ko se je z družino odpravila iz 
izgnanstva proti domu. Na tej poti je 
spoznala tudi bodočega moža, Ka-
mničana, ki se je vračal iz taborišča 
Dachau. Vrnili so se v požgano in 
oropano deželo. Sledilo je trdo delo 
in izgradnja nove države.

Novembra 1946 je mož odšel slu-
žit vojsko in se vrnil, ko je bil njun 
prvorojenec star že leto in pol. Ro-
dila je dva otroka. Zaposlena je bila 
v Titanu in Svitu. Mož je že umrl. Z 
žalostjo pove, da je pred osmimi leti 
izgubila tudi hči. Ima pa štiri vnu-
ke in tri pravnučke, zato ji družbe 
ne manjka. Tudi sicer veliko kuha, 
peče, kvačka, tako da ji dela ne 
zmanjka. Poslovila sem se z željo, 
da bi gospa Valerija še dolgo ostala 
tako optimistična in družabna.

 mag. Julijana Bizjak Mlakar, 
predsednica DIS KO Kamnik

Olgi Stele, ki nas je pred odho-
dom v Jurovski Dol, za te pesmi 
dobro »nabrusila«. Srečanje je 
bilo zelo prijetno, spoznali smo 
nove prijatelje, ki so z veseljem 
sprejeli naše povabilo za nadalj-
nje sodelovanje.

Kdor poje, slabo ne misli - 
pevci se vedno veselimo srečanj 
in pevskih nastopov, kjer se z 
znanci in s prijatelji vedno znova 
srečujemo. Prijateljstvo pa je naj-
lepša oblika sveta, ker ga naslika 
srce in se dviga do neba!

Franc Stele
Foto: Gašper Plevel

Spomini na stoletnico prve 
svetovne vojne skozi razstavo

Stoletnico prve svetovne vojne obeležuje tudi razstava v preddverju Se-
ydlove hiše pred vhodom v kavarno Rotovž. Lastnik Darko Malež se je od-
ločil, da v pritličju hiše, ki se nahaja v živahnem središču mesta na Glavnem 
trgu 25,  poleg občinske hiše, postavi zanimivo razstavo fotografij, časopi-
snih člankov in drugih zapisov ter opreme in predmetov iz prve svetovne 
vojne, med katerimi je še posebej zanimiva odlično ohranjena uniforma 
avstroogrskega vojaka 2. strelskega polka.  Na eno največjih prebojnih bitk 
v prvi svetovni vojni – bitko na Soči spominjajo zanimivi zapisi in poročanja 
časopisov. Razstavljene predmete so prispevali poznavalci zgodovine in naše 
dediščine, pretežni del pa je iz bogate zbirke veterana in upokojenega ča-
stnika Slovenske vojske Miroslava Potočnika, tudi lastnika vojaškega muzeja 
Soške fronte v Kamniku na Levstikovi ulici.

Ob ogledu razstave oživijo spomini in domoljubje.



Garažo v Kamniku oddamo.
Tel.: 041 662 450

Zahvala

Iskreno se zahvaljujemo vsem gasilskim enotam, civilni 
zaščiti, sosedom, vaščanom in prijateljem ter ostalim, ki so 
nam pomagali pri požaru na gospodarskem objektu 21.7.2014 
ter nam še pomagate in stojite ob strani.  

Hvaležni smo vam za vse!

Družina Veider, Podgorje 105, Kamnik

Našel si svoj mir 
v večnosti tišine 
našel si svoj prostor, 
kjer ni več bolečine. 

ZAHVALA

V 93. letu se je od nas poslovil naš 
dragi oče, ata, stric

ANDREJ PREMELČ
iz Kamnika

Iskrena hvala vsem, ki ste našega ata pospremili na njegovi 
zadnji poti, ga imeli radi in spoštovali. Hvala vsem za izrečeno 

sožalje, darovano cvetje in sveče.

Vsi njegovi

Julij 2014

Odšla si tja, kjer ni trpljenja, 
nam pa je ostala bolečina 
in tiha solza večnega spomina. 

ZAHVALA

V 84. letu nas je zapustila draga mama, 
stara mama, prababica, sestra, teta in 

tašča

KRISTINA GORJUP
rojena Dacar

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za izrečena sožalja, cvetje in sveče. Hvala osebju 

Doma starejših občanov Kamnik. 
Zahvala vsem, ki ste našo mamo pospremili na njeni  

zadnji poti. 
Vsi njeni
Julij 2014

Kogar imaš rad, resnično rad,
nikoli ne umre,
le daleč, daleč je…

ZAHVALA

V 66. letu nas je zapustil življenjski 
sopotnik, sin, brat, stric in svak

BOGDAN KONČAR
Ob boleči izgubi iskrena hvala sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za pomoč, izrečena sožalja, podarjeno cvetje in svečke. 
Hvala vsem, ki ste se od njega poslovili in ga pospremili na njegovi 
zadnji poti. Zahvala tudi župniku g. Dularju, pogrebni službi KPK 

in nečaku Mateju za čustveno zaigrani melodiji v slovo. 
Zahvala tudi osebju Hematološkega oddelka Poliklinike Ljubljana 

– dnevna bolnišnica.
Vedno boš v naših srcih.

Vsi njegovi
Julij 2014

Solza, žalost, bolečina
te zbudila ni,
a ostala je tišina,
ki močno, močno boli.

ZAHVALA

V 53. letu nas je nenadoma zapustil naš 
dragi mož, ati, dedi, brat, tast, stric in svak

FRANC ŠTRITOF
iz Oševka 4a

Iskreno se zahvaljujemo sodelavcem Zarja Elektronike in Svilanita, 
sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za izrečeno sožalje, 

denarno pomoč, cvetje, sveče in svete maše.
Hvala gospodu župniku Francu Oražmu za lepo opravljen pogrebni 

obred, pevcem in trobentaču. 
Hvala vsem, ki ste ga v tako lepem številu pospremili na njegovi 

zadnji poti. 
Vsi njegovi

Oševek, Stebljevek, Briše, Kostanj, julij 2014

Pride čas, ko izmučeno srce želi le spati, 
v večni sen potovati.
Spočij si trudne zdaj oči, 
mati, za vse še enkrat hvala ti. 

ZAHVALA

V 84. letu nas je nenadoma zapustila draga 
mama, stara mama, prababica, sestra in teta

MARIJA POTOČNIK - MICI
roj. Tonin

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, njenim sodelavkam 
iz Svilanita, trgovini Univerzal, prijateljem in znancem, ki ste jo 
pospremili na njeni zadnji poti, podarili cvetje, sveče ter izrazili sožalja. 
Hvala kvartetu Krt, trobentaču, gospodu župniku Pavlu Piberniku za lepo 

opravljeno zadnje slovo in ganljive besede. 
Žalujoči: sin Rado z ženo Marinko, vnukinji Urša in Nika z družino

Mekinje, Volčji Potok, Aurich v Nemčiji, Črna pri Kamniku, 
avgust 2014

Življenje naše zdaj je prazno,
ko tebe več med nami ni. 
Spomin na tebe ne ugasne
 in solza se ne posuši. 

ZAHVALA

V 92. letu nas je zapustil naš dragi atek, 
dedi in pradedek

MIHAEL JURAČ
Hvala sosedom, sorodnikom, prijateljem, našim sodelavcem 
in balinarjem BK Duplica za vso pomoč, izražena sožalja, 
podarjeno cvetje, sveče in darove za svete maše. Hvala vsem, 
ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti. Zahvala g. župniku 

za lepo opravljen pogrebni obred, pevcem in trobentaču. 

Za vedno boš v naših srcih.

Vsi njegovi

Avgust 2014

Ni več hrepenenja,
ni več bolečin,
veter me pomirja,
sanjam, da živim.

ZAHVALA

V 66. letu starosti nas je po bolezni 
zapustil

MILAN ŠUŠTAR
Poličkov Milan z Malega Rakitovca 5

Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, 
sosedom, prijateljem za izrečena sožalja, cvetje, maše in 

sveče.
Zahvala dr. Pfajfarjevi in osebju bolnice Sežana za vso pomoč 

ob njegovi bolezni.
Hvala g. župniku Klobčarju za lepo opravljen obred.

Vsi njegovi

Julij 2014

Visoko ponese te oblak neba,  
daleč odplove te val morja,
tja, kjer duša je doma…
Lepi časi, lepi spomini ostanejo
in človek ostane v nas z njimi.

ZAHVALA

30. julija je zaprl zadnji list v svoji knjigi 
življenja dragi oče, tast, ded in praded 

IGNAC HORVAT 
iz Mekinj

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, 
sodelavcem, Domu starejših občanov Kamnik, kakor tudi 
zdravniškemu osebju na infekcijski kliniki za izrečena sožalja, 
podarjeno cvetje in sveče, darove za svete maše ter za vso človeško 

podporo in skrb.
Hvala vsem, ki ste ga na njegovi zadnji poti pospremili s sočutnimi 

besedami, ganljivim petjem in milo glasbo. 
Žalujoči: vsi njegovi

Julij 2014

Zdaj se spočij, izmučeno srce
zdaj se spočijte, zdelane roke,
zaprite se utrujene oči.
Le naša drobna lučka še gori.

ZAHVALA

Utrujen od bolezni je v 80. letu zaspal 
naš dragi

RUDOLF KAIBA
Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za izrečeno sožalje, cvetje, sveče, svete maše in 

spremstvo na njegovi zadnji poti.
Hvala g. župniku za lepo opravljen pogrebni obred, kvartetu Krt 
za ganljivo zapete pesmi ter Komunalnemu podjetju Kamnik.

Posebna zahvala osebju ambulante dr. Ahlin – Plešnar za 
dolgoletno skrb in pomoč.

Še enkrat iskrena hvala vsem.
Vsi njegovi
Avgust 2014

Odšel si tja, kjer ni bolečin, 
a nate ostal bo večni spomin.

ZAHVALA

V 74. letu starosti nas je zapustil naš 
dragi mož, ati, ata, pradedek, tast,  

brat in stric

LOVRO HRIBAR 
s Križa

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem, 
krajanom, znancem in vsem ostalim za izražena sožalja, svete 

maše, darovano cvetje in sveče.
Zahvala župniku Zdravku Žagarju za opravljen pogrebni obred, 

pogrebni službi Jerič in pevcem.
Iskrena hvala osebju zdravstvenega zavoda Revita in vsem 

ostalim za pomoč in podporo v času njegove bolezni.
Hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti.

Vsi njegovi
Julij 2014

Zakaj ti, Gospod, si dober in milosrčen,
poln usmiljenja do vseh, kateri te kličejo. 

(Ps 86,5) 

ZAHVALA

Svojo življenjsko pot je v 93. letu starosti 
sklenila naša draga mami iz Stranj

MARIJA NOVAK
roj. VODNJOV, iz Zgornjih Stranj 11

Zahvaljujemo se našim sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem za izražena sožalja, podarjeno cvetje in sveče ter darove 

za svete maše.
Vsem Krtovim in vsem sosedom iz Zgornjih Stranj smo iskreno 

hvaležni za izkazano spoštovanje.
Hvala g. župniku Antonu Prijatelju za pomoč pred pogrebom,  

g. župniku Janezu Jenku pa za darovano mašo zadušnico.
Pevcem kvarteta Krt in g. Dominiku Krtu iz srca hvala za pesmi in 
besede v slovo, ki so našo mami spremljale v cerkvi sv. Štefana na 

Suhi pri Predosljah in ob odprtem grobu.
Spominjali se bomo njenih besed, dobrih del in poguma.

Vsi njeni
Julij 2014

ZAHVALA

V 83. letu je odšel naš dragi oče in  
stari ata

MARTIN TERBOVŠEK
Zahvala sosedom, sorodnikom, prijateljem, njegovim nekdanjim 
sodelavcem Titana in našim sodelavcem, ki ste ga pospremili 

na njegovi zadnji poti. 
Hvala za izrečena sožalja in podarjene sveče. Zahvala tudi 

gospodu župniku in pevcem. 

Sinova Martin in Zlato

Avgust 2014
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Kranjska 3a
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      051/399 577

www.pohistvo-dabor.si

Ü KUHINJE
Ü SPALNICE
Ü DNEVNE SOBE, PREDSOBE
Ü MLADINSKE SOBE

Gotovinski popus  do 
30 %!

SALON 
KAMNIK

Brezobrestno posojilo do 36 mesecev.

Kupujmo slovensko

Delovni čas ambulante: pon. - pet.: 7h - 18h in sobota 7h - 11h E-mail: veterina.kamnik@siol.net, h p://www.veterina-kamnik.si/

Veterina Kamnik d.o.o., Perovo 20,  telefon: 01 830 95 72 
Ambulanta za male živali:  

01 830 95 77; Dežurni telefon: 051 626 941

Vlaga in toplota sta idealna dejavnika za razvoj 
zajedalcev, zato v letošnjem poletju ugotavljamo 

bistven porast okužene drobnice.
Naši veterinarji s posluhom priporočajo 

odpravljanje zajedalcev pred prskom  
oz. pojatvijo.

Od 25. do 30. avgusta vam zato nudimo  
brezplačen pregled blata vaše drobnice.

83 91 888
vam nudi po ugodnih cenah:

VELIKA IZBIRA ARANŽIRANIH DARIL!

Delovni čas: od 7. do 19. ure, sobota od 8. do 12. ure!

PVC MIZE, 
STOLI, 

LEŽALNIKI, 
SENČNIKI

DARILNI 
BONI

VSE ZA VLAGANJE - kozarci, steklenice, pokrovčki, lonci za vkuhavanje, 
sokovniki, sušilniki sadja, RP sodi za sok in vino, PVC posode,  
tudi za kisanje zelja, kis ... razne cevi in priključke za vodo, vrtno orodje, 
alu lestve ... barve, lake, gašeno apno, pipe Armal, posodo, porcelan,  
vse vrste gospodinjskih aparatov, sušilce za perilo, likalne mize, PVC PRTE, 

KOLESA in še in še ... tudi sukanci, šivanke, elastike.

V sredo, 27. avgusta, 
praznujemo 22 let  

skupaj z vami!

Vpisovanje abonmajev: 
od 11. do 23. septembra

www.kd-domzale.si
tel.: 01/722 50 50

STROJNI TLAKI - ESTRIHI - OMETI

TLAKI KOS d.o.o., Ljubljanska 33, Kamnik

hitro, kvalitetno in ugodno

031 689 832


